
Z á p i s n i c a 

z V. zasadnutia Zastupiteľstva 

Trenčianskeho samosprávneho kraja – 15.5.2023 

 

 

 

Prítomní: - podľa prezenčnej listiny 

 

 

P r o g r a m: - podľa pozvánky 
  

1. Otvorenie zasadnutia (schválenie overovateľov zápisnice         
    a programu rokovania). 

    Predkladá: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 
 

2. Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na IV. zasadnutí 
Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

    Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 
 

3. Slovo pre verejnosť. 
 

4. Návrh Plánu kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra 

Trenčianskeho samosprávneho kraja na obdobie júl – december 

2023.      

    Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 
 

5. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK.  
Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

a) Návrh na udelenie súhlasu so zverením majetku Trenčianskeho 

samosprávneho kraja do správy Strednej odbornej školy 

strojníckej, Športovcov 341/2, Považská Bystrica.  

b) Návrh na udelenie súhlasu so zverením majetku Trenčianskeho 

samosprávneho kraja do správy Strednej priemyselnej školy, 

Bzinská 11, Nové Mesto nad Váhom.  

c) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu nehnu-

teľného majetku a súťažných podmienok obchodnej verejnej 

súťaže: SOŠ Handlová - Budova SPŠ, súp. č. 190 na parc. č. 

2330/1 blok "D"(Budova SPŠ) s prísl..  

d) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu nehnu-

teľného majetku a súťažných podmienok obchodnej verejnej 

súťaže: SOŠ Handlová - Obytná budova, súp. č. 373 na parc. 

č. 1851 blok "E" (časť Internát) s prísl..  

e) Návrh na schválenie zrušenia vecného bremena na pozemku  

registra C-KN p. č. 2449/1 v k. ú. Nové Mesto nad Váhom.  

f) Návrh na schválenie nadobudnutia vlastníctva pozemkov        

v k. ú. Streženice kúpou od vlastníčky Viery Pobežalovej.  

g) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu a preda-

ja nehnuteľného majetku - pozemkov registra "C" parc. č. 

1679/2, 1679/3 k. ú. Veľké Stankovce v prospech Obce Tren-

čianske Stankovce.  

h) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemkoch 

registra CKN parc. č. 3700/4 a 3700/5 k. ú. Považská Bys-
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trica v prospech spoločnosti Stredoslovenská distribučná, 

a. s., Žilina.  

i) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

registra "C" parc. č. 644/6 a pozemkoch registra "E" parc. 

č. 1035/1, 1036 k. ú. Myjava v prospech Ing. Branislava  

Macúcha.  

j) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

registra "C" parc. č. 3983/1 k. ú. Trenčianske Jastrabie     

v prospech Obce Trenčianske Jastrabie.  

k) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

registra "C" parc. č. 1531 k. ú. Dubodiel v prospech      

Michala Baláža a Juraja Baláža.  

l) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

registra "C" parc. č. 1551 k. ú. Polianka v prospech Ing. 

Petra Gitschinského a Ing. Jany Gitschinskej rod. Koneční-

kovej.  

m) Návrh na rozhodnutie o neupotrebiteľnosti a vyradení       

majetku TSK v správe SC TSK (574-003 most cez kanál Ilava)     

Brnianska 3, 911 05 Trenčín z evidencie formou fyzickej 

likvidácie. 
    

6. Návrh na schválenie odpisu nevymožiteľných pohľadávok podľa 
    čl. 34 ods. 3, bod 3.1., písm. a) Zásad hospodárenia 

    s majetkom Trenčianskeho samosprávneho kraja.     

Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci oddelenia PSMaVO 
 

7. Návrh na schválenie Zmluvy o združení finančných prostriedkov 
s CPR Trenčín, o.z..      

    Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci oddelenia PSMaVO 
 

8. Návrh na schválenie Zásad pri postupe vo výberových konaniach 
na funkcie štatutárnych orgánov organizácií v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci oddelenia PSMaVO 
 

9. Návrh na menovanie riaditeľky Centra sociálnych služieb - 
    LÚČ, Nemocničná 986/1, 017 01 Považská Bystrica, IČO:00632392. 

    Predkladá: PhDr. Elena Nekorancová-vedúca Oddelenia soc.pomoci 
 

10. Správa o náhrade preukázanej straty za zrealizované služby 
vo verejnom záujme v prímestskej autobusovej doprave za rok 

2022 zmluvným dopravcom. 

Predkladá: Mgr. Radovan Hladký – vedúci Odboru dopravy 
 

11. a) Návrh Záverečného účtu Trenčianskeho samosprávneho kraja 
       za rok 2022     

   Predkladá: Ing. Renáta Ozimová-vedúca Odboru finančného 

b) Stanovisko hlavného kontrolóra TSK k návrhu Záverečného       

   účtu Trenčianskeho samosprávneho kraja za rok 2022. 

     Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 
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12. Návrh na prijatie návratných zdrojov financovania z Rozvojovej 

banky Rady Európy na financovanie investičných a rozvojových 

programov Trenčianskeho samosprávneho kraja. Stanovisko hlav-

ného kontrolóra k prijatiu úveru. 

Predkladá: Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného 
 

13. Návrh na Zmenu Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja 
    na roky 2023 – 2025 (1. zmena). 

  Predkladá: Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného 
 

14. Návrh na delegovanie zástupcu TSK do Územnej školskej rady 
  Trenčín, K dolnej stanici 7282/20A, Trenčín, so sídlom         

K dolnej stanici 7282/20A, 911 01 Trenčín. 

Predkladá: Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného 
 

15. Návrhy projektov na schválenie podania žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok v rámci európskych štrukturálnych a inves-

tičných fondov. 

  Predkladá: Ing. Martina Lamačková–vedúca Odboru region.rozvoja 

a) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok v rámci Programu INTERREG V-A SK-CZ       

s názvom "TREBUCHET II.", Trenčianske múzeum v Trenčíne. 

b) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok v rámci Programu Slovensko - Fondu      

na spravodlivú transformáciu s názvom „Podpora zamestnateľ-

nosti v regióne horná Nitra II.“ 
 

16. Návrh na uzavretie Dohody o spolupráci pri správe fondu malých 
projektov pre projekt "Fond malých projektov" v rámci programu 

Interreg Slovensko - Česko 2021-2027. 

  Predkladá: Ing. Martina Lamačková–vedúca Odboru region.rozvoja 
 

17. Návrh na schválenie mimoriadneho členského príspevku Trenčian-
skeho samosprávneho kraja Združeniu Región Biele Karpaty 

  na rok 2023. 

  Predkladá: Ing. Martina Lamačková–vedúca Odboru region.rozvoja 
 

18. Návrhy na poskytnutie finančných prostriedkov k projektom 
v rámci programu Erasmus+. 

Predkladá: Ing. Richard Hančin, PhD.–vedúci Odb.školstva a kult. 

a) Návrh na poskytnutie finančných prostriedkov k projektu 

„Generation of Sustainability“ v rámci programu Erasmus+, 

realizovanému Gymnáziom, Ul. 1. mája 905, Púchov, so sídlom 

Ul. 1. mája 905, 020 15 Púchov. 

b) Návrh na poskytnutie finančných prostriedkov k projektu 
„Lepšie pripravení pre európsky trh práce“ v rámci programu 

Erasmus+, realizovanému Strednou zdravotníckou školou, 

Školská 230, Považská Bystrica, so sídlom Školská 230,     

017 01 Považská Bystrica. 
 

19. Návrh na odvolanie a voľbu zástupcov Trenčianskeho samospráv-
neho kraja do výboru pre otázky zamestnanosti. 

  Predkladá: Ing. Marek Briestenský–pover. riadením Úradu TSK 
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20. Návrh Plánu činnosti zasadnutí Zastupiteľstva Trenčianskeho 
  samosprávneho kraja na II. polrok 2023. 

  Predkladá: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 
 

21. Diskusia – Rôzne. 
22. Interpelácie poslancov Zastupiteľstva TSK. 
23. Záver. 

 

 

R o k o v a n i e: 
 

 

1. Otvorenie zasadnutia (schválenie overovateľov zápisnice        

a programu rokovania). 

   Predkladá: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobrý deň vám prajem všetkým. Vážené panie poslankyne, páni 

poslanci, dovoľte mi privítať vás na májovom zastupiteľstve 

Trenčianskeho samosprávneho kraja (TSK). Okrem vás, panie 

poslankyne, páni poslanci, chcem privítať aj zástupcov médií, 

návštevy, ktoré sa budú dnes prezentovať v bode Rôzne, 

zamestnancov Úradu TSK. Chcem len pripomenúť znova, že aj priebeh 

dnešného rokovania zastupiteľstva môžete sledovať naživo na we-

bovom sídle TSK, resp. na portáli youtube.com. Záznamy z rokovaní 

tiež sú zverejnené na webovej stránke TSK v sekcii Úradná  

tabuľa/Zasadnutia zastupiteľstva. O prerokovaných bodoch budeme 

prítomné médiá informovať po skončení na tlačovom brífingu. Chcem 

vás tiež informovať, že zápisnica z posledného zastupiteľstva bola 

overená a bola aj zverejnená na webovej stránke TSK dnešným dňom   

a na dnešnom zastupiteľstve podľa prezenčky by malo byť, je tu už 

aj pán rektor, čiže 36 poslancov. Ospravedlnilo sa 8 - pán 

poslanec Bielik, Daňo, Matušík, Mičega, poslanec Mora, Smatana, 

Panáček a Takáč.  

     Chcem vás požiadať, keďže máme aj viacero bodov, všetky tie 

body vlastne boli prerokované na rade, nielen teda na Rade 

predsedov, ale v jednotlivých komisiách. Takže dnes by sme mali 

byť takí rýchlejší a pružnejší. Všetky tie pripomienky, ktoré boli 

nejakým spôsobom na jednotlivých komisiách, sme prebrali na Rade 

predsedov, tie body boli alebo tie časti do tých bodov ktoré boli 

pripomienkované, boli aj zapracované. Všetky tieto body, ktoré 

boli schválené Radou predsedov, boli zverejnené v Knižnici 

poslancov zastupiteľstva a sú aj na webovej stránke všetky tieto 

rokovacie materiály prístupné verejnosti. Komisie som spomínal     

a ešte 2 veci.  

     Písaním zápisnice z dnešného zasadnutia poverujem pani Mgr. 

Hájkovú a pre prípad, že budeme musieť ručne spočítavať hlasy, tak 

poverujem za skrutátorov pani Mgr. Kukučkovú a Mgr. Bobáka.  

     Chcem navrhnúť za overovateľa zápisnice z dnešného V. 

zasadnutia zastupiteľstva, pána poslanca Cirana a pána poslanca 

Vaňa, obidvaja sú k dispozícii.  
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A chcem vás, pani poslankyne, páni poslanci, požiadať, aby sme sa 

pred prvým hlasovaním zaprezentovali. Nech sa páči, prezentujeme 

sa. Malo by nás byť teda 36. Ešte niekto? 44 mínus 8 by malo byť 

36. Dušan Bublavý, toho tu nemám spomenutého vôbec, kde si? Čiže 

je tu, okej, takže 35 plus Bublavý. Ďakujem veľmi pekne, sme 

uznášania sa schopní. Dovoľte mi, aby sme mohli hlasovať hneď aj   

o návrhu overovateľov zápisnice, tak ako som ich navrhol - pán 

poslanec Ciran a pán poslanec Vaňo, nech sa páči, hlasujeme. 

 

     ZA-35 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVAL-1 pán 

poslanec Bublavý asi. Takže overovateľov zápisnice z dnešného 

zasadnutia sme schválili. Ďakujem veľmi pekne.  

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 1 bolo prijaté 

 

    U z n e s e n i e  číslo 79/2023A 

                                  (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice).   

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Chcem sa spýtať teraz ešte predtým, než dám hlasovať o návrhu 

programu, či má niekto nejaký návrh na zmenu, doplnenie rokovania 

dnešného zastupiteľstva? Nech sa páči. Ak nikto, tak budeme 

hlasovať o návrhu programu tak, ako ste ho dostali všetci 

predložený do vašej knižnice. Nech sa páči, pani poslankyne, páni 

poslanci, hlasujeme. 

 

     ZA-35 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVAL-1. 

Konštatujem, že program rokovania dnešného zastupiteľstva sme 

schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 2 bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e  číslo 79/2023/B 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                tejto zápisnice).   

 

 

2. Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na IV. zasadnutí  
Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

Predkladal: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Poprosím k bodu číslo 2. pána hlavného kontrolóra TSK, aby 

predložil bod Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na IV. 

zasadnutí zastupiteľstva TSK, pán hlavný kontrolór, nech sa páči, 

v krátkosti. 

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór TSK)  

Vážený pán predseda, ďakujem za slovo. Vážený pán predseda, pani 

podpredsedníčka, páni podpredsedovia, pani poslankyne, poslanci, 

milí kolegovia, kolegyne, hostia, novinárska obec, dovoľte, aby 

som uviedol bod číslo 2. programu rokovania Zastupiteľstva TSK, 
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ktorý sa týka uznesení prijatých na poslednom zasadnutí 

Zastupiteľstva TSK. Dňa 27. marca 2023, bolo prijatých celkovo 22 

uznesení, ktoré mali formu vo väčšej miere berie na vedomie, 

schvaľuje, vrátane programu rokovania zastupiteľstva.  Takto bolo 

prijatých, vzalo 6 uznesení na vedomie, 11 bolo formou 

schvaľovania. Čo sa týka ukladacích uznesení, 1 uznesenie bol 

návrh na zrušenie vzhľadom na ukončenie platnosti mandátnej zmluvy 

v súvislosti s oddlžovaním nemocníc a v platnosti zostalo uzne-

senie č. 913/2022, ktoré je v plnení, je to ukladacie uznesenie, 

ktorého splatnosť bude v septembri, resp. v novembri. Ďakujem      

za pozornosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem za uvedenie tohto materiálu. Otváram diskusiu k bodu číslo 

2. Nech sa páči, pán poslanec Ďureje, nech sa páči, máte slovo. 

Mgr. Michal Ďureje, PhD.  

Ďakujem za slovo. Na poslednom rokovaní zastupiteľstva sme 

schválili uznesenie č. 58/2023, ktorým sme zrušili to uznesenie 

247/2019, ktoré hovorilo o tom, že riaditelia nemocníc majú 

predkladať správy o plnení, resp. vyhodnotenie plnenia ozdravných 

plánov nemocníc. Ja by som chcel požiadať v tejto veci, aby 

riaditelia nemocníc alebo riaditelia a riaditeľka predkladali, 

samozrejme, už nemáme plány oddlžovania nemocníc, ale nejakú 

správu o činnosti v tej ktorej nemocnici, aby sme mali informácie 

jednak o stave počtu lekárov, o ekonomike a takto by som aj chcel 

poprosiť, aby pán riaditeľ bojnickej nemocnice prišiel na zastu-

piteľstvo 3. júla, pravdepodobne 3. júla. Predchádzajúci 

riaditelia tejto nemocnice tu boli každý polrok, ak sa nemýlim    

a vlastne súčasný pán riaditeľ ešte ani v pléne nebol. Takže 

prípadne nejakú inú pôdu, kde by sme sa ho mohli pýtať na chod 

nemocnice. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Môžeme to urobiť, Michal, tak, že to môže byť 

na komisii, neviem, v ktorej ste alebo potom môžeme vystúpiť a dať 

priestor riaditeľom kľudne na zastupiteľstve, dobre? Že sa to 

urobí raz za polrok alebo za rok sa vyjadria k hospodáreniu,      

k plánom nemocníc jednotlivých, dobre? Nechcete to asi do nejakej 

zmeny uznesenia alebo tak teraz. To hovorím verejne, tak to takto 

urobíme. Pustite pána poslanca Ďureje. 

Mgr. Michal Ďureje, PhD.  

Nie je dôležité meniť uznesenie a dôležité nie je ani tak ten 

proces oddlžovania, ktorý de facto skončil, ale proces nejakých 

ďalších krokov, vízií tej ktorej nemocnici, v nemocnici. Čiže ten 

polročný cyklus by bol úplne najlepší k júnu a k decembru, 

pravidelne predkladať nejakú správu zo strany nemocníc. Predsa len 

sú to najdôležitejšie inštitúcie, ktoré máme. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Skôr by som navrhoval teda, že keď je to po polroku, vždy asi      

v júli, na júlovom, zastupiteľstve, potom v januári, dobre? 

Výsledky hospodárenia nebudú, ale výsledky hospodárenia máš potom 

v tých výročných správach, atď. Dohodnime sa, aby sme to 

nezdržovali tak, že ak budú nejaké výsledky hospodárenia, dajme 
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ten polročný cyklus, že vždy riaditelia prezentujú proste na 

zastupiteľstve o vývoji v jednotlivých nemocniciach, dobre? A my 

už to potom upraceme, že na ktoré zastupiteľstvo to má ísť, dobre? 

Môže byť takto, kolegovia, kolegyne? Ďakujem veľmi pekne. Čiže to 

bude v zápise z dnešného rokovania zastupiteľstva. Chcem sa spýtať 

ešte niekto, prosím vás k tomuto bodu číslo 2.? Ak nikto, tak 

ukončujem možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu 

uznesenia pod bodom číslo 2., nech sa páči, hlasujme. 

 

     ZA-35 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALO-0. 

Uznesenie k bodu číslo 2. sme schválili. 

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 3 bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e číslo 80/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice).   

 

 

3. Slovo pre verejnosť.  
 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne, v bode číslo 3. Slovo pre verejnosť, podľa 

Rokovacieho poriadku nepožiadal nikto v stanovenej lehote 72 hodín 

pred rokovaním zastupiteľstva, neboli na TSK doručené teda žiadne 

písomné žiadosti o vystúpenie, ale chcem povedať, že po tom bode 

Rôzne, diskusia, vystúpia naši zamestnanci spolu so zhotoviteľom   

v rámci projektu Inteligentná domáca asistentka IDA, kde by sme 

chceli ako poslancov, aj starostov, aj primátorov, čo ste, 

požiadať, aby ste sa viac zapojili do tohto projektu, aby sme tých 

800 ľudí do konca októbra v rámci celého Trenčianskeho kraja mohli 

v rámci tohto jedinečného projektu na Slovensku vlastne zapojiť. 

Budú o tom prezentovať, a potom nás požiadali ešte z EHMK, Lucia 

Dubačová a ďalší, aby tiež odprezentovali, kde sa celý ten projekt 

Európskeho hlavného mesta kultúry 2026 nachádza, aj fungovanie 

Kreatívneho inštitútu Trenčín. Čiže to vás len upozorňujem, že to 

by sme mali potom v tom bode Diskusia, rôzne. 

 

 

4. Návrh Plánu kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra 

Trenčianskeho samosprávneho kraja na obdobie júl – december 

2023. 

   Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Návrh Plánu kontrolnej činnosti UHK TSK na obdobie júl - december 

2023, pán hlavný kontrolór, opätovne máte slovo, nech sa páči.  

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór TSK)  

Áno, ďakujem pekne za slovo, pán predseda. Dovoľte, aby som 

uviedol bod číslo 4., programu rokovania zastupiteľstva, ktorý sa 

týka návrhu Plánu kontrol na júl - december 2023. Tak ako každý 



8 

 
rok v tomto období predkladám návrh Plánu kontrolnej činnosti, 

ktorého zameranie je ako do tematických kontrol, tak do kontroly 

hospodárenia a nakladania s majetkom, ako aj kontroly plnenia 

opatrení. Z hľadiska naplnenia počtu a dodržania programovej 

štruktúry, a resp. plnenia výsledkov programového rozpočtu, tieto 

budú naplnené a sú na to nasmerované. Čo sa týka Plánu kontrolnej 

činnosti, tento bol prerokovaný vo všetkých komisiách a takisto    

v Rade predsedov bez pripomienok. Je tu zachytená každá oblasť 

pôsobnosti samosprávneho kraja, od školstva, sociálnych služieb, 

zdravotníctva. Ďakujem pekne za pozornosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem za uvedenie bodu číslo 4. pánovi kontrolórovi. Otváram 

diskusiu k bodu číslo 4.. Ak máte nejaké návrhy na zmeny, doplne-

nia tohto Plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2023, nech sa 

páči. Ak nie, tak uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme 

hlasovať o návrhu uznesenia tak, ako je predložené pod bodom číslo 

4., nech sa páči, hlasujeme. 

 

     ZA-34 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALO-2, 

uznesenie k bodu číslo 4. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne 

pánovi hlavnému kontrolórovi, páni poslanci, pani poslankyne      

za schválenie tohto uznesenia. 

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 4 bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e  číslo 81/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice).   

 

 

5. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK. 

Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

a) Návrh na udelenie súhlasu so zverením majetku Trenčianskeho        
samosprávneho kraja do správy Strednej odbornej školy 

strojníckej, Športovcov 341/2, Považská Bystrica. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 5., ktorým je už tradične bod Návrh        

na riešenie prebytočného majetku TSK 8,9,10,14 bodov tam máme, 

Tomáš hej? 13. Takže nech sa páči, postupne v krátkosti ku každému 

bodu uviesť. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem za slovo, pán predseda. Vážený pán predseda, vážená pani 

podpredsedníčka, vážení páni podpredsedovia, vážené panie 

poslankyne, vážení páni poslanci, kolegyne, kolegovia, hostia. Ako 

prvé si dovoľujem predložiť na prerokovanie a schválenie návrh     

na udelenie súhlasu so zverením majetku TSK do správy Strednej 

odbornej školy strojníckej, Považská Bystrica. Ide teda o zverenie 

diela, ktoré bolo vykonané v minulom období, modernizácia 

priestorov a vybavenia praktického vyučovania v obstarávacej cene 

1.683.990,25 EUR, čiže vzhľadom na skutočnosť, že ide o zverenie 
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majetku v hodnote nad 700.000 EUR, musí zastupiteľstvo rozhodnúť   

o schválení zverenia do správy organizácie v zriaďovateľskej 

pôsobnosti TSK, čiže v tomto prípade Strednej odbornej školy 

strojníckej, Považská Bystrica. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem, otváram diskusiu k bodu 5.a), nech sa páči. Takže je to 

zverenie majetku TSK. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa        

do diskusie a budeme hlasovať o uznesení pod bodom číslo 5.a), 

nech sa páči, hlasujme. 

 

     ZA-34 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALO-2, 

uznesenie k bodu číslo 5.a) sme schválili. Ďakujem. Poďme k bodu 

číslo 5.b). Ďakujem. 

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 5 bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e  číslo 82/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice).   

 

5.  

b) Návrh na udelenie súhlasu so zverením majetku Trenčianskeho 
samosprávneho kraja do správy Strednej priemyselnej školy, 

Bzinská 11, Nové Mesto nad Váhom.  

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Takisto teda zverenie majetku do správy Strednej priemyselnej 

školy, Nové Mesto nad Váhom. Išlo teda o dielo s názvom telocvičňa 

SPŠ Nové Mesto nad Váhom, ktorá bola realizovaná v minulom roku 

obstarávacej cene 835.962,21 EUR, čiže opätovne nad 700.000 EUR    

a v zmysle kompetencií podľa Zásad hospodárenia s majetkom TSK 

patrí rozhodovanie o zverení tohto majetku do správy tejto školy 

Zastupiteľstvu TSK, v zmysle predloženého materiálu. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, otváram diskusiu k bodu číslo 5.b). Ak nikto, 

uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu 

uznesenia tak, ako je pod bodom číslo 5.b), že zverujeme tento 

majetok SPŠ-ke Bzinská. Nech sa páči, hlasujeme. 

 

     ZA-34 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALO-2, 

uznesenie k bodu číslo 5.b) sme schválili. 

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 6 bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e číslo 83/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice).   
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5.  

c) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu 
nehnuteľného majetku a súťažných podmienok obchodnej verejnej 

súťaže: SOŠ Handlová - Budova SPŠ, súp. č. 190   na parc. č. 

2330/1 blok "D"(Budova SPŠ) s prísl.. 

 5. 

d) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu 
nehnuteľného majetku a súťažných podmienok obchodnej verejnej 

 súťaže: SOŠ Handlová - Obytná budova, súp. č. 373 na parc. 

 č. 1851 blok "E" (časť Internát) s prísl.. 

  

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Tomáš, teraz by si mohol uviesť spoločne tie 

body 5.c) a 5.d), keďže sa jedná o majetok, ktorý má v správe SOŠ 

Handlová. A potom by sme dali hlasovať o každom zvlášť. Čiže nech 

sa páči, c) aj d) uviesť naraz. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem za slovo. Ide o návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu 

prevodu nehnuteľného majetku a súťažných podmienok obchodnej 

verejnej súťaže dvoch blokov v Handlovej, bývalej budovy SPŠ,  

ktoré má v správe Stredná odborná škola Handlová. Blok D, ktorého 

hodnota bola stanovená zaokrúhlene na sumu 2.070.000 EUR a blok E, 

ktorého hodnota bola stanovená znaleckým posudkom zaokrúhlene       

na sumu 790.000 EUR a navrhuje sa rozhodnúť o prebytočnosti, keďže 

prebytočnosť navrhol samotný správca, tá Stredná odborná škola      

a rozhodnúť o spôsobe prevodu a súťažných podmienok obchodnej 

verejnej súťaže, čiže pôjde to do obchodnej verejnej súťaže. 

Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Otváram diskusiu k bodom 5.c) a 5.d). Ak nikto, uzatváram možnosť 

hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať najskôr o uznesení pod 

bodom číslo 5.c), nech sa páči, hlasujeme. 

 

     ZA-34 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALO-2, 

uznesenie k bodu číslo 5.c) sme schválili. 

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 7 bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e  číslo 84/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

   

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

A teraz budeme hlasovať o uznesení pod bodom číslo 5.d) ako Dana, 

nech sa páči, hlasujeme. 

 

     ZA-34 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALO-2, 

uznesenie pod bodom číslo 5.d) sme schválili.  

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 8 bolo prijaté 
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U z n e s e n i e číslo 85/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice).   

 

5.  

   e) Návrh na schválenie zrušenia vecného bremena na pozemku 

 registra C-KN p. č. 2449/1 v k. ú. Nové Mesto nad Váhom. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tomáš, nech sa páči, uveď teraz bod číslo 5.e). 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. Pod písmenom 5.e) Návrh na schválenie zrušenia vecného 

bremena na pozemku registra CKN parc. č. 2449/1 v katastrálnom 

území Nové Mesto nad Váhom. Na tejto parcele vo vlastníctve mesta 

Nové Mesto nad Váhom bolo v roku 2009 zriadené vecné bremeno      

v prospech TSK, kde povinným bolo mesto Nové Mesto nad Váhom. 

Následne došlo k usporiadaniu pozemkov a umiestneniu areálu 

Technických služieb v meste Nové Mesto nad Váhom a odpredaj 

pozemkov spoločnosti Reprogas servis s.r.o., a tak prechod a pre-

jazd cez pozemok už nie je možný. Trenčianske múzeum súhlasilo      

so zrušením tohto vecného bremena, nakoľko nepoužívajú tento 

pozemok na prechod k budove, čiže sa navrhuje zrušenie tohto 

vecného bremena a keďže bolo zriadené bezodplatne, navrhuje sa tak 

isto zrušiť bezodplatne. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne, otváram diskusiu k bodu číslo 5.e). Ak nikto, 

uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu 

uznesenia pod bodom číslo 5.e), nech sa páči, hlasujeme. 

 

     ZA-35 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALO–1. 

Uznesenie pod bodom číslo 5.e) sme schválili.  

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 9 bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e číslo 86/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice).   

 

5.  

f) Návrh na schválenie nadobudnutia vlastníctva pozemkov 

 v k. ú. Streženice kúpou od vlastníčky Viery Pobežalovej. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Nech sa páči, uveď bod 5.f), to sú pozemky asi pod cyklotrasou. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Áno, ďakujem za slovo. Ide teda o schválenie nadobudnutia 

vlastníctva pozemkov v katastrálnom území Streženice kúpou       

od vlastníčky Viery Pobežalovej, ktorá je vlastníkom pozemkov,     

na ktorých sa realizuje výstavba 5. úseku Vážskej cyklomagistrály 

Ladce-Púchov. V zmysle zmluvy o budúcej zmluve sa TSK zaviazal 



12 

 
k odkúpeniu týchto pozemkov, pričom hodnota odkúpenia týchto 

pozemkov bola stanovená znaleckým posudkom z roku 2017 na hodnotu 

3,32 EUR/m2, celková navrhnutá kúpna cena je vo výške 10.408,20 EUR 

za 3135 m² prevádzaných pozemkov. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne, otváram diskusiu k tomuto bodu. Ak nikto, uzatváram 

možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia 

pod bodom číslo 5.f), nech sa páči, hlasujeme. 

 

     ZA-35 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALO–1. 

Uznesenie pod bodom číslo 5.f) sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 10 bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e číslo 87/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice).   

 

5.  

g) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu 

 a predaja nehnuteľného majetku - pozemkov registra "C" 

 parc. č. 1679/2, 1679/3 k. ú. Veľké Stankovce v prospech 

 Obce Trenčianske Stankovce. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Nech sa páči, uveďte bod číslo 5.g). 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem za slovo. V bode 5.g) Návrh na schválenie prebytočnosti, 

spôsobu prevodu a predaja nehnuteľného majetku, pozemkov registra 

C, parc. č. 1679/2, 1679/3, k.ú. Veľké Stankovce, v prospech obce 

Trenčianske Stankovce, ide o predaj pozemkov nachádzajúcimi sa pod 

chodníkmi, ktoré zrekonštruovala obec Trenčianske Stankovce,      

po pravej a ľavej strane cesty III/1877, Trenčianske Stankovce-

Selec. Navrhuje sa odpredaj týchto dvoch pozemkov vo výmerách 874 

a 357 m², za celkovú kúpnu cenu 1 euro, nakoľko ide o pozemky 

nachádzajúce sa pod chodníkmi, ktoré sú vo vlastníctve obce. 

Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem, čiže sú to len chodníky, žiadne parkovacie plochy, iba 

chodník. Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k bodu číslo 5.g). 

Ak nikto, ukončujem možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme 

hlasovať o návrhu tohto uznesenia pod bodom 5.g), nech sa páči, 

hlasujme. 

 

     ZA-35 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALO–1. 

Uznesenie k bodu číslo 5.g) sme schválili.  

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 11 bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e číslo 88/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 
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5.  
h) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemkoch    

   registra CKN parc. č. 3700/4 a 3700/5 k. ú. Považská 

 Bystrica v prospech spoločnosti Stredoslovenská distribučná,    

 a. s., Žilina. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme pekne, Tomáš, nech sa páči, bod 5.h). 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. Nasledujú teda vecné bremená za hodnotu podľa cenových 

máp v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom TSK. Prvé - Návrh      

na schválenie zriadenia výstavného bremena na pozemkoch registra 

CKN parc. č. 3700/4 a 3700/5,  k.ú. Považská Bystrica v prospech 

spoločnosti Stredoslovenská distribučná (SD), kde obsahom práva 

z vecného bremena je povinnosť TSK strpieť právo Stredoslovenskej 

distribučnej na zriadenie uloženia elektroenergetických zariadení, 

a s tým súvisiacich oprávnení, kde pre katastrálne územie Považská 

Bystrica bola hodnota stanovená na základe cenovej mapy na 

23,20 EUR/m2. Za celkový záber o výmere 60 m² je tak náhrada celkom 

spolu vo výške 1.392 EUR. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Čiže tak, ako Tomáš spomínal, aj po Finančnej 

komisii a niektorých komisiách sme na Rade predsedov sa zhodli      

na tom, a je to aj v materiáli, že sa nebude vychádzať zo znalec-

kého posudku, ktorý predložila Distribučná Žilina, ale z tej 

cenovej mapy, kde tá cena išla z 3,93 EUR/m2 na 23,20 EUR/m2. 

Otváram diskusiu k tomuto bodu. Ak nikto, ukončujem možnosť hlásiť 

sa do diskusie. Budeme hlasovať o návrhu uznesenia tak, ako je 

dané pod bodom číslo 5.h) ako Hana, nech sa páči, hlasujeme. 

 

     ZA-33 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALI–3. 

Uznesenie k bodu číslo 5.h) sme schválili teda v tej vyššej cene. 

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 12 bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e číslo 89/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

5.  

i) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

   registra "C" parc. č. 644/6 a pozemkoch registra "E" 

   parc. č. 1035/1, 1036 k. ú. Myjava v prospech Ing. 

   Branislava Macúcha. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 5.i). Nech sa páči. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. V ďalšom Návrhu na schválenie zriadenia vecného bremena 

na pozemku registra C, parc. č. 644/6 a pozemkoch registra E 
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parc. č. 1035/1, 1036, k.ú. Myjava v prospech Ing. Branislava 

Macúcha, ide o povinnosť zriadenie vecného bremena, povinnosť 

strpieť uloženie vodovodnej a kanalizačnej prípojky a s tým 

spojených oprávnení v prospech súkromného žiadateľa, kde hodnota 

vecného bremena bola určená v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom 

TSK pre intravilán mesta Myjava sumou vo výške 23,20 EUR/m2, čo je 

pri celkovej výmere 13 m² jednorazová náhrada vo výške 301,60. 

Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne, otváram diskusiu k bodu číslo 5.i). Ak nikto, 

uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu 

uznesenia k schváleniu zriadenia vecného bremena pod bodom číslo 

5.i), nech sa páči, hlasujme. 

 

     ZA-35 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALI–1 

poslanec. Uznesenie pod bodom číslo 5.i) sme schválili.  

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 13 bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e číslo 90/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

5.  

 j) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

 registra "C" parc. č. 3983/1 k. ú. Trenčianske Jastrabie 

 v prospech Obce Trenčianske Jastrabie. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tomáš, nech sa páči, uveď bod 5.j), ďalšie vecné bremeno. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem, áno, ide o Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena 

na pozemku registra C, parc. číslo 3983/1, k.ú. Trenčianske 

Jastrabie, v prospech obce Trenčianske Jastrabie. Vecné bremeno 

spočíva v povinnosti TSK strpieť na uvedenom pozemku právo 

uloženia distribučného vodovodu a s tým spojených oprávnení, kde 

teda zriadenie vecného bremena bolo stanovené v zmysle platných 

Zásad hospodárenia s majetkom TSK pre extravilán obce Trenčianske 

Jastrabie vo výške 7,40 EUR/m2, čo je pri výmere 21 m² jednorazová 

náhrada celkom výške 155,40, ktorú uhradí investor tam prebie-

hajúcej výstavby. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k bodu číslo 5.j), nech sa 

páči. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme 

hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 5.j) ako Jaro. Nech sa 

páči, hlasujme. 

 

     ZA-36 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALI–0. 

Uznesenie k bodu číslo 5.j) sme schválili.  

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 14 bolo prijaté 
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U z n e s e n i e  číslo 91/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

5.  
k) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

 registra "C" parc. č. 1531 k. ú. Dubodiel v prospech 

 Michala Baláža a Juraja Baláža. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne. Tomáš, nech sa páči, uviesť bod 5.k). 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. Znova Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena, 

tentokrát na pozemku registra C, parc. č. 1531 v k.ú. Dubodiel,    

v prospech Michala Baláža a Juraja Baláža. Ide o zriadenie vecného 

bremena spočívajúce v povinnosti TSK na pozemku strpieť právo 

uloženia elektrickej prípojky a vodovodnej prípojky a s tým spoje-

ných oprávnení, za náhradu stanovenú zmysle cenovej mapy Zásad 

hospodárenia s majetkom TSK pre intravilán obce Dubodiel, vo výške 

6,60 EUR/m2, čo je pri výmere 83 m² dielu číslo 1, jednorazová 

náhrada celkovo výške 547,80 EUR, ktorú uhradí jeden zo žiada-

teľov. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu 5.k) a chcem 

sa spýtať, Tomáš, nie je to ani blízka, ani vzdialená rodina, sú 

to len menovci, hej? Toľko Balážovcov pokope. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Áno, nemusel som sa dať vylúčiť z prejednania tohto bodu. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem. Tak to zaznelo. Ak nikto, ukončujem možnosť hlásiť sa     

do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 

5.k) ako Kamil. 

 

     ZA-35 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALI–0. 

Uznesenie bodu číslo 5.k) sme schválili. 

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 15 bolo prijaté 

  

U z n e s e n i e číslo 92/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

5.  

l) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

   registra "C" parc. č. 1551 k. ú. Polianka v prospech Ing. 

   Petra Gitschinského a Ing. Jany Gitschinskej. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice.    

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Nech sa páči, to máme posledné vecné bremeno. 
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Mgr. Tomáš Baláž  

Áno, ide o Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozem-

ku registra C, parc. č. 1551, k.ú. Polianka, v prospech manželov 

Gitschinských. Vecné bremeno spočíva v povinnosti TSK na uvedenom 

pozemku strpieť právo uloženia elektrickej a vodovodnej prípojky    

a s tým spojených oprávnení, za hodnotu stanovenú v zmysle 

platných Zásad hospodárenia s majetkom TSK pre extravilán obce 

Polianka, sumou vo výške 5,28 EUR/m2, čo je pri celkovej výmere    

91 m² jednotlivých dielov jednorazová náhrada vo výške 480,48 EUR. 

Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme pekne. Otváram diskusiu k bodu číslo 5.l). Ak nikto, 

uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu 

uznesenia pod bodom číslo 5.l) ako Laco, nech sa páči, hlasujme. 

 

     ZA-35 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALI–0.   

Uznesenie k bodu číslo 5.l) sme schválili.  

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 16 bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e číslo 93/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

5.  

m) Návrh na rozhodnutie o neupotrebiteľnosti a vyradení 

  majetku TSK v správe SC TSK (574-003 most cez kanál Ilava)   

Brnianska 3, 911 05 Trenčín z evidencie formou fyzickej 

likvidácie. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

A ešte tu máme jednu neupotrebiteľnosť, vyradenie majetku. Jedná 

sa o ten železný most v Ilave, na ktorom sa pracuje, vyrába sa     

na dvoch miestach a paralelne prebieha prekládka alebo schvaľo-

vanie prekládky zo strany SSE distribučná, pretože tam je 

elektrina v tom starom moste a tam musí byť taký nový energetický 

most. Takže ak chceme teda zlikvidovať tento železný most, musí to 

prejsť zastupiteľstvom, lebo tá hodnota je vyššia, ako je kompe-

tencia župana. Ak máte ešte potom nejaké otázky k tomu, je tu aj 

pán Karkuš, by vám potom vedel povedať, aj čo ste z okresu Ilava 

poslanci, že v akom stave sa to celé, tá realizácia nachádza. Čiže 

to je k bodu číslo 5.m). Koľko je tá hodnota ešte? 

Mgr. Tomáš Baláž  

Obstarávacia cena bola 82.000, zostatková cena účtovná k februáru 

2023 je 20.923,21 EUR. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu k bodu číslo 5.m). Ak nikto, 

uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu 

uznesenia tak, ako je pod bodom číslo 5.m), že ho teda vyradíme    

z evidencie formou fyzickej likvidácie. Nech sa páči, hlasujeme.  
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     ZA-36 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALI–0. 

Uznesenie pod bodom číslo 5.m) sme schválili. To bol aj posledný 

majetkový bod bodu číslo 5..  

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 17 bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e číslo 94/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

 

6. Návrh na schválenie odpisu nevymožiteľných pohľadávok podľa 

čl. 34 ods. 3, bod 3.1., písm. a) Zásad hospodárenia s majet- 

kom Trenčianskeho samosprávneho kraja.     

   Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci oddelenia PSMaVO 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 6., to je Návrh na schválenie odpisu 

nevymožiteľných pohľadávok podľa čl. 34. ods. 3. bod 3.1. písm. a) 

Zásad hospodárenia s majetkom TSK. Opätovne predkladá Tomáš Baláž, 

ak by si teda mohol v krátkosti povedať, o aké pohľadávky sa  

jedná, či je to zariadenie sociálnych služieb (ZSS) alebo koho, 

dobre?  

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem za slovo. Ako už bolo predznamenané, ide o celkovo 9 

pohľadávok od 6 ZSS, ktorých hodnota je nad 3.500,- EUR a teda     

o odpísaní musí rozhodnúť Zastupiteľstvo TSK. Spoločným menova-

teľom je teda to, že ide o pohľadávky, ktoré vznikli od klientov 

týchto ZSS, ktorí teda zomreli. Všetky tieto ZSS si riadne 

uplatnili svoje pohľadávky v dedičských konaniach, niekde boli 

čiastočne uspokojené ich pohľadávky, a niekde vzhľadom na nema-

jetnosť zomrelých klientov nebolo možné túto pohľadávku uspokojiť 

v dedičskom konaní ani len čiastočne, a keďže už nie je žiaden iný 

spôsob, akým by mohlo dôjsť k vymoženiu týchto pohľadávok, 

navrhuje sa ich odpísanie v zmysle návrhu na uznesenie. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme pekne. Otváram diskusiu k bodu číslo 6., nech sa páči. Ak 

nikto, tak budeme hlasovať o návrhu uznesenia tak, ako je uvedený 

pod bodom číslo 6., nech sa páči, hlasujeme. 

 

     ZA-35 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVAL–1 

poslanec. Uznesenie k bodu číslo 6. sme schválili. Ďakujeme veľmi 

pekne. Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 18 bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e číslo 95/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 
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7. Návrh na schválenie Zmluvy o združení finančných prostriedkov 

s CPR Trenčín, o.z.. 

Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci oddelenia PSMaVO 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 7., ktorým je Návrh na schválenie Zmluvy     

o združení finančných prostriedkov s Centrom pre rodinu Trenčín, 

občianske združenie. Myslím, že aj na komisiách to bolo dostatočne 

vysvetlené, preto tam chce 80 % účasťou tých skutočných nákladov, 

ktoré budú vyobstarávané. Samozrejme, bude tam aj niekto z TSK pri 

tom verejnom obstarávaní, preto tam chceme takto finančne 

prispieť, pretože časť tých vecí, ktoré má v prenájme Centrum pre 

rodinu, sa porušila vlastne tým našim karnerom - budova, ktorú 

máme nad tým, pod Trenčianskym hradom, tak Trenčianska župa 

prispeje vo výške 80 % skutočných nákladov, ktoré sa obstarajú     

na rekonštrukciu tých priestorov, kde sídli Centrum pre rodinu 

Trenčín, občianske združenie, 20 % si budú financovať sami. Chceš 

ešte niečo dodať k tomu?  

Mgr. Tomáš Baláž  

Myslím, že bolo povedané všetko podstatné. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Nech sa páči, otváram diskusiu k tomuto bodu číslo 7.. Ak nikto, 

uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu 

uznesenia tak ako je predložené pod bodom číslo 7.. Nech sa páči, 

hlasujme. 

 

     ZA-34 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVAL–1 

poslanec. Uznesenie k bodu číslo 7. sme schválili. Tomáš, ešte máš 

jeden bod. 

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 19 bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e číslo 96/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

 

8. Návrh na schválenie Zásad pri postupe vo výberových konaniach 
na funkcie štatutárnych orgánov organizácií v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

    Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci oddelenia PSMaVO 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

To je Návrh na schválenie zásad pri postupe vo výberových 

konaniach na funkcie štatutárnych orgánov organizácií v zria-

ďovateľskej pôsobnosti TSK. Dovoľte, aby som sa k tomu ja ešte 

mohol vyjadriť predtým. Takéto podobné materiály majú aj ostatné 

zastupiteľstvá samosprávnych krajov alebo tieto zásady schválené    

a jedná sa o to, aby keď je schválený riaditeľ našej organizácie    

v zriaďovateľskej pôsobnosti. Jedná sa teda o originálne kompe-
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tencie, čiže ono sa to týka Správy ciest, riaditeľov nemocníc, 

riaditeľov sociálnych služieb, riaditeľov kultúrnych zariadení. 

Som už povedal, dúfam, že všetky, tak vtedy je ten riaditeľ, ktorý  

vzišiel z výberového konania, schvaľovaný na dobu neurčitú a keďže 

aj my sme volení, aj vy ako poslanci, aj ako župan, ale aj 

riaditelia našich organizácií zriaďovateľskej pôsobnosti, napr. 

Norika, ktorá je riaditeľkou gymnázia, tak sú volení na dobu 

určitú, čiže na určité obdobie 4, resp. 5 rokov, a toto chceme 

teda urobiť aj u nás. Nebráni to potom znova opätovne kandidovať 

tomu riaditeľovi v tom období po 5 rokoch, prísť s novou 

stratégiou, s novou koncepciou, s novými vecami a tie prechodné 

ustanovenia hovoria tak, že tí, ktorí už majú 5 rokov za sebou, 

tak sa vypíše výberové konanie do konca tohto roka v týchto OvZP-

čkách, tvoria asi 95 % týchto OvZP-čiek, ktoré sú regionálnymi 

kompetenciami. Niektorí, ktorí ešte nemajú tých 5 rokov, doslúžia 

tých 5 rokov a potom sa urobí výberové konanie aj na týchto, ktorí 

ešte nemajú odslúžených tých 5 rokov a s tým, že teda keď sa tieto 

zásady schvália, tak pripravíme dodatky k týmto pracovným zmluvám. 

Samozrejme tí, ktorí nebudú chcieť podpísať tie dodatky, tak      

na tom júlom zastupiteľstve budú odvolaní s tým, že sa urobia nové 

výberové konania do konca tohto roka. Čiže toľko asi k tomuto 

materiálu. Tomáš, neviem, ešte chceš niečo k tomuto dodať. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ja teda len doplním, že po rokovaniach komisií a Rady predsedov 

bolo ešte doplnené to, že vo výberovej komisii bude aj zástupca 

zastupiteľstva, alebo teda poslanec Zastupiteľstva TSK. Inak 

všetko. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Áno, ďakujem. To som zabudol povedať, to sme sa dohodli ešte      

na Rade predsedov. Nech sa páči, otváram diskusiu k tomuto bodu 

číslo 8.. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie        

a budeme hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 8., nech sa 

páči, hlasujme. 

 

     ZA-29 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALI–4. 

Uznesenie k bodu číslo 8. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

Tomáš, ďakujeme za uvedenie všetkých bodov, ktoré malo právne 

oddelenie.  

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 20 bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e číslo 97/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice).                                                                                                

 

 

9. Návrh na menovanie riaditeľky Centra sociálnych služieb - LÚČ, 
Nemocničná 986/1, 017 01 Považská Bystrica, IČO:00632392. 

Predkladá: PhDr. Elena Nekorancová-vedúca Oddelenia soc. pomoci 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

A teraz prejdeme k bodu číslo 9. a to je Návrh na menovanie 

riaditeľky zariadenia sociálnych služieb LÚČ Považská Bystrica. 

Predkladá pani Nekorancová, vedúca oddelenia sociálnej pomoci.    

A tu už v tom uznesení je vlastne, že je to s účinnosťou od 1. 

júna 2023, na funkčné obdobie 5 rokov. Už pani riaditeľka bude 

teda vami menovaná, schvaľovaná zastupiteľstvom na obdobie 5 

rokov, ale nech sa páči, v krátkosti. 

PhDr. Elena Nekorancová  

Ďakujem za slovo. Vážený pán predseda, pani podpredsedníčka, 

podpredsedovia, poslankyne, poslanci. Dovoľte, aby som vám pred-

ložila návrh na menovanie riaditeľky Centra sociálnych služieb Lúč 

v Považskej Bystrici. V súlade so zákonom o výkone práce vo verej-

nom záujme v platnom znení, voľné miesto vedúceho zamestnanca 

možno obsadiť bez výberového konania len do doby vymenovania 

Zastupiteľstvom TSK, najdlhšie na dobu 6 mesiacov. Na základe 

splnených kvalifikačných a odborných predpokladov, zhodnotenia 

činnosti povereného zamestnanca počas obdobia výkonu poverenia na 

riadenie zariadenia sociálnych služieb, ako aj výsledkov 

výberového konania, ktoré sa konalo 23. marca na Úrade TSK         

a v zmysle Zákona o samosprávnych krajoch v platnom znení 

predkladáme Zastupiteľstvu TSK návrh na vymenovanie pani Mgr. Oľgy 

Pagáčovej za riaditeľku Centra sociálnych služieb LÚČ, Nemocničná, 

v Považskej Bystrici, s účinnosťou od 1. 6. 2023, na funkčné 

obdobie 5 rokov. Na Komisii sociálnej pomoci a zdravotníctva dňa 

26. apríla odprezentovala svoj projekt zameraný na napĺňanie 

podmienok kvality poskytovaných sociálnych služieb a ich rozvoj 

podľa potrieb regiónu, s dôrazom na efektívnu hospodárnosť 

prevádzkovania zariadenia. Komisia sociálnej pomoci a zdravot-

níctva odporučila Zastupiteľstvu TSK menovať Mgr. Oľgu Pagáčovú    

za riaditeľku tohto zariadenia. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem za uvedenie tohto bodu. Čiže bol aj hearing na komisii, 

prišla sa predstaviť. 

PhDr. Elena Nekorancová  

Áno, aj teraz tu sedí pani riaditeľka. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Takže ak máte otázky, pani poslankyne, páni poslanci, nech sa 

páči, kľudne sa môžete pýtať. Otváram diskusiu k tomuto bodu.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Pán poslanec Ďureje, nech sa páči. 

Mgr. Michal Ďureje, PhD. (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Ja som pani riaditeľku nepoznal, ale spoznali 

sme sa profesne. V týchto dňoch sme riešili pre mňa asi jeden 

z najťažších prípadov, čo som riešil. Umiestnenie ťažko, veľmi 

ťažko zdravotne postihnutého človeka a prechod z bojnickej nemoc-

nice a môžem povedať, že s takou profesionalitou som sa už dávno 

nestretol ako od pani riaditeľky Pagáčovej a rozhodne má moje 

uznanie. No a potom taktiež sme to ešte riešili aj v zariadení 

alebo v Centre sociálnych služieb Jesienka, kde taktiež som 

narazil na profesionalitu, v dobrom slova zmysle, narazil. Takže 
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ďakujem za túto pomoc priamo v teréne a bolo to veľmi ťažké v tom 

zmysle, že sme mali doslova pár hodín na sprocesovanie pre mňa 

veľmi zložitých procesov v sociálnej a zdravotnej oblasti. Takže 

pani riaditeľka, ja si myslím, že ste správny človek na správnom 

mieste. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne, pán poslanec. Ja len dodám, že nielen jedno zaria-

denie alebo to druhé, ktoré ste menovali, ale určite aj ďalších 22 

našich zariadení sociálnych služieb vychádza a snaží sa takto 

vychádzať v ústrety pri umiestňovaní tých ľudí, ktorí naozaj tieto 

sociálne služby potrebujú. Chcem poďakovať pri tejto príležitosti 

aj celému Oddeleniu sociálnych služieb na čele s pani Nekoran-

covou, ktorá takéto veci rieši na dennodennej báze. Takže ďakujem 

veľmi pekne. Ešte prosím vás, niekto do diskusie? Ak nikto, tak 

uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu 

uznesenia pod bodom číslo 9. s tým, že pani riaditeľka bude 

menovaná na obdobie 5 rokov, od 1. júna 2023. Nech sa páči, 

hlasujeme. 

 

     ZA-31 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALI–2. 

Uznesenie k bodu číslo 9. sme schválili. Pani riaditeľka, 

gratulujeme, za takú vysokú podporu a dôveru zo strany poslancov 

Zastupiteľstva TSK. Nech sa vám teda darí v Považskej Bystrici. 

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 21 bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e číslo 98/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

 

10. Správa o náhrade preukázanej straty za zrealizované služby   
vo verejnom záujme prímestskej autobusovej doprave za rok 2022  

zmluvným dopravcom. 

Predkladá: Mgr. Radovan Hladký – vedúci Odboru dopravy 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 10., začíname teda už finančnými bodmi. Bod 

číslo 10. je Správa o náhrade preukázanej straty za zrealizované 

služby vo verejnom záujme v PAD za rok 2022 zmluvným dopravcom. 

Tento materiál predkladá pán Hladký a ešte po Rade predsedov sme 

doplnili do tohto materiálu zníženie tej preukázanej straty       

o nejaké drobné na základe kontrolných zistení u dopravcu SAD 

Prievidza. Ale toto je všetko v tých materiáloch vlastne zapraco-

vané. Čiže robil sa aj externý audit, ale aj naša kontrola tam 

bola u obidvoch autodopravcov. Rado, v krátkosti, nech sa páči, ak 

vieš povedať tie najväčšie náklady alebo to, čo sa musí teda 

doplácať, nech sa páči. 

Mgr. Radovan Hladký (vedúci Odboru dopravy)  

Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán predseda, vážení podpred-

sedovia, vážení poslanci, kolegovia. Čiže samotná výška neuhra-
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denej náhrady preukázanej straty predstavuje za dopravcu SAD 

Prievidza 1.463.068 EUR a pre SAD Trenčín 3.019.135 EUR. Výška 

preukázanej straty za rok 2022 bola ovplyvnená najmä situáciou 

spojenou s vojnovým konfliktom na Ukrajine, ktorý mal medzinárodné 

dopady. Tento konflikt mal negatívne vplyvy na zvýšenie cien 

hlavných komodít, ktoré ovplyvnili prevádzku prímestskej autobuso-

vej dopravy. Výsledkom toho je vlastne 12,8% inflácia. Tie 

najväčšie objemy ekonomicky oprávnených nákladov, ktoré rástli aj 

z tohto dôvodu, sú rast pohonných hmôt viac ako o 2,5 milióna EUR 

oproti roku 2021, náklady na opravy a udržiavanie viac ako 

340.000, náklady na priame mzdy a odvody boli vyššie o viac ako 

790.000, náklady na cestovné, stravné viac ako 124.000. Ostatné 

náklady boli vyššie o 236.630 EUR v porovnaní s minulým rokom. 

Naopak, čo sa týka takých pozitívnych ukazovateľov, tak odpisy 

boli nižšie oproti minulému roku o viac ako 1.000.000 EUR         

a postupne nejakým spôsobom obnovovaním sa dopravy do normálneho 

stavu po covide sme zaznamenali aj nárast v tržbách, ktorý pred-

stavoval 1.000.000 v porovnaní s minulým rokom o 1.961.907 EUR. 

Stále to však nie je, ako keby nedosahujeme tie tržby spred 

covidového obdobia, ktoré sú v podstate nižšie oproti roku 2019, 

kedy bolo ešte obdobie  pred covidom a ten rozdiel tvorí viac ako 

830.000 EUR, čo sa týka tržieb. V štandarde v priebehu 

jednotlivých rokov dochádza k optimalizácii prímestskej dopravy     

v TSK a v roku 2022 bolo v porovnaní s predpokladom usporených 

viac ako 680.000 tarifných kilometrov. Toto opatrenie smeruje      

k zvýšeniu efektívnosti PAD, a to najmä prostredníctvom eliminácie 

súbehov spojov, zrušeniu spojov s výrazne nízkou frekvenciou 

cestujúcich, tzn. rôzne nerentabilné večerné a víkendové spoje, 

optimalizácia celkových obehov spojov v spolupráci s dopravcom. 

Taktiež sa snažíme o vhodnú úpravu časových polôh jednotlivých 

spojov s cieľom zvýšenia atraktívnosti jednotlivých autobusov      

a autobusových spojení. Samotný materiál, ako spomínal pán 

predseda, bol po Rade predsedov komisií dopracovaný v závere       

o kontrolné zistenia. Kontrola opodstatnenosti a oprávnenosti 

ekonomicky oprávnených nákladov (EON) u oboch zmluvných dopravcov 

bola vykonaná zo strany externej spoločnosti Kreston Slovakia 

Audit, s r. o., Bratislava, ako aj kontrolnou skupinou zo strany 

Úradu TSK, na základe poverenia predsedu TSK číslo 6/2023. 

Kontrolné zistenia boli v celkovej výške 1.200 EUR a o túto sumu 

bola ponížená preukázaná strata, ktorú som na začiatku uviedol. 

Ďakujem pekne za slovo. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne za uvedenie tohto bodu číslo 10., nech sa 

páči, otváram diskusiu k bodu číslo 10.. Ak nikto, uzatváram 

možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia 

tak, ako je uvedené pod bodom číslo 10., nech sa páči, hlasujeme. 

Samozrejme tá neuhradená náhrada preukázanej straty za rok 2022     

v tej výške viac ako 4,4 milióna bude hradená z rozdelenia v tom 

bode číslo 11. Návrh Záverečného účtu TSK za rok 2022. 
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     ZA-29 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALI–3. 

Uznesenie k bodu číslo 10. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 22 bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e  číslo 99/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

 

11. a) Návrh Záverečného účtu Trenčianskeho samosprávneho kraja        
   za rok 2022. 

       Predkladá: Ing. Renáta Ozimová-vedúca Odboru finančného 

  b) Stanovisko hlavného kontrolóra TSK k návrhu Záverečného 

       účtu Trenčianskeho samosprávneho kraja za rok 2022. 

       Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k ďalším finančným bodom, a to je bod číslo 11. Návrh 

záverečného účtu TSK za rok 2022. Ten predkladá pani Ozimová, 

vedúca Finančného odboru, a potom ešte Stanovisko hlavného 

kontrolóra TSK k návrhu Záverečného účtu TSK za rok 2022, 

predkladá Pavol Zigo, hlavný kontrolór TSK. Nech sa páči, Renáta,  

máš slovo k bodu číslo 11. a potom dáme slovo pánovi hlavnému 

kontrolórovi, dobre? Ďakujem pekne. 

Ing. Renáta Ozimová (vedúca Odboru finančného)  

Ďakujem za slovo. Vážený pán predseda, vážené panie poslankyne, 

vážení páni poslanci, kolegovia, milí hostia. Predkladám vám Návrh 

Záverečného účtu Trenčianskeho samosprávneho kraja za rok 2022. 

Záverečný účet TSK za rok 2022 je zavŕšením rozpočtového procesu    

a vyjadruje výsledky hospodárenia za sledované obdobie na úseku 

dopravy, zdravotníctva, kultúrnych služieb, vzdelávania, sociál-

neho zabezpečenia a na samotnom Úrade TSK. K 31. 12. 2022 boli 

bežné príjmy plnené v objeme takmer 188.232.000 EUR, čo v percen-

tuálnom vyjadrení predstavuje 98,76% z rozpočtovanej sumy a nárast 

približne o 14.626.000 EUR v porovnaní s predchádzajúcim rokom. 

Bežné výdavky boli čerpané v objeme takmer 172.211.000 EUR, čo 

predstavuje v percentuálnom vyjadrení 94,77% z rozpočtovaného 

objemu a medziročný nárast takmer o 12.931.000 EUR. Kapitálové 

príjmy boli plnené v objeme približne 10.934.000 EUR, čo v percen-

tuálnom vyjadrení predstavuje 25,67% z rozpočtovaného objemu      

a pokles približne o 1.659.000 EUR oproti rovnakému obdobiu pred-

chádzajúceho roka. Kapitálové výdavky boli čerpané v objeme 

približne 31.309.000 EUR, čo v percentuálnom vyjadrení predstavuje 

36,81% z rozpočtovaného objemu a medziročný pokles takmer         

o 9.813.000 EUR. Z toho na realizáciu investičných akcií Úradu TSK 

a organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK dosiahlo čerpanie 

kapitálových výdavkov objem takmer 20.478.000 EUR, čo predstavuje 

62,36% z rozpočtovaného objemu a v oblasti implementácie inves-

tičných projektov realizovaných v rámci európskych štrukturálnych 

a investičných fondov dosiahlo čerpanie kapitálových výdavkov 
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objem takmer 10.832.000 EUR, čo v percentuálnom vyjadrení 

predstavuje 20,8 % z rozpočtovaného objemu určeného na tento účel. 

Po vylúčení finančných prostriedkov čerpaných na tzv. samostatných 

účtoch rozpočtových organizácií, ktoré nevstupujú do súhrnnej 

bilancie pre výpočet rozpočtového výsledku hospodárenia, predsta-

voval bežný rozpočet TSK k 30.12.2022 prebytok v čiastke 

15.932.781,24 EUR a kapitálový rozpočet schodok v čiastke 

20.374.894,63 EUR. Schodok rozpočtového hospodárenia TSK v objeme 

4.442.113,39 EUR bol upravený o zostatok finančných operácií      

v celkovej výške 24.841.916,87 EUR. Po usporiadaní zostatku 

finančných operácií a následne po vylúčení nevyčerpaných účelovo 

určených prostriedkov poskytnutých v predchádzajúcom rozpočtovom 

roku zo štátneho rozpočtu a z rozpočtu Európskej únie, ako aj      

po vylúčení rozdielu prijatých a vrátených finančných zábezpek      

a vylúčení nevyčerpaných návratných zdrojov financovania z Roz-

vojovej banky Rady Európy bol zostatkom finančných prostriedkov 

TSK za rok 2022 prebytok vo výške 16.517.905,76 EUR. V súlade      

s ustanovením § 15 Zákona o rozpočtových pravidlách územnej samo-

správy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov bude zostatok finančných prostriedkov za rok 2022 

použitý na tvorbu Rezervného fondu vo výške 4.500.000 EUR         

a Peňažného fondu vo výške 12.017.905,76 EUR. Návrh Záverečného 

účtu bol predložený hlavnému kontrolórovi na vypracovanie odbor-

ného stanoviska a prerokovaný vo všetkých komisiách pri Z TSK. 

Taktiež bol návrh Záverečného účtu v súlade s platnými predpismi 

15 dní pred prerokovaním v zastupiteľstve samosprávneho kraja 

verejne sprístupnený, a to vyvesením na úradnej tabuli, ako aj 

zverejnený na internetovej stránke TSK. Do dnešného dňa neboli      

k návrhu zaznamenané žiadne pripomienky. Vzhľadom na uvedené 

skutočnosti žiadam Záverečný účet TSK za rok 2022 schváliť v pred-

loženom znení s výrokom: Celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez 

výhrad. Ďakujem sa pozornosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne za uvedenie samotného materiálu. Poprosím ešte pána 

hlavného kontrolóra, predtým než otvorím diskusiu o jeho stano-

visko k Záverečnému účtu TSK za rok 2022. Nech sa páči, pán hlavný 

kontrolór, máte slovo. 

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór TSK)  

Áno, ďakujem, pán predseda. Povinnosťou hlavného kontrolóra okrem 

iného je vypracovať a predložiť Stanovisko k návrhu Záverečného 

účtu TSK za rok 2022 a vyplýva z § 19 e), ods. 1 a písm. c) Zákona 

o samosprávnych krajoch. Predpokladmi pre vypracovanie boli návrh 

Záverečného účtu, Rozpočet TSK pre rok 2022 vrátane jeho zmien, 

účtovné, finančné výkazy k 31. 12., Kniha faktúr k 31. 12.         

a hlavná kniha. Vypracovaniu stanoviska predchádzala kontrola      

na úrade samosprávneho kraja, ktorá bola zameraná na použitie 

účelovo určených prostriedkov za rok 2022, dodržanie pravidiel, 

používanie návratných zdrojov financovania v roku 2022, správnosť 

financovania bežných a kapitálových výdavkov. Pri vykonanej 

kontrole neboli zistené nedostatky a kontrola bola ukončená 

správou bez kontrolných zistení a bez povinnosti prijať opatrenia. 
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Na základe posúdenia vzhľadom na predkladané stanovisko k jednot-

livým častiam predloženého návrhu Záverečného za rok 2022 odpo-

rúčam zastupiteľstvu schváliť Záverečný účet TSK za rok 2022 bez 

výhrad. Ďakujem za pozornosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne za uvedenie tejto správy pánom hlavným 

kontrolórom. Otváram diskusiu k bodu číslo 11.a) a 11.b). Nech sa 

páči. Tento materiál je aj stanovisko aj návrh záverečného účtu. 

Prešlo všetkými komisiami, áno?  

Ing. Renáta Ozimová (vedúca Odboru finančného)  

Áno, všetkými komisiami. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Aj na Rade predsedov, čiže tam neboli k tomu žiadne pripomienky. 

Ak nikto, pani poslankyne, páni poslanci, tak uzatváram možnosť 

hlásiť sa do diskusie a budeme najskôr hlasovať o návrhu pod bodom 

číslo 11.a) Renáta, áno? Potom o stanovisku pána hlavného 

kontrolóra zvlášť berie na vedomie. Dobre, ďakujem veľmi pekne, 

čiže nech sa páči, pani poslankyne, páni poslanci, budeme hlasovať 

najskôr návrh uznesenia pod bodom číslo 11.a). Nech sa páči, 

hlasujme. 

 

     ZA-34 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALI–0. 

Uznesenie k bodu číslo 11.a) Návrh Záverečného účtu TSK za rok 

2022 sme schválili.  

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 23 bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e číslo 100/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Teraz budeme hlasovať o návrhu uznesenia k Stanovisku hlavného 

kontrolóra pod bodom číslo 11.b). Nech sa páči, hlasujme. 

 

     ZA-34 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALI–0. 

Uznesenie k bodu 11. b) Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu 

Záverečného účtu za rok 2022 sme schválili. Ďakujem pekne obom 

predkladateľom. 

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 24 bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e číslo 101/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

 

12. Návrh na prijatie návratných zdrojov financovania z Rozvojovej 
banky Rady Európy na financovanie investičných a rozvojových 

programov Trenčianskeho samosprávneho kraja.  

Stanovisko hlavného kontrolóra k prijatiu úveru. 

  Predkladá: Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného 
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Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme teda k bodu číslo 12., to je ďalší finančný bod, ktorý 

predchádza Návrhu na Zmenu rozpočtu TSK na roky 2023-2025, teda 

tej prvej zmeny, a to je Návrh na prijatie návratných zdrojov 

financovania z Rozvojovej banky Rady Európy na financovanie 

investičných a rozvojových programov TSK. A ešte tam je aj 

stanovisko hlavného kontrolóra k prijatiu úveru. K tomu sa tiež 

hlasuje zvlášť, či nie? K tomu stanovisku.  

Ing. Renáta Ozimová (vedúca Odboru finančného)  

Spoločne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Spoločne v jednom uznesení pod bodom 12., takže nech sa páči, 

poprosím opätovne pani Ozimovú uviesť tento bod a potom aj 

stanovisko pána hlavného kontrolóra, nech sa páči. 

Ing. Renáta Ozimová (vedúca Odboru finančného)  

Ďakujem opätovne za slovo. Dovoľujem si vám predložiť návrh        

na schválenie prijatia návratných zdrojov financovania na finan-

covanie investičných a rozvojových programov TSK. TSK pristúpil     

k možnosti prijatia návratných zdrojov financovania z viacerých 

dôvodov. Prvým dôvodom je skutočnosť, že rozpočtový rok 2023 je 

posledným rokom aktuálneho Programového obdobia a všetky projekty 

financované s príspevkom Európskych štrukturálnych a investičných 

fondov (EŠIF) musia byť zrealizované do 31.12.2023 bez ohľadu na 

to, kedy boli schválené. Ďalšími dôvodmi sú vysoká miera inflácie 

v SR, ktorá je spôsobená najmä rastom cien energií, plynu, tovarov        

a služieb. V prvých mesiacoch roka 2023 dosiahla inflácia úroveň 

15,4%. Ďalej sú to dôvody, ako je neustále meniaca sa legislatíva, 

ktorá má negatívny vplyv na rozpočet samosprávnych krajov, miest    

a obcí, ako aj podľa právneho názoru TSK nezákonné odobratie dvoch 

dotácií Ministerstvom financií SR. Vzhľadom na obmedzené zdroje 

TSK financovať investičné a rozvojové projekty a z dôvodu potreby 

zabezpečenia dostatočných finančných zdrojov, vykonal samosprávny 

kraj i nad rámec zákona prieskum trhu na poskytnutie návratných 

zdrojov financovania. Na základe záznamu z prieskumu trhu 

najvýhodnejšiu ponuku predložila Rozvojová banka rady Európy      

so sídlom v Paríži. Rozvojová banka rady Európy je významným 

partnerom TSK v oblasti poskytovania úverov. Už v roku 2017 

uzatvoril TSK rámcovú úverovú zmluvu na predfinancovanie inves-

tícií v rámci EŠIF vo výške 13.000.000 EUR. Úver bol riadne 

splatený v mesiaci marec 2023. TSK požiadal Ministerstvo financií 

SR o udelenie súhlasu s prijatím úverových zdrojov z Rozvojovej 

banky rady Európy. Ministerstvo zaslalo písomný súhlas s prijatím 

úveru v celkovej výške 30.000.000 EUR za podmienok, že dlh TSK     

v ďalšom období neprekročí 50% skutočných bežných príjmov 

predchádzajúceho rozpočtového roka, v zmysle ustanovení Zákona 

o rozpočtových pravidlách územnej správy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. K 31.12.2022 bol 

dlh samosprávneho kraja vo výške 34,96%, suma splátok návratných 

zdrojov financovania, vrátane úhrady výnosov a suma splátok 

záväzkov z investičných dodávateľských úverov dosiahla 2,14% 
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skutočných bežných príjmov predchádzajúceho roka, znížených 

o prostriedky uvedené v § 17 ods. 6, písmena b) citovaného zákona. 

Aktuálny dlh TSK k 31.3.2023 je na úrovni 31,94%. Podľa 

predloženého návrhu rámcovej úverovej zmluvy budú úverové zdroje 

čerpané minimálne v 2 tranžiach a maximálne v 6 tranžiach, pričom 

výška 1. tranže nemôže presiahnuť 50% sumy úveru. TSK predpokladá 

v roku 2023 načerpať úver maximálne vo výške 20.000.000 EUR,       

v závislosti od doby realizácie jednotlivých projektov. V roku 

2024 a 2025 predpokladáme čerpanie úveru po 5.000.000 EUR. Banka 

ponúka podmienky financovania výhodné pre regionálny rozvoj        

a infraštruktúru kraja. Úvery sú bez poplatkov, bez ďalšieho 

zabezpečenia a s výhodnými úrokovými sadzbami aktuálnymi         

na európskom trhu. Úverové zdroje budú použité na financovanie 

kapitálových výdavkov, ktoré budú predmetom schválenia v návrhoch 

rozpočtov TSK, ako i v návrhoch zmien rozpočtov. Tie budú 

predkladané a schvaľované Zastupiteľstvom TSK. Návrh na prijatie 

návratných zdrojov financovania bol predložený hlavnému 

kontrolórovi na vypracovanie stanoviska k prijatiu úveru a pre-

rokovaný vo všetkých komisiách pri Z TSK. Ďakujem za pozornosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne za uvedenie tohto úverového bodu. Poprosím ešte 

o stanovisko hlavného kontrolóra k prijatiu úveru, nech sa páči, 

pán hlavný kontrolór. 

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór TSK)  

Áno, ďakujem pekne za slovo. Dodržanie podmienok pre prijatie 

návratných zdrojov financovania preveruje pred ich prijatím hlavný 

kontrolór vyššieho územného celku a podmienky sú stanovené pre 

možné prijatie zdrojov financovania v Zákone o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy, kde sú stanovené 2 podmienky, kde 

celková suma dlhu obce alebo vyššieho územného celku neprekročí 

60% skutočných bežných príjmov predchádzajúceho rozpočtového roka. 

Tu by som dal do pozornosti, že na základe listu Ministerstva 

financií táto podmienka bola u nás znížená na 50% a suma splátok 

návratných zdrojov financovania vrátane úhrad výnosov a suma 

splátok záväzkov z investičných dodávateľských úverov neprekročí    

v príslušnom rozpočtovom roku 25% skutočných bežných príjmov 

predchádzajúceho obdobia. Podkladom pre vypracovanie stanoviska 

bol návrh na prijatie úveru, dôvodová správa, návrh na uznesenie, 

rámcová zmluva, list Ministerstva financií a záznam z prieskumu.    

V rámci prípravy tohto stanoviska boli vypracované rôzne 

alternatívy v prípade zadlženosti a vývoja zadlženosti aj pri 

rôznych výškach a načerpaní tohto úverového rámca a tieto 

podmienky, čo sa týka aj v prípade načerpania celkovej výšky 

30.000.000, čo teda úverová zmluva sama o sebe nedovoľuje, ale aj 

v tom prípade tieto podmienky, ktoré som povedal, by boli 

dodržané, maximálna suma dlhu by bola 45,92 a suma splátok by bola 

3,69 %. Vzhľadom k týmto uvedeným skutočnostiam podmienky čerpania 

a splácania návratných zdrojov financovania budú tak dodržané      

a TSK spĺňa podmienky na prijatie návratných zdrojov financovania 

v zmysle príslušných ustanovení Zákona o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy. Ďakujem za pozornosť.  
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne aj pánovi hlavnému kontrolórovi za toto stanovisko. 

Čiže tento bod 12. hovorí o tom, že chceme zobrať rámcovú zmluvu 

alebo podpísať rámcovú zmluvu na prijatie návratných zdrojov 

financovania z Rozvojovej banky Rady Európy. V tom ďalšom bode     

na zmenu rozpočtu sú vlastne zapojené tieto finančné prostriedky, 

ako budú použité. Bolo tu spomínané aj v úvodnom slove, že jednak 

tie dane z príjmov fyzických osôb, tak ako boli predikované, 

nedostaneme, bolo tu zvyšovanie cien energií, atď., atď. a čo je 

teda tiež nezanedbateľná vec, ktorú musím znova zopakovať, je to, 

že nám Ministerstvo financií odňalo tie dotácie jednak na Ilavský 

most vo výške 3,6 milióna EUR a jednak aj na Regionálnu hokejovú 

akadémiu. To je celkom aktuálne v tieto dni, keď hráme na Maj-

strovstvách sveta v hokeji a všetci politici sa chvália a držia 

palce našim hokejistom, ale na druhej strane nám tie peniaze 

Ministerstvo financií zoberie, takže už to bolo viac ako 6,3 

milióna EUR, o ktoré sme prišli, a myslím, že neprávom, pretože tá 

správna žaloba je stále podaná na Ministerstvo financií, doteraz 

ten Správny súd nerozhodol. Ja pevne verím, že keď príde nová 

vláda, že prehodnotí, to je jedno, to je lepšia vláda, ktorá 

prehodnotí, že tie finančné prostriedky nám boli zobraté a že 

tieto finančné prostriedky nám budú potom naspäť vrátené a určite 

už aj s nejakými úrokmi, aj s ďalšími vecami, pretože tie finančné 

náklady, aj tá inflácia sa naozaj veľmi, veľmi, veľmi rýchlo 

zvyšujú. Aj to, čo bolo povedané, minulý rok bola medziročná 

inflácia 12,8%, teraz to je za prvý kvartál vyše 15%, takže to 

všetko sa premieta potom v tých nákladoch, tých cenách aj tých 

jednotlivých projektov. Takže toľko asi k tomuto bodu číslo 12..  

Od Rozvojovej banky Rady Európy sme si už raz brali úverovú linku 

a to bolo na to krátkodobé prefinancovanie projektov hlavne         

z INTERREGu, kedy sa financovala refundácia týchto projektov. Čiže 

Rozvojová banka Rady Európy nás pozná, má urobené benchmarky      

o našom samosprávnom kraji a preto ešte v januári rozhodli o tom, 

že tento úver alebo túto úverovú linku nám poskytnú. Neznamená to, 

že vyčerpáme všetkých 20+5+5.000.000 EUR, ale ak dostaneme ešte 

nejaké ďalšie dotácie, prípadne ďalšie peniaze aj za tie energie, 

ktoré sa podarilo vybaviť aj z vlády, čo dostane aj samosprávny 

kraj, tak o to nižšie vlastne bude reálne čerpanie týchto 

úverových zdrojov z Rozvojovej banky Rady Európy. Čiže to sú 

stropy, tá obálka vlastne 20 miliónov tento rok, ten ďalší rok 5     

a ešte o ďalší rok ďalších 5. Čiže to je to maximum, ktoré by 

Trenčianska župa mohla potom zobrať. Vravím, v tom ďalšom bode 13. 

je Návrh na Zmenu rozpočtu TSK na roky 2023-2025, čo je teda prvá 

zmena. Tam je tých 20.000.000 zapracovaných, ale hovorím, že asi 

sa to neminie všetko, pretože nám prídu ešte nejaké ďalšie 

dodatočné zdroje a záleží na tom, ako budú financované tie 

projekty z eurofondov v tomto roku, resp. v tom roku 2024. Toľko     

z mojej strany a otváram diskusiu k bodu číslo 12., pani 

podpredsedníčka Porubcová, nech sa páči. 

PaedDr. Eleonóra Porubcová (podpredsedníčka TSK)  

Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán predseda, vážené kolegyne, 



29 

 
kolegovia, vážená pani vedúca Odboru financií. Toto je vlastne 

jedno z najdôležitejších rozhodnutí, aké toto zastupiteľstvo 

prijme, pretože tie ostatné veci sú častokrát obligatórne a niet 

veľmi o čom diskutovať, a preto je naozaj treba seriózne zvážiť, 

či s takouto vecou súhlasiť, alebo nie. Ja som sa teda dosť 

podrobne pýtala, pripravovala na toto zastupiteľstvo. Chcem 

povedať, že TSK je veľmi seriózna inštitúcia, ktorá veľmi 

zodpovedne plní svoje finančné záväzky, a to bez najmenších 

problémov. To finančné prostredie na Slovensku je veľmi nesta-

bilné, chvíľami až kritické, lenže život v kraji nemôže zastať, 

musí ísť ďalej. Myslím si, že to, že táto úverová linka je takto 

seriózne premyslená a že všetky tie veci, na ktoré bude použitá, 

prejdú zastupiteľstvom, je veľmi múdre a správne. A pri celkovej 

výške zadlženosti súčasnej zhruba 31% je dobré prijať v tomto čase 

úver a tak chcem povedať, že ja ho podporujem a teším sa, že niečo 

budeme robiť aj nad rámec peňazí, ktoré len máme, pretože to sa 

teda veľmi nepohneme. Takže ja určite takýto úver podporím a mám 

dôveru k tomu, ako ho budeme spravovať, keďže všetky tie akcie 

prejdú zastupiteľstvom, myslím si, že je to optimálne a že by sme 

toto v tomto čase mohli a mali podporiť všetci. Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem za podporu tohto materiálu, pani podpredsedníčka. Ešte      

do diskusie, hlási sa niekto k tomuto bodu číslo 12.? Ak nikto, 

tak ukončujem možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať      

o návrhu uznesenia pod bodom číslo 12.. Ja ho len teraz zbežne 

prejdem. Je rozdelené na 3 časti:  

za A) berie na vedomie  

a) stanovisko hlavného kontrolóra TSK k tomuto návrhu. To bolo 

malé a), a malé 

b) súhlas Ministerstva financií SR berieme na vedomie k prijatiu 

úveru, ktorý bol teda pozitívny.  

Za B) schvaľuje prijatie návratných zdrojov financovania z Rozvo-

jovej banky Rady Európy na financovanie investičných a roz-

vojových programov TSK v sume 30.000.000 EUR a  

za C) splnomocňuje predsedu TSK na podpis rámcovej úverovej 

zmluvy, čiže je to tá rámcová úverová zmluva a dokumentov 

potrebných na čerpanie návratných zdrojov financovania.  

Nech sa páči, budeme hlasovať o návrhu tohto uznesenia, pani 

poslankyne, páni poslanci, hlasujeme. 

 

     ZA-34 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALI–0.  

Uznesenie k prijatiu návratných zdrojov financovania z Rozvojovej 

banky Rady Európy sme schválili. Ďakujem veľmi pekne, pani 

poslankyne, páni poslanci. 

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 25 bolo prijaté 

 

    U z n e s e n i e  číslo 102/2023 

                   (obsah uznesenia viď príloha   

                    tejto zápisnice). 
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13. Návrh na Zmenu Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja    

na roky 2023 – 2025 (1. zmena). 

    Predkladá: Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného 

 

Písomný  materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k ďalšiemu finančnému bodu, a to je Návrh na Zmenu 

rozpočtu TSK na roky 2023-2025. Jedná sa o prvú zmenu, ktorú sme 

avizovali ešte niekedy v novembri, keď sme schvaľovali rozpočet    

na rok 2023, že tieto zmeny budú, je to teda prvá zmena, ale 

nehovorím, že by to mala byť posledná zmena, možno ešte k nejakým 

zmenám tento rok dôjde. Samozrejme budete ako poslanci zastupiteľ-

stva pri tom. Takže nech sa páči, pani Ozimová, uveď Návrh       

na Zmenu rozpočtu TSK na roky 2023-2025. Je to teda prvá zmena,     

do ktorej sú zarátané nielen rozdelenie finančných prostriedkov, 

záverečného účtu za minulý rok, ale sú tam teda aj tie úverové 

zdroje. Nech sa páči. 

Ing. Renáta Ozimová (vedúca Odboru finančného)  

Ďakujem teda opakovane za slovo. Dovoľte mi predložiť vám návrh     

na Zmenu rozpočtu TSK na roky 2023-2025, I. zmena. Dôvodom        

na spracovanie predkladaného návrhu na Zmenu rozpočtu boli 

predovšetkým tieto zmeny - priaznivé predpovede Inštitútu 

finančnej politiky v rámci zverejnenej februárovej a marcovej 

prognózy, neplánovaný príjem finančných prostriedkov v podobe 

vysporiadania rozdielov zo zúčtovania výnosu dane z príjmov 

fyzických osôb za kalendárny rok 2022, rovnako neplnené plnenie 

príjmov zaznamenané na Úrade TSK v priebehu prvých 2 mesiacov roku 

2023 v kategórii Nedaňové príjmy, zapojenie príjmov a výdavkov 

rozpočtových organizácií na úseku Vzdelávania vo väzbe na legis-

latívnu zmenu od 1.1.2018, ktorú priniesla so sebou rozsiahla 

novela Zákona o rozpočtových pravidlách verejnej správy, aktuálny 

vývoj situácie pri realizácii niektorých projektov implemen-

tovaných v jednotlivých operačných programoch partnerskej dohody 

2014-2020, zapracovanie prostriedkov z peňažných fondov za účelom 

rozpočtového krytia náhrady kapitálových výdavkov realizovaných      

v roku 2023 a rezervného fondu z dôvodu potreby zabezpečiť 

rozpočtové krytie na úhradu preukázanej straty za IV. štvrťrok 

2022 zmluvným dopravcom SAD Trenčín, a. s. a SAD Prievidza, a. s. 

v objeme približne 4.483.000 EUR. Zapracovanie návratných zdrojov 

financovania v celkovom objeme 20.000.000 EUR, ktoré plánuje TSK 

prijať v roku 2023 od Rozvojovej banky Rady Európy. V rámci 

kapitálového rozpočtu zámer pokračovať v investičných akciách 

započatých na jednotlivých úsekoch ešte v predchádzajúcom rozpoč-

tovom roku, ktoré sa z rôznych dôvodov podarilo zrealizovať       

v plánovanom období len čiastočne alebo vôbec, a to v objeme 

približne 5.971.000 EUR. Smerovanie väčšieho objemu finančných 

prostriedkov do jednotlivých oblastí za účelom realizácie nových 

investičných zámerov a za účelom zvýšenia, resp. doplnenia 

rozpočtového krytia niektorých investícií schválených v rozpočte 

TSK na roky 2023-2025 vo výške približne 10.702.000 EUR a napokon 

smerovanie väčšieho objemu finančných prostriedkov pri realizácii 
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niektorých projektov implementovaných v rámci jednotlivých 

operačných programov v rámci partnerskej dohody 2014-2020 už      

zo spomínaného dôvodu, že všetky projekty musia byť zrealizované 

do 31.12.2023 bez ohľadu na to, kedy boli schválené, a to v objeme 

takmer 30.307.000 EUR. Predloženou zmenou rozpočtu sa celkové 

príjmy zvýšia o objem 10.837.787 EUR, z toho bežné príjmy         

o 2.151.089 EUR, kapitálové príjmy o 8.686.698 EUR. Celkové 

výdavky sa zvýšia o objem 52.364.223 EUR, z toho bežné výdavky      

(BV) o objem 5.384.395 EUR a kapitálové výdavky (KV)              

o 46.979.828 EUR. Finančné operácie zvýšia svoj objem             

o 41.526.436 EUR. V rámci predkladanej Zmeny rozpočtu sú          

vo výdavkovej časti bežného a kapitálového rozpočtu jednotlivých 

oblastí vykonané tieto zmeny: Doprava - zvýšenie BV o objem 

4.483.402 EUR, v rámci KV zvýšenie o objem 27.413.477 EUR, v rámci 

Zdravotníctva zvýšenie BV o objem 135.996 EUR a zvýšenie KV                                           

o objem 3.397.793 EUR. Kultúrne služby - zvýšenie KV o objem 

840.008 EUR, v oblasti Vzdelávania zvýšenie BV o objem 421.799 EUR 

a zvýšenie KV o objem 15.815.531 EUR. V rámci Sociálneho zabezpe-

čenia sa jedná o zvýšenie BV vo výške 418.200 EUR a KV v objeme 

1.908.573 EUR. Na samotnom Úrade TSK sa jedná o zníženie BV        

o objem 75.002 EUR a KV o objem 2.395.554 EUR. Návrh na Zmenu 

rozpočtu bol podrobne prerokovaný vo všetkých zriadených komisiách 

pri Z TSK a taktiež bol v súlade s platnými predpismi 15 dní pred 

prerokovaním v zastupiteľstve samosprávneho kraja verejne sprí-

stupnený, a to vyvesením na úradnej tabuli, ako aj zverejnený      

na internetovej stránke TSK. K predloženému návrhu dodnes neprišla 

žiadna pripomienka. Ďakujem za pozornosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, k uvedeniu návrhu na Zmenu rozpočtu TSK na 

roky 2023-2025, prvá zmena. Otváram diskusiu k bodu číslo 13.. 

Nech sa páči, pani poslankyne, páni poslanci. Pán poslanec Oulehle 

a potom pán podpredseda Božik, nech sa páči. 

MUDr. Peter Oulehle  

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Vážený pán predseda, pani 

podpredsedníčka, páni podpredsedovia, vážené kolegyne, vážení 

kolegovia. Vzhľadom k tomu, že pri schvaľovaní rozpočtu som dal 

požiadavku o počítaní s nejakým príspevkom na náborové a stabi-

lizačné príspevky, by som chcel informovať z výsledku komisie,      

a čo som sa informoval, že či je to započítané v tej prvej zmene 

rozpočtu, tak dohodli sme sa, alebo návrh je taký, že by mali byť 

použité financie z Plánu obnovy na zriadenie nových ambulancií      

a tie náborové príspevky, že sa plánuje medikom formou nejakého 

štipendia medikov 5. a 6. ročníkov. S týmto ako komisia by sme 

teda súhlasili a dúfame, že sa nám podarí získať čím najviac tých 

medikov a hlavne tých nových doktorov do ambulancií. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Áno, pán poslanec, predseda Komisie zdravotníctva a sociálnych 

vecí, je to tak, tak sme sa dohodli aj s pani Štefíkovou, ona to 

vlastne celé prezentovala z toho Plánu obnovy. Asi nie, nebol moc 

veľký záujem. My máme koľko? 4 alebo koľko tých ambulancií        

v kraji? Zatiaľ 4 a iné kraje majú možno 2, 3 asi, nie? Takže nie 
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je to ako celoslovenský bohvieaký úspech. Oni musia zmeniť teraz 

tie požiadavky, aby aj špecializované, nielen všeobecní lekári 

mohli žiadať o tieto ambulancie a to nastavenie tej výzvy bolo 

také, poviem také iné, hej, ktoré moc teda nepomohlo tým 

žiadateľom o tento finančný príspevok vo výške 50, resp. 

60.000 EUR na jednu ambulanciu. Čiže to by bolo aj trošku 

nesplnenie toho plánu voči Bruselu z Plánu obnovy na financovanie 

týchto ambulancií, takže Ministerstvo zdravotníctva pracuje       

na zmene tejto výzvy a ja pevne verím, že keď sa to rozšíri 

o špecializované, tak bude možno ten záujem oveľa, oveľa väčší, 

ako bol doteraz, čiže to je 50, resp. 60.000 EUR si myslím, že 

dostatočná motivácia na to, aby sa prihlásili aj ďalší lekári. Áno 

a chceme podpísať určité memorandá aj so Slovenskou zdravotníckou 

univerzitou, možno s inými lekárskymi fakultami o tom, že by sme 

platili tým študentom nejaké štipendium na mesačnej báze a že by 

museli vlastne potom odpracovať v našich 3 nemocniciach určité 

obdobie, určité roky. Takže toto sa vlastne celé pripravuje. Ak by 

teda neodpracovali, tak by museli potom vrátiť tie finančné 

prostriedky, čo sa možno aj stáva teraz niekedy, pretože príde 

nejaká firma, alebo prídu nejaké nemocnice, ktoré vlastne to celé 

zaplatia za toho žiaka, že to štipendium nemusí vrátiť a potom si 

ho takto kúpia, ale tomu my už teda nezabránime. Takže ja len toto 

chcem povedať, pán poslanec, že máte pravdu, že takto to bolo teda 

dohodnuté. Pán podpredseda Božik. 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. (podpredseda TSK)  

Vážený pán predseda, ctené kolegyne, kolegovia, nadviažem hneď na 

slová pána predsedu komisie, lebo tá téma je viac ožehavá aj      

v rámci Slovenska. Chcem upozorniť na jednu vec. Stalo sa to      

v nemenovanom kraji, kde župan a župa boli radi, že vytvorili 2 

nové ambulancie, ale zároveň zobrali lekárov z existujúcej 

nemocnice a tým pádom síce župan mal 2 ambulancie na obciach, ale 

položil oddelenie v nemocnici. Nebola to síce nemocnica v pôsob- 

nosti kraja, to ho nemusí až tak trápiť, ale boli tam voliči, 

ktorí volili aj jeho a iných a jednoducho majú s tým momentálne 

veľký problém, lebo tým, že 2 ambulancie otvorili, tak zatvorili 1 

nemocničné oddelenie. A to je najmä v týchto menších nemocniciach, 

ako je tá naša, veľmi, by som povedal, také kritické a veľmi ťažké 

a zložité. Zároveň samozrejme nenamietam nič, práve naopak, 

podporujem to a myslím si to, že štipendium, čo povedal aj pán 

predseda, je asi tá najvhodnejšia forma, aby sme si získavali 

práve študentov a tí boli povinní niečo odpracovať. A čo chcem 

otvoriť je trošku iná téma a je to, by som povedal, taká prosba 

smerom k vedeniu kraja, k pánovi predsedovi a vo väzbe k pani 

vedúcej Finančného odboru, že pri najbližšej zmene rozpočtu alebo 

pokiaľ sa nájdu zdroje, chcel by som veľmi pekne poprosiť          

o navýšenie objemu peňazí viazaného na Fond podpory tematického 

vzdelávania. Poviem hneď aj prečo. Inflácia sa dotkla všetkého. 

Takýto fond sme najprv zriadili v meste, potom sme ho iniciovali    

a chcem sa poďakovať pánovi predsedovi aj poslancom, že ho 

vytvorili tu v kraji a to cestovanie je náročnejšie, drahšie       

a napr. u nás je Gymnázium Partizánske, využíva zdroje mestského 
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rozpočtu, krajského rozpočtu, ale keď sa cestuje do švajčiarskeho 

Bernu na pobyt, tak je to relatívne dosť finančne náročné a tým, 

že istotne majú hlbšie do vrecka aj rodičia našich stredoškolákov 

a týka sa to nielen mesta Partizánske, ale všetkých okresov TSK, 

chcel by som zdvorilo požiadať, aby pri či už rozpočtovom opatrení 

pána predsedu alebo pri zmene rozpočtu sa na toto myslelo         

s dovetkom, teda že budeme už onedlho pripravovať rozpočet         

na kalendárny rok 2024, aby sa na to nezabudlo. Len toľko moja 

prosba smerom k Fondu podpory tematického vzdelávania, ktorý je      

u nás vo veľkom využívaný a má svoje opodstatnenie, ak náhodou 

niektoré školy nevyužívajú, je to ich vec, ale u nás sa to využíva 

vo veľkom a podporuje to aj mesto z mestského rozpočtu a nielen 

základné aj stredné školy. Chcel by som pekne požiadať, keby bolo 

možné, aby sa nezabudlo na túto kapitolu. Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ja len v krátkosti pán podpredseda. Teraz Renátka hovorí, že ešte 

nemá dočerpané všetky tie finančné zdroje, ktoré máme v rozpočte 

na tento rok na to zážitkové vzdelávanie, ale je problém asi 

jednotlivá výška toho grantu a to by sme museli potom zmeniť asi 

vo Všeobecne záväznom nariadení. 

Ing. Renáta Ozimová (vedúca Odboru finančného)  

VZN máte, spýtam sa teraz kolegu, lebo nie som si istá, pán 

vedúci, máme VZN-ko?  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tak dobre si to pozrite, ak nie je VZN-ko, o to lepšie, aby sa to 

potom, nebolo by 2× po 700 EUR, ako to je tuším, ale by to bolo 

viac, dobre? 

Ing. Renáta Ozimová (vedúca Odboru finančného)  

Navýšime tú výšku a následná výzva, keď bude, tak bude vyššia      

na tú jednu akciu. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Áno, ak budú chýbať aj ďalšie finančné prostriedky, tak potom ešte 

doplníme aj objem. Dobre, pán poslanec Filo, nech sa páči a potom 

pán podpredseda Trstenský. 

Bc. Eduard Filo  

Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán predseda, vážené kolegyne, 

kolegovia, vážená pani predkladateľka, rád by som teda za Pravi-

cový klub vyjadril aj poďakovanie za konštruktívnu diskusiu         

k tejto zmene rozpočtu, zároveň za prijatie a zapracovanie 

pripomienok do tejto zmeny rozpočtu a teda aj na základe týchto 

faktov ako klub podporíme túto zmenu rozpočtu. No a zároveň 

prajeme a taktiež budeme sledovať, aby sa všetky tie kapitálové 

aktivity a projekty aj úspešne zrealizovali do víťazného konca      

a budeme nápomocní, aby naozaj tieto všetky aktivity a projekty 

boli prospešné obyvateľom TSK. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, pán poslanec, za podporu. Pán podpredseda 

Trstenský, nech sa páči, s malým pozmeňovákom ešte. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Ďakujem pekne, vážený pán predseda, vážené kolegyne, kolegovia, 

predkladám Zastupiteľstvu TSK pozmeňujúci návrh na zmenu návrhu     
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na Zmenu rozpočtu TSK na roky 2023-2025, 1. zmena, a to v časti 

klasického rozpočtu, tak aj v časti rozpočtu v Programovej 

štruktúre. Zvýšenie sa dotýka navrhovanej zmeny objemu pros-

triedkov určených na poskytovanie dotácií z rozpočtu TSK, a to 

z navrhovaného zvýšenia o 100.000 EUR na 160.000 EUR, to je 

o ďalších 60.000 EUR. Tým pádom by objem prostriedkov určených na 

tento účel, po zmene dosiahol celkový objem 460.000 EUR. Aktuálne 

údaje o počte žiadostí totiž hovoria, že TSK prijal v stanovenom 

termíne do 31. marca 2023 spolu 557 žiadostí o poskytnutie dotácie 

v úhrnnej výške 1.351.188 EUR. Z toho teda vyplýva, že uspokojiť 

všetky žiadosti nebude možné, avšak zmenou rozpočtu sa vytvorí 

priestor na podporu väčšieho počtu žiadostí. Zvýšenie navrhovanej 

zmeny o ďalších 60.000 EUR je v príjmovej časti rozpočtu možné 

vykryť plánovaním vyššieho objemu dane z príjmov fyzických osôb,    

a to z toho dôvodu, že za prvé 4 mesiace sa pozitívne vyvíjajú 

podielové dane a ten príjem, ktorý samosprávny kraj za tie 4 

mesiace má, je vyšší, ako je objem, ktorý sme plánovali aj         

s určitou rezervou, navyše sú tam ešte príjmy podielových daní      

z právnických osôb, ktoré boli vyplatené jednorazovo za mesiac 

apríl. Aj v prípade schválenia tohto pozmeňovacieho návrhu        

v podstate dokážeme uspokojiť nároky žiadateľov len na 35%. Takže 

z tohto dôvodu navrhujem teda zvýšenie prostriedkov na poskytnutie 

dotácií v celkovej výške 460.000 EUR, čiže zvýšenie návrhu, 

pôvodne bolo o 100.000, ja navrhujem ešte o 60 000, k tomu 

300.000, čo sme schválili v novembri 2022, spolu 460.000 EUR.      

V mene pána predsedu vyhlasujem rozpravu k tomuto predloženému 

návrhu. Nech sa páči. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne, pán podpredseda. Áno, dohodli sme sa, že ešte tam 

pridáme 60.000 k tým 100 tisícom. Čiže celkovo na dotácie bude 

460.000 a proste nemáme tých peňazí toľko. Tých žiadostí prišlo 

fakt za viac ako 1,3 milióna EUR, čiže ten previs tam je -900 000. 

Si viete predstaviť, ako teda, čo musíme robiť do tých 1.500 EUR    

a čo musí robiť komisia od 1.501 do tých 4.200, tak je to naozaj 

veľmi ťažké, veľmi náročné. Tak ešte teda zvýšime tie príjmy 

z DPH, bolo 60.000 na príjmovej časti a na tej výdavkovej zvýšime 

dotácie ešte o ďalších 60.000. Ale aj tak bude tam ten previs     

-900.000. Takže ďakujeme pekne. Návrh uznesenia potom ešte 

prečítam, o tom budeme hlasovať, áno, a potom aj o uznesení ako 

celku, hej? Takže nech sa páči, ešte pani podpredsedníčka 

Porubcová a potom pán predseda Finančnej komisie Habánik. 

PaedDr. Eleonóra Porubcová (podpredsedníčka TSK)  

Ďakujem pekne za slovo. Ja teda toto samozrejme podporujem         

a dúfam, že to je iba oznámenie trendu, lebo toto je zásah        

do tohtoročného rozpočtu a že v tom budúcoročnom sa nakoniec 

nejaká vyššia suma na toto nájde, lebo toto znamená, že máme 

aktívnych občanov, ktorí chcú vo svojich obciach a mestách niečo 

robiť a to je presne to, čo sme chceli. To čo covid zastavil, sa 

znova vracia do normálneho života a takto to má byť. Ľudia si majú 

svoj život organizovať aj sami a naša úloha je v tom pomáhať. 

Ďakujem pekne. 
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Áno, ja viem, len minulý rok sme mali 500.000 tuším na to, ak si 

dobre pamätám,  

Ing. Renáta Ozimová (vedúca Odboru finančného)  

Áno po zmene 500.000.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Inflácia a ďalšie veci, atď., tak sme navrhli 300 minulý rok, ak 

si pamätáte, v novembri ten prvý rozpočet keď sa schvaľoval, 

nevedeli sme, ako na tom budeme, tak teraz sme pridali ešte k tým 

300.000 ešte 160.000, v tejto prvej zmene dávame. Takže 460.000,  

o 40.000 menej ako minulý rok, ale nevedeli sme, ako sa bude 

vyvíjať všetko, tá ekonomika, tie financie počas roku 2023. Takže 

pán predseda Finančnej komisie Habánik, nech sa páči. 

doc. Ing. Jozef Habánik, PhD.  

Ďakujem pekne. Ja budem reagovať na pána podpredsedu. Ďakujem za 

vysvetlenie a zdôvodnenie toho navýšenia finančných prostriedkov 

60.000 EUR na túto dotačnú schému, ale chcem upozorniť a spomínal 

to už aj pán predseda pred malou chvíľou, že minulý rok nám prišlo 

žiadosti cez 1.000.000 EUR, aj tento rok. Vždy tá kapacita je 

niekde na úrovni 400.000 EUR. Minulý rok sme tu zvyšovali, myslím, 

o 200 000, ak sa nepletiem, teraz navyšujeme o 160.000. Na budúci 

rok môžeme čakať, že to bude zas 1-1,5 milióna EUR, takže budeme 

musieť pri schvaľovaní rozpočtu pre budúci rok sa rozhodnúť, či 

buď navýšime finančné prostriedky alebo upravíme pravidlá pre 

poskytovanie finančných prostriedkov z týchto dotačných schém, 

pretože sa nám tento problém bude opakovať a v niektorých 

prípadoch možnože zachádzame až máličko za úroveň kompetencií 

nášho kraja. Preto by som sa nebránil ani úprave pravidiel pre 

budúci rok pri týchto dotačných schémach, ale tento návrh podporím 

tak, ako ho predniesol pán podpredseda Trstenský. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Ja si myslím, že pán poslanec, asi budeme 

musieť aj pristúpiť k úprave toho VZN-ka tiež. Hovoríte a určite 

sa zamyslíme aj nad tým objemom finančným, ktorý sme schvaľovali  

minulý rok v novembri na tento rok. Takže ešte sa pýtam, má niekto 

návrh do diskusie? Alebo chce vystúpiť ešte v diskusii k bodu 

číslo 13.? Viem, že všetky tie zmeny boli prerokované, pred-

chádzalo tejto zmene číslo 1. rokovanie po okresoch, čiže poslanci 

mohli aj tam sa vyjadriť so svojimi návrhmi a potom sa celý tento 

materiál pripravil v takom znení ako je dnes, teda s tou zmenou, 

ktorú navrhol pán podpredseda Trstenský, že ešte pridáme k tej 

stovke ďalších 60.000 na dotačnú schému. 

Ak nikto, tak uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a ja 

prečítam ešte návrh na uznesenie. Zastupiteľstvo TSK schvaľuje 

pozmeňujúci návrh podpredsedu TSK k návrhu na Zmenu rozpočtu TSK 

na roky 2023-2025 (1. zmena): - vo výdavkovej časti bežného 

rozpočtu na zvýšenie pôvodne navrhovaného objemu prostriedkov 

určených na poskytovanie dotácií z rozpočtu TSK, a to z objemu 

100.000 EUR na objem 160.000 EUR, t.j. o sumu 60.000 EUR. Objem 

prostriedkov určený na tento účel tak po zmene rozpočtu dosiahne 

výšku 460.000 EUR. V príjmovej časti bežného rozpočtu:             
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- na zvýšenie pôvodne navrhovaného objemu dane z príjmov fyzických 

osôb, a to z objemu 2.185.279 EUR na objem 2.245.279 EUR, t.j.    

o sumu 60.000 EUR. Objem daňových príjmov po zmene rozpočtu 

dosiahne výšku 121.545.279 EUR. Tento pozmeňujúci návrh sa týka 

klasického rozpočtu a rozpočtu v programovej štruktúre, ako aj       

do tabuľkovej časti. Toľko návrh na uznesenie. Nech sa páči, pani 

poslankyne, páni poslanci, budeme hlasovať o návrhu tohto 

uznesenia. 

 

     ZA-33 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALI–0. 

Pozmeňujúci návrh pána podpredsedu TSK sme schválili.  

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 26 bolo prijaté 

 

     U z n e s e n i e  číslo 103/2023/I. 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                  tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

A teraz budeme hlasovať o návrhu uznesenia: 

Zastupiteľstvo schvaľuje Zmenu rozpočtu TSK na roky 2023-2025 (1.  

zmena). Nech sa páči, hlasujme. 

  

     ZA-30 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALI–0. 

Uznesenie k bodu číslo 13. a Návrh na zmenu rozpočtu TSK na roky 

2023-2025 (1. zmena), sme schválili.  

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 27 bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e číslo 103/2023/II. 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Chcem vám poďakovať, pani poslankyne, páni poslanci a môžeme teda 

pokračovať v tých investíciách, ktoré sme mali vlastne započaté 

minulý rok, resp. tento rok a ja pevne verím, tak ako povedal aj 

poslanec Filo, že sa nám ich podarí aj zdarne dokončiť do konca 

tohto roka, aby sme neprišli o finančné prostriedky, hlavne teda 

z eurofondov, ktoré sú nenávratné. 

 

 

14. Návrh na delegovanie zástupcu TSK do Územnej školskej rady 

Trenčín, K dolnej stanici 7282/20A, Trenčín, so sídlom        

K dolnej stanici 7282/20A, 911 01 Trenčín. 

    Predkladá: Ing. Richard Hančin, PhD.–vedúci Odb.školstva a kult.  

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Toľko k finančným bodom, ktoré sme teraz prebrali a prejdeme 

k bodu 14. Návrh na delegovanie zástupcu TSK do Územnej školskej 

rady Trenčín, so sídlom K dolnej stanici, Trenčín. Predkladá 

Richard Hančin, vedúci Odboru školstva a kultúry. Čiže za TSK máme 
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navrhnúť, keďže skončilo volebné obdobie Tomášovi Vaňovi. Tuším je 

aj ten návrh na neho znova, hej. Toľko asi, ešte možno povedať, 

nakoľko je to? Na 5 rokov? 

Ing. Richard Hančin, PhD. (vedúci Odboru školstva a kultúry)  

Nie, v tomto prípade na 4 roky, čiže opravujem tú informáciu       

z Rady predsedov, 4 roky volebného obdobia. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ale je to tak, na 4 roky v tom materiáli samotnom, áno? 

Ing. Richard Hančin, PhD. (vedúci Odboru školstva a kultúry)  

V materiály sa to nepíše, ale je to zo zákona. Áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu.       

Má niekto iný návrh? Ak nie, uzatváram možnosť hlásiť sa do disku- 

sie a budeme hlasovať o návrhu na uznesenie, že Zastupiteľstvo TSK 

na svojom zasadnutí prerokovalo a deleguje dňom 25. júna 2023, 

(čiže deň predtým mu končí ten mandát, to volebné obdobie) Tomáša 

Vaňa do Územnej školskej rady Trenčín, K dolnej stanici 7282/20A, 

911 01, Trenčín. Nech sa páči, hlasujme. 

 

     ZA-27 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALO–6. 

Uznesenie k bodu číslo 14. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 28 bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e číslo 104/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

 

15. Návrhy projektov na schválenie podania žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok v rámci európskych štrukturálnych a inves-

tičných fondov 

    Predkladá: Ing. Martina Lamačková–vedúca Odboru region.rozvoja 

a) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný 

finančný príspevok v rámci Programu INTERREG V-A SK-CZ      

s názvom "TREBUCHET II.", Trenčianske múzeum v Trenčíne. 

b) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný 

finančný príspevok v rámci Programu Slovensko - Fondu      

na spravodlivú transformáciu s názvom „Podpora zamestna-

teľnosti v regióne horná Nitra II.“. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Poprosím pani Martinu Lamačkovú, vedúcu Odboru regionálneho 

rozvoja, aby nám prišla odprezentovať projekty na schválenie 

podania žiadosti o NFP v rámci EŠIF. Ten prvý je INTERREG V-A     

SK-CZ s názvom TREBUCHET II. Ja to volám taký maličký INTERREG. 

Ešte v tomto programovacom období to a), a b) je projekt, ktorý by 

mal ísť do toho nového Programovacieho obdobia v rámci Programu 

Slovensko, a to je Fond na spravodlivú transformáciu s názvom 

Podpora zamestnateľnosti v regióne horná Nitra II., čiže 

pokračovanie toho projektu rekvalifikácie a teda nielen baníkov, 
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ale aj zamestnancov elektrárne Nováky. Takže nech sa páči, úplne     

v krátkosti. Chcem vás požiadať, pani poslankyne, páni poslanci, 

môžeme spojiť tieto 2 body – 15.a) a 15.b) do jednej diskusie?      

A môžeme aj potom hlasovať o nich jedným hlasovaním. Ďakujem veľmi 

pekne. Martina, nech sa páči, v krátkosti obidva.  

Ing. Martina Lamačková (vedúca Odboru regionálneho rozvoja) 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Vážený pán predseda, pani 

podpredsedovia, vážené panie poslankyne, páni poslanci. V bode a) 

bodu 15. ide o Návrh projektu TREBUCHET II., ktorého žiadateľom je 

Trenčianske múzeum v Trenčíne. Ide o projekt, ktorý bol predložený 

v rámci poslednej výzvy v rámci tohto programového obdobia         

z Programu cezhraničnej spolupráce INTERREG V-A SK-CZ. Ide        

o doplnkový projekt k realizovanému projektu Trebuchet, kde sme  

sprístupnili Južné opevnenie Trenčianskeho hradu a jeho predmetom 

je nakúpenie dodatočného mobiliára do týchto priestorov. Ide       

o mobilné hľadisko, pódium, remeselné dobové stánky, ktoré budú 

vyrobené na zákazku. Uznesenie zastupiteľstva o poskytnutí 

spolufinancovania, predfinancovania projektu je povinnou prílohou 

Zmluvy o nenávratnom finančnom príspevku. Na predloženie uznesenia 

bude Trenčianske múzeum ako vedúci partner projektu vyzvané       

po schválení projektu, pričom výsledok schvaľovacieho procesu 

očakávame do konca tohto mesiaca. Celkové náklady Trenčianskeho 

múzea ako vedúceho partnera sú vo výške 61.100 EUR, z toho povinné 

spolufinancovanie vo výške 5 % je 3.055 EUR. Uznesením zastupi-

teľstva sa schvaľuje poskytnutie celého objemu finančných pros-

triedkov, pričom 95% z nich bude následne po refundácii vrátených. 

V prípade, že vzniknú neoprávnené výdavky na strane Trenčianskeho 

múzea, tie bude znášať múzeum na svoj účet. 

V bode b) ide o schválenie projektu už v novom Programovom období, 

ktorý bude financovaný z Fondu spravodlivej transformácie 

prostredníctvom Programu Slovensko. Ide o projekt Podpora zamest-

nateľnosti v regióne horná Nitra II., kde teda ako pán predseda 

povedal, nadväzujeme na aktuálne realizovaný projekt, mení sa 

zloženie projektových partnerov. Oproti súčasnosti už partnermi 

projektu nebudú mestá so svojimi kontaktnými centrami. Partnermi 

projektu bude teda TSK, Hornonitrianske bane Prievidza a Slovenské 

elektrárne a. s., závod Elektráreň Nováky. Projekt je plánovaný     

do januára 2025. Základné nastavenia projektu sa nemenia. Ide      

o polročnú podporu zamestnancov, ktorí prídu o svoju prácu        

v dôsledku ukončenia výroby elektriny z domáceho uhlia. Naďalej im 

bude poskytované polročné podporné obdobie s priemernou mzdou. 

Zvyšujeme príspevok na kurzy z 1.050 súčasných na 1.500 EUR, 

pričom pribúda aj novinka, že 1 kurz budú musieť účastníci 

absolvovať povinne, ale zároveň teda táto suma môže byť použitá 

spoločne len na jediný kurz. Tomu tak doteraz nebolo. Zámer 

národného projektu bol schválený na Komisii pre Fond spravodlivej 

transformácie pri Monitorovacom výbore Programu Slovensko 28. 

apríla 2023 a nasledovať budú kroky, ktoré budú viesť k uzatvo-

reniu Zmluvy o nenávratnom finančnom príspevku zo strany 

Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny SR, ktoré je spros-

tredkovateľským orgánom pre tú časť Fondu spravodlivej trans-



39 

 
formácie, ktorá je financovaná z Európskeho sociálneho fondu. 

Celkový rozpočet projektu presahuje 12.850.000, z toho rozpočet 

TSK je vo výške 2.101.474,35 centov, povinné spolufinancovanie     

v Programovom období 2021-2027 je 8%, čo predstavuje výšku 

maximálne 168.117,95 EUR. Z tej časti rozpočtu projektu, ktorá 

prislúcha TSK, bude financovaná bilancia kompetencií, príspevky      

na vzdelávanie a mzdy riadiaceho personálu k projektu. Ďakujem 

veľmi pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, takže ten projekt tých rekvalifikácií 

pokračuje. Možno treba povedať, Martina, koľko je doteraz 

prihlásených v tomto starom projekte bežiacom alebo končiacom 

tento rok. Takých 333, ak si dobre pamätám.  

Ing. Martina Lamačková (vedúca Odboru regionálneho rozvoja) 

Áno, áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobehol celý ten projekt tej rekvalifikácie, 260 tak nejako? Koľko 

plánujeme z tohto nového projektu? 

Ing. Martina Lamačková (vedúca Odboru regionálneho rozvoja) 

V novom projekte predpokladajú bane 500 účastníkov a elektráreň 

Nováky 80, s tým, že ten rozpočet je vyšší oproti súčasnému 

projektu, nakoľko končia pracovníci s vyššími príjmami a tak isto 

sa zvyšuje ten príspevok na vzdelávanie. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem, ešte sa vrátim k tomu prvému projektu, k tomu INTERREGU, 

tomu malému Trebuchet II., kde teda Trenčianske múzeum v Trenčíne. 

Tu sa píše v popise projektu, že zároveň v spolupráci s partnerom 

projektu dôjde k oživeniu tradície sladovníctva, chmeľovníctva       

a pivovarníctva, ktoré je pre Slovanov typické už od šiesteho 

storočia, kedy prišli na územie súčasného Slovenska a Česka.       

V neposlednom rade partneri projektu predpokladajú v rámci aktivít 

projektu zviditeľniť aj zaujímavosti súvisiace s výrobou piva      

a konzumáciou piva a rôzne zbierkové predmety. Čo to znamená, že 

sa bude variť pivo, na hrade, alebo...? 

Ing. Martina Lamačková (vedúca Odboru regionálneho rozvoja) 

Áno, bude také podujatie na to zamerané, určite bude ešte do konca 

tohto kalendárneho roka. Čiže už sa tešíme, keď nakúpia, 

zorganizujú podujatia, aby sme sa ho mohli zúčastniť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

To sa bude variť ešte tento rok na hrade? Dobre. Ja som sa len 

pýtal, že čo to teda v praxi znamená. Takže dúfam, že ten projekt 

aj teda prejde, hej? 

Ing. Martina Lamačková (vedúca Odboru regionálneho rozvoja) 

Mal by.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Veď to je typické pre Slovanov už od šiesteho storočia, tak tam by 

nemal byť problém hodnotiacej komisie. By to mohla aj tá komisia 

tam schváliť. Okej, to sa tak pýtam. Pani poslankyňa Máčeková, 

nech sa páči, tá má skúsenosti s takýmito projektami cezhranič- 

nými. Neviem, či rovno pivo. Ten Štúr, tiež tam niečo aj s tým 

Dubčekom pili, či mali radi pivo. Nech sa páči. 
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Ing. Zuzana Máčeková  

Áno, ďakujem, pán predseda. Komisia regionálneho rozvoja a cestov- 

ného ruchu odporúča schváliť obidva projekty. Sú zaujímavé        

a takisto aj žiadosť o poskytnutie nenávratného finančného 

príspevku. Takže tešíme sa. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

To je celkom dobrý projekt, lebo TSK tam kofinancuje nejakou 

výškou 3.000 EUR. Tak to nie je zle. Nech sa páči, ešte niekto      

do diskusie? Ak už nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie 

a budeme hlasovať o oboch uzneseniach naraz pod bodmi číslo 15.a) 

a 15.b). Nech sa páči, jedným hlasovaním hlasujeme. 

 

     ZA-26 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALO–7. 

Uznesenie k bodom číslo 15.a) a 15.b) sme schválili. Ďakujem veľmi 

pekne. 

Na základe uvedeného výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 29 

bolo prijaté k bodu 15. a): 

 

U z n e s e n i e  číslo 105/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice). 

 

Na základe uvedeného výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 29 

bolo prijaté k bodu 15. b): 

 

U z n e s e n i e  číslo 106/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice). 

 

 

16. Návrh na uzavretie Dohody o spolupráci pri správe fondu malých 
projektov pre projekt "Fond malých projektov" v rámci programu 

Interreg Slovensko - Česko 2021-2027. 

    Predkladá: Ing. Martina Lamačková–vedúca Odboru region.rozvoja 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Nech sa páči, uviesť bod 16. Návrh na uzavretie dohody o spo-

lupráci pri správe fondu malých projektov pre projekt „Fond malých 

projektov“ v rámci programu Interreg Slovensko-Česko 2021-2027. 

Nech sa páči. 

Ing. Martina Lamačková (vedúca Odboru regionálneho rozvoja)  

Ďakujem ešte raz za slovo. Čiže Euroregión Bílé-Biele Karpaty 

(ERBBK) ako cezhraničný subjekt pôsobiaci v prihraničnom území 

Slovenskej a Českej republiky získal pre Programové obdobie 2021-

2027 kompetenciu správy administrácie fondu malých projektov       

v rámci Programu cezhraničnej spolupráce INTERREG V-A. TSK ako 

člen ERBBK prostredníctvom členstva v Regióne Biele Karpaty 

participuje na príprave strešného projektu Správy fondu malých 

projektov. Pre správne rozdelenie činností počas administrácie 

fondu a teda pre kvalitné zabezpečenie správy a administrácie 
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deleguje Euroregión časť kompetencií na svojich členov, a to      

na českej strane Regiónu Bílé Karpaty, ktorý aj v súčasnom 

programovom období vykonáva správu fondu malých projektov,         

a na slovenskej strane budú tieto úlohy delegované Trenčianskemu 

samosprávnemu kraju. Pre presné vymedzenie kompetencií a zodpo-

vednosti je potrebné uzatvoriť dohodu o spolupráci pri správe 

fondu malých projektov, ktorá určuje povinnosti a samozrejme aj 

dôsledky podpísania takejto dohody a výkonu činnosti. V skratke - 

za správu implementácie celého fondu malých projektov zodpovedá 

výhradne ERBBK. TSK ako administrátor zabezpečí výkon 

administrácie vlastnými kapacitami, ktoré budú hradené z rozpočtu 

projektu. Neoprávnené výdavky z použitia financií na realizáciu 

malých projektov znášajú v plnom rozsahu prijímatelia malých 

projektov, vznik neoprávnených výdavkov na strane TSK hrozí len 

v prípade nejakého pochybenia alebo nesprávneho zaúčtovania, 

prípadne nesprávneho nároku na financovanie miest, personálnych 

kapacít podieľajúcich sa na administrácii, čiže v podstate ide len 

o nejaké drobné financie, ktoré vieme vždy následne ešte opraviť    

a zoprávniť. V súlade so zákonom č. 302/2001 o samosprávnych 

krajoch musí byť dohoda o spolupráci pri správe fondu malých 

projektov schválená Zastupiteľstvom TSK. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Ja mám len takú podotázku, že kedy asi 

predpokladáme prvú výzvu z toho fondu malých projektov, kedy prvá 

výzva pôjde von. 

Ing. Martina Lamačková (vedúca Odboru regionálneho rozvoja)  

Zmluvu by sme chceli mať podpísanú do konca augusta a v septembri 

mať vyhlásenú prvú výzvu. Zatiaľ máme dohodu s MIRRI, že v júni 

bude vyhlásené vyzvanie pre strešný projekt, ale teda pracujeme    

na tom tak, aby sme po predložení žiadosti čo najviac skrátili ten 

čas medzi žiadosťou a zmluvou o NFP a vlastne prvou výzvou       

pre mikroprijímateľov. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Takže tá by mohlo byť niekedy v septembri-októbri? 

Ing. Martina Lamačková (vedúca Odboru regionálneho rozvoja)  

Áno, takto plánujeme. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k bodu číslo 16. k návrhu 

tejto dohody. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie      

a budeme hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 16., že 

zastupiteľstvo schvaľuje zhotovenie tejto dohody. Nech sa páči. 

Hlasujeme. 

 

     ZA-24 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALO–9. 

Uznesenie k bodu číslo 16. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 30 bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e číslo 107/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha            

                 tejto zápisnice). 
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17. Návrh na schválenie mimoriadneho členského príspevku 

Trenčianskeho samosprávneho kraja Združeniu Región Biele 

Karpaty na rok 2023. 

    Predkladá: Ing. Martina Lamačková–vedúca Odboru region.rozvoja  

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 17. a to je Návrh na schválenie mimoriadneho 

členského príspevku TSK Združeniu Región Biele Karpaty na rok 

2023. Je to taký štartovací príspevok, ktorý súvisí vlastne aj      

s tým fondom malých projektov. Martina, nech sa páči, v krátkosti, 

jednou vetou. 

Ing. Martina Lamačková (vedúca Odboru regionálneho rozvoja)  

Ďakujem ešte raz. Ide teda o poskytnutie mimoriadneho členského 

príspevku do Regiónu Biele Karpaty, ktorý bude následne spolu      

s mimoriadnym príspevkom z českého Regionu Bílé Karpaty prevedený 

na účet Euroregiónu Bílé-Biele Karpaty a bude použitý na prípravu 

a počiatočné výdavky administrácie fondu malých projektov až      

do predloženia prvej zálohovej platby. Valné zhromaždenie Regiónu 

Biele Karpaty, Regionu Bílé Karpaty a Euroregiónu Bílé-Biele 

Karpaty prijali uznesenia o použití týchto financií práve na tento 

účel. Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem. Čiže ten členský príspevok vo výške 5.300 EUR, tak? 

Ing. Martina Lamačková (vedúca Odboru regionálneho rozvoja)  

Áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

To je asi prerátané z nejakých českých korún. 

Ing. Martina Lamačková (vedúca Odboru regionálneho rozvoja)  

Je to prerátané zhruba z platov, ktoré budeme z toho objemu práce, 

ktorý bude musieť byť vynaložený, kým prídu prvé peniaze, aby sme 

to vedeli zabezpečiť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, ďakujem, pán poslanec Habánik, nech sa páči. 

doc. Ing. Jozef Habánik, PhD.  

Ďakujem pekne. Ja sa chcem v prvom rade poďakovať pani Lamačkovej 

aj pani Birošíkovej za to, že vlastne vyrokovali tieto podmienky   

s Ministerstvom investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie. 

Nebolo to jednoduché, pretože tá diskusia medzi ministerstvom a či 

už regiónom Biele Karpaty alebo Euroregiónom Bílé-Biele Karpaty 

prebieha niekoľko mesiacov. A chcem sa z tohto miesta poďakovať aj 

Zuzke Máčekovej, keď sme pred niekoľkými rokmi rozhodovali o tom, 

ako naložíme s týmto euroregiónom, tak vtedy vlastne presadzovala 

myšlienku, aby sme podržali činnosť tohto združenia, že ešte       

v budúcnosti snáď vieme nejakým spôsobom oživiť činnosť a tá 

príležitosť práve prichádza teraz pre nové Programové obdobie 

2021-2027 a tieto 2 body, ktoré aktuálne prerokovávame, úzko spolu 

súvisia a chcem informovať aj kolegov poslancov, že 28. apríla 

bolo posledné rokovanie aj s českou stranou, kde sme diskutovali 

aj o tom, akým spôsobom bude prebiehať vyhlasovanie výziev       

na českej slovenskej strane, ale aj akým spôsobom bude 
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zabezpečovaná celá tá správa a implementácia Fondu malých 

projektov, kde na jednej strane sme sa dohodli, že to bude robiť 

Region Bílé Karpaty a na slovenskej strane teda to bude 

Trenčiansky samosprávny kraj, a preto aj to sídlo združenia 

Euroregiónu Bílé-Biele Karpaty bude vlastne tu v budove TSK, aby 

to nejakým spôsobom nemýlilo potenciálnych žiadateľov o tieto 

granty alebo dotácie z Fondu malých projektov. Verím, že do konca 

augusta bude podpísaná zmluva s MIRRI, aj keď dúfam, že teraz sa 

nič nezasekne a nebudeme musieť nanovo vysvetľovať všetky tie 

náležitosti a kroky, a že na jeseň môžeme vyjsť teda s prvou 

výzvou. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem aj ja veľmi pekne. Tak teraz poverený minister úradníckej 

vlády je pán Balík, ktorý vlastne bol generálny riaditeľ Sekcie 

Fondu spravodlivej transformácie, nie? Tak hádam to chápe, že aj  

v týchto veciach treba pokračovať. Dúfam, že to teda bude 

fungovať. A ja len na pripomenutie poviem, že keď sme súťažili     

a vypísalo MIRRI tú výzvu, že kto bude spravovať tento Fond malých 

projektov v rámci Interreg Slovenská - Česká republika, tak sa 

prihlásili 2 inštitúcie. Euroregión Bílé-Biele Karpaty a Žilinský 

samosprávny kraj. Vyhral to teda Euroregión Bílé-Biele Karpaty, 

ktorý na základe tej zmluvy, ktorú sme schválili teraz pred malou 

chvíľkou, bude manažovať Trenčiansky samosprávny kraj. Myslím, že 

aj o tom svedčí naozaj tá odbornosť tých ľudí, ktorých spomínal aj 

pán rektor, aj pani poslankyňu a ďalších, ktorí majú skúsenosti   

s týmto Interreg-om, aj s Fondom malých projektov, že medzi tými 

dvoma žiadateľmi vybralo práve MIRRI ako sprostredkovateľa tohto 

Fondu malých projektov práve Euroregión Bílé-Biele Karpaty. Veľmi 

nám pomohli aj Moraváci, atď., takže tá skúsenosť tu je aj z minu-

losti. My sme už tento Fond malých projektov pred 7 rokmi 

manažovali v tom predchádzajúcom programovacom období a tie 

skúsenosti sú naozaj tu. Tak ja už sa teším aj na tie prvé výzvy, 

ktoré pevne verím, že vyjdú už túto jeseň. Pani poslankyňa 

Máčeková ešte, nech sa páči. 

Ing. Zuzana Máčeková  

Vážený pán predseda, ja by som len doplnila, tak ako v minulosti 

sme rozmýšľali nad tým, akým spôsobom vrátiť naspäť SORO k nám    

na TSK, veľká vďaka patrí tebe, pretože nebyť odborných 

pracovníkov na Odbore regionálneho rozvoja, či už Martinky alebo 

aj Vierky Birošíkovej + ďalší, tak určite by sa táto myšlienka 

nepretavila, ale je tu medzi nami aj pán rektor Trenčianskej 

univerzity, náš kolega Jožko Habánik a keby za celé to dlhé 

obdobie ťažké nedržal on a teda nevytvoril podmienky na fungovanie 

nášho Regiónu Biele Karpaty, pretože mali sme veľké problémy 

finančné a jednoducho Jožkovi Habánikovi patrí tiež veľké 

poďakovanie, pretože v tom najťažšom období on práve viedol tento 

Región Biele Karpaty. Ja som bola síce jeho zástupkyňa, ale nebyť 

Jozefa a vytvorenia tých podmienok, tak by sme to asi neudržali. 

Ďakujem vám všetkým. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tak ďakujem aj ja ešte raz všetkým, ktorí pri tom stáli v minu-
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losti a ja pevne verím, že teraz ten Fond malých projektov bude 

viac využívaný práve aj inštitúciami z Trenčianskeho kraja, 

rôznymi s.r.o.-čkami, občianskymi združeniami, atď., atď.. Takže 

bod 17., nech sa páči, ešte niekto do diskusie k tomuto 

mimoriadnemu členskému príspevku? Ak nikto, uzatváram možnosť 

hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia, ktoré 

hovorí, že Zastupiteľstvo TSK schvaľuje mimoriadny členský 

príspevok TSK združeniu Región Biele Karpaty na rok 2023 vo výške 

5.300 EUR. Nech sa páči, hlasujme. 

 

     ZA-25 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALO–8. 

Uznesenie k bodu číslo 17. sme schválili. Ďakujeme pekne. 

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 31 bolo prijaté 

 

       U z n e s e n i e  číslo 108/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                   tejto zápisnice). 

 

 

18. Návrhy na poskytnutie finančných prostriedkov k projektom      

v rámci programu Erasmus+. 

    Predkladá: Ing. Richard Hančin, PhD.–vedúci Odb.školstva a kult. 

a) Návrh na poskytnutie finančných prostriedkov k projektu 

„Generation of Sustainability“ v rámci programu Erasmus+, 

realizovanému Gymnáziom, Ul. 1. mája 905, Púchov, so sídlom 

Ul. 1. mája 905, 020 15 Púchov. 

b) Návrh na poskytnutie finančných prostriedkov k projektu 

„Lepšie pripravení pre európsky trh práce“ v rámci programu 

Erasmus+, realizovanému Strednou zdravotníckou školou, 

Školská 230, Považská Bystrica, so sídlom Školská 230,    

017 01 Považská Bystrica. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Číslo 18.a) a 18.b). Ja navrhujem, keďže sú to zasa projekty      

v rámci Erasmu, jeden je pre Strednú zdravotnícku školu Považská 

Bystrica a druhý je pre Gymnázium Púchov, aby sme spojili  

rozpravu o týchto dvoch bodoch 18.a) a 18. b), aby sme potom mohli 

hlasovať o návrhu obidvoch uznesení pod 18.a) a 18.b) jedným 

hlasovaním. Súhlasíte, pani poslankyne, páni poslanci? Môžeme 

takto? Richard, nech sa páči, uviesť v krátkosti obidva body 18.a) 

a 18.b). 

Ing. Richard Hančin, PhD. 

Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán predseda, vážená pani pod-

predsedníčka, vážení páni podpredsedovia, vážené poslankyne, 

poslanci, vážení kolegovia, hostia. Dovoľte, aby som predložil 

Návrh na poskytnutie finančných prostriedkov k projektu Generation 

of Sustainability v rámci programu Erasmus+ pre Gymnázium Púchov. 

Projekt spája viaceré krajiny Európskej únie v téme ochrany 

životného prostredia a podpory trvalo udržateľného rozvoja        

v Európe. Sprievodným cieľom projektu bolo poznávanie zapojených 
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krajín, spoločná práca a návrhy riešenia na podporu trvalo udrža-

teľného rozvoja. V rámci projektu sa uskutočnili projektové stret-

nutia v Taliansku, Chorvátsku a v Litve v roku 2022. Bolo veľké 

projektové stretnutie na Gymnáziu v Púchove. V marci tohto roka sa 

niekoľko žiakov a učiteľov nachádzalo na poslednom projektovom 

stretnutí v Grécku. Maximálna výška grantu je 25.083 EUR, 

záverečná platba, čo je 20%, je 5.017 EUR. Organizácia požiadala     

o poskytnutie sumy vo výške 2.121 EUR na predfinancovanie 

záverečnej platby projektu, po zúčtovaní projektu predmetnú 

čiastku poukáže zriaďovateľovi. Na základe uvedeného predkladáme 

zastupiteľstvu návrh na poskytnutie finančných prostriedkov 

2.121 EUR, ktoré organizácia poukáže zriaďovateľovi po prijatí 

refundácie z národnej agentúry. Vzhľadom na to, že 1 z plánovaných 

projektových aktivít, projektové stretnutie v Taliansku sa počas 

pandémie súvisiacej s ochorením covid neuskutočnilo, preto je táto 

čiastka nižšia ako tých 20%. A druhý projekt v rámci Erasmu má 

Stredná zdravotnícka škola Považská Bystrica. Projekt sa volá 

„Lepšie pripravený pre európsky trh práce“. Hlavným cieľom 

projektu je podpora a ďalšie zdokonaľovanie jazykových a profe-

sijných zručností žiakov v zdravotníckych zariadeniach. Počas 

dvojtýždennej odbornej praxe v partnerských zdravotníckych zaria-

deniach v zahraničí budú žiaci realizovať ošetrovateľské a masér- 

ske výkony. Maximálna výška grantu 47.623 EUR, 20% je záverečná 

platba 9.525 EUR. Z toho titulu na základe uvedeného predkladám 

zastupiteľstvu návrh na poskytnutie týchto finančných pros-

triedkov, ktoré organizácia poukáže zriaďovateľovi po prijatí 

refundácie z národnej agentúry. Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Čiže jedná sa o pôžičku, ktorú poskytujeme 

našim dvom školám, jedna vo výške 2.121 EUR a druhá vo výške 

9.525 EUR. Všetky náklady nad tieto čiastky si budú hradiť školy   

z vlastných rozpočtov a keďže sa to refunduje, tieto finančné 

prostriedky nám potom školy vrátia na účet Trenčianskej župy. 

Otváram diskusiu k obidvom týmto bodom 18.a) a 18.b), pani 

poslankyne, páni poslanci. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa 

do diskusie a budeme jedným hlasovaním, keď sme sa zhodli, 

hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom 18.a) a aj pod bodom 18.b). 

Nech sa páči, pani poslankyne, páni poslanci, hlasujme. 

 

     ZA-25 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALO–8. 

Uznesenia k bodom 18.a) a 18.b) sme schválili. Ďakujem veľmi 

pekne. Ďakujeme pánovi Hančinovi za uvedenie týchto bodov. 

Na základe uvedeného výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 32 

bolo k bodu 18.a) prijaté: 

 

U z n e s e n i e  číslo 109/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice). 

 

Na základe uvedeného výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 32 

bolo k bodu 18.b) prijaté: 
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U z n e s e n i e  číslo 110/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice). 

 

 

19. Návrh na odvolanie a voľbu zástupcov Trenčianskeho samo-

správneho kraja do výboru pre otázky zamestnanosti. 

Predkladá: Ing. Marek Briestenský–pover. riadením Úradu TSK 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 19. a to je Návrh na odvolanie a voľbu 

zástupcov TSK do výboru pre otázky zamestnanosti, jedná sa vlastne 

o Úrad práce, sociálnych vecí a rodiny tu v Trenčíne, teda 2 

okresy, okres Trenčín, okres Ilava. Je tu aj pán riaditeľ Ilkyw     

a pán Peter Wolf tam je menovaný ako za ZMOS regionálny, hej? Čiže 

my už ho nemôžeme dať znova tú istú osobu a druhý je Šimon Žďárský 

nás požiadal, že ako časovo nestíha, tak sme tam navrhli potom 

iného poslanca, čiže teraz dvoch. Jedná sa o dvoch nových 

poslancov, ktorí budú zastupovať TSK vo Výbore pre otázky 

zamestnanosti za Úrad práce, sociálnych vecí a rodiny v Trenčíne. 

Nech sa páči, v krátkosti uviesť tie 2 osoby. 

Ing. Marek Briestenský, poverený riadením Úradu TSK  

Ďakujem za slovo, pán predseda. Vážený pán predseda, vážená pani 

podpredsedníčka, vážení páni podpredsedovia, pán hlavný kontrolór, 

pani poslankyne, páni poslanci, kolegyne, kolegovia, hostia, 

dovoľte mi, aby som predniesol Návrh na odvolanie a voľbu zástupcu 

TSK do výboru pre otázky zamestnanosti. Súčasných členov, ako 

spomínal pán predseda, si dovoľujeme navrhnúť odvolať, čiže 

Zastupiteľstvo TSK odvoláva pána poslanca Petra Wolfa a Šimona 

Žďárského z funkcie člena Výboru pre otázky zamestnanosti 

zriadených Úradom práce v Trenčíne, a volí dňom 1. 6. dvoch 

zástupcov, pána poslanca Petra Marušinca a pána poslanca Tomáša 

Vaňa, s účinnosťou toho 1. 6., ako zástupcov kraja za členov 

Výboru pre otázky zamestnanosti zriadených Úradom práce v Tren-

číne. Ďakujem za pozornosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne, otváram diskusiu k tomuto bodu číslo 19., čiže 

obaja páni poslanci vedia, súhlasili s nomináciou, hej? 

Ing. Briestenský, poverený riadením Úradu TSK  

Áno, súhlasili. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Takže otváram diskusiu, nikto sa nehlási. Uzatváram možnosť hlásiť 

sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia tak, ako je 

uvedené pod bodom číslo 19.. Nech sa páči, hlasujme. Čiže toto je 

ďalší personálny návrh alebo personálny bod. Čiže jedna vec, že 

odvolávame dňom 31. mája pána poslanca Wolfa a Žďárského z funkcie 

a volíme dňom 1. júna týchto dvoch poslancov - Petra Marušinca     

a Tomáša Vaňa. 
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     ZA-27 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALO–6. 

Uznesenie pod bodom číslo 19. sme prijali. 

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 33 bolo prijaté 

 

           U z n e s e n i e  číslo 111/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                   tejto zápisnice). 

 

 

20. Návrh Plánu činnosti zasadnutí Zastupiteľstva Trenčianskeho 

samosprávneho kraja na II. polrok 2023. 

    Predkladá: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 20. a to je Návrh Plánu činnosti zasadnutí 

Zastupiteľstva TSK na II. polrok 2023, to predkladám ja. Čiže zase 

je to plán činnosti, plánujeme 3 riadne zastupiteľstvá, to nie, že 

doteraz zastupiteľstvá neboli riadne ani jedno, to si tak 

nevysvetľujte, ale ak by boli nejaké mimoriadne zastupiteľstvá, 

tak samozrejme vieme zvolať aj mimoriadne. Máte tam termíny        

júla je streda, to je štátny sviatok, tak sme dali zastupiteľstvo 

ešte predtým, teda pondelok 3. júla, aby ste už mali potom kľud     

a pokoj, aj toho Cyrila a Metoda oslávili už bez toho, aby ste 

mysleli, že bude ešte Zastupiteľstvo TSK v júli. Potom septembri, 

je ku koncu septembra, 25. septembra a novembrové tiež koncom, 

čiže 27. novembra. Uvidíme, či bude už vtedy schválený štátny 

rozpočet na rok 2024, alebo nie, ale vždy sa vychádza aj na ten 

rozpočet, ktorý sme schvaľovali v novembri minulého roku sa 

vychádzalo z daňovej prognózy, čiže máme jeden príjem - daň 

z príjmu fyzických osôb, takže dúfam, že dovtedy neprídu zase 

nejaké ďalšie zákony, ktoré nám rozbijú tú daň z príjmov fyzických 

osôb, ale asi nie, čiže teda dúfam, že tie zákony nebudú znamenať 

negatívny vplyv na výber dane z príjmov fyzických osôb. Potom 

samozrejme k tomu sú jednotlivé Rady predsedov, tá prvá bude 19. 

júna, k tomu júlovému zastupiteľstvu, potom 11. septembra a 13. 

novembra. A tak, ako ste si dohodli ešte aj minulý rok, tak 

zasadnutia komisií budú bývať - 4 komisie v pondelok a potom 2 

komisie v stredu, a potom sú tam teda niektoré tie návrhy bodov, 

ktoré predpokladáme, že by tam mali byť na tých jednotlivých 3  

zastupiteľstvách. Otváram diskusiu k tomuto bodu, nech sa páči. 

Máte nejaké návrhy na zmeny, doplnenia? Ak nikto, uzatváram 

možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia 

k bodu číslo 20., ktorým je Návrh Plánu činnosti zasadnutí 

Zastupiteľstva TSK na II. polrok 2023. Nech sa páči, hlasujeme, 

pani poslankyne, páni poslanci. 

 

     ZA-28 poslancov, PROTI-0, ZDRŽALO SA-0, NEHLASOVALO–5. 

Uznesenie k bodu číslo 20. sme schválili. 

Na základe uvedeného výsledku hlasovania č. 34 bolo prijaté 
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    U z n e s e n i e  číslo 112/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha 

                 tejto zápisnice). 

 

 

21. Diskusia - Rôzne 
 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prechádzame k bodu číslo 21. a to je Diskusia, rôzne.  

Tak, ako som hovoril na úvod dnešného zastupiteľstva, v tomto bode 

okrem teda, ak samozrejme vy budete chcieť vystúpiť, pani 

poslankyne, páni poslanci, tak by som chcel dať priestor ako prvé 

projektu AAL alebo teda IDA, to je Inteligentná domáca asistentka. 

Preto chceme odprezentovať aj tento projekt, pretože je to 

jedinečný projekt na Slovensku. Získala to len jediná župa - 

Trenčiansky samosprávny kraj. Je to projekt za niekoľko miliónov 

EUR, ktorý máme tento rok dokončiť. Je to projekt, ktorý robí 

monitoring samostatne žijúcich osôb, buď s nejakým zdravotným 

postihnutím, resp. staršie osoby, ktoré žijú sami v domácnosti 

alebo teda občasne ich prídu navštíviť možno ich deti alebo ďalší 

ľudia, ktorí sa možno o nich starajú a navštevujú ich nie teda 

každý deň, alebo nežijú v tej spoločnej domácnosti s nimi 24 

hodín. Do tohto projektu by sme mali zapojiť 800 takýchto ľudí     

v Trenčianskom kraji. Celá tá možnosť ľudí, ktorí takto žijú tu v 

Trenčianskom kraji sa odhaduje niekde na 50-100.000 ľudí, takže 

800 ľudí je naozaj veľmi nízke číslo, aby sme tento projekt 

naplnili a keďže sa jedná o monitoring, je to aj zo zákona 

sociálna služba, chcem hneď na úvod povedať, že to nie je žiadny 

monitoring, kde sú nejaké videokamery, ktorými sa sleduje ten 

človek v tej domácnosti, nie sú tam žiadne audiovizuálne záznamy 

atď., ktoré by mali toho človeka nejako obmedzovať v tom správaní, 

v tom svojom rodinnom prostredí, na ktoré sú roky zvyknutí, ale je 

to teda prostredníctvom senzorov, monitoring prostredníctvom 

senzoriky, senzorov, používa sa tam potom, keď bude dostatok tých 

dát, aj umelá inteligencia a je to preto, aby sme čo najskôr 

vedeli o tom človeku, že sa mu niečo stalo. Máme už aj nejaké 

inštalácie. Ten pilot bol minulý rok urobený v meste Handlová a čo 

ma veľmi teší a vidím tú podporu napr. zo strany mesta Púchov, 

ktoré už prijalo aj všeobecne záväzné nariadenie, kde doplnilo 

túto službu a sú tam aj prvé inštalácie. Veľmi dobré pí ár tomu 

celému robí aj samotné mesto Prievidza cez pani primátorku a chcem 

vás požiadať ako starostov, aj primátorov, ktorí ste tu aj         

v Zastupiteľstve TSK, aby ste nám pomohli so šírením tejto osvety 

v tomto projekte, pretože naozaj je to jedinečný projekt. Ten 

projekt stojí iba 3 eurá mesačne toho človeka, v ktorom je 

poplatok za internet, vlastne. 3 eurá mesačne nie je žiadna 

čiastka a vieme, že chodia rôzne všelijaké firmy, ktoré to 

ponúkajú možno za 50, za 100 EUR atď.. Tento projekt je z euro-

fondov, preto my nepýtame takéto veľké finančné prostriedky. 

Chceme ho naimplementovať a je to v súlade s koncepciou nielen 

TSK, je to v súlade s Koncepciou Ministerstva práce, sociálnych 
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vecí a rodiny a je to tiež, keďže sme na to dostali eurofondy, 

takže je to jedinečný projekt tu na Slovensku, ktorý získala iba 

Trenčianska župa, tak je to hlavne teda v súlade s koncepciou 

alebo stratégiou alebo s víziou samotnej Európskej komisie, teda 

kde chceme všetci, aby tí ľudia, ktorí sú takto doma, prežívajú tú 

svoju jeseň života, aby títo ľudia ostali čo najdlhšie doma v tom 

prostredí, na ktoré boli možno celý život zvyknutí. A dôležité je 

aj to, že sa potom nejakým spôsobom odľahčia aj tie kamenné 

zariadenia sociálnych služieb, tie rôzne domovy a ďalšie orgány, 

ďalšie zariadenia pre seniorov, atď., atď., takže na konci dňa 

proste vyhrá každý, ale dôležité je to, aby naozaj sme mali       

v každej chvíli určité informácie o tom človeku, ktorý žije        

v tejto domácnosti sám, ich deti, resp. vnúčence sa odsťahovali, 

žijú niekde inde, možno prídu na návštevu raz za mesiac a je to 

dobré, pretože keď sa niečo stane, o tom budú hovoriť určite aj 

zástupcovia dodávateľskej firmy, prípadne Elena Nekorancová       

a ďalší tohto projektového tímu, keď sa niečo takéto udeje, tak 

obec môže byť hneď notifikovaná alebo tí príbuzní, ktorí sú, ale 

môže to byť notifikované napr. aj sused po dohode, čo mu príde 

hneď esemeska a ten sused tam môže teda prísť, že sa niečo udialo 

a že ten človek, ktorý je monitorovaný v tejto domácnosti, ak sa 

tam niečo udialo a môže byť hneď poskytnutá určitá pomoc. Boli aj 

také rôzne príklady v tej Handlovej, keď sme robili tento pilot    

na 8 tuším domácnostiach minulý rok, Hela môže o tom tiež povedať 

a čo si sľubujeme od tejto prezentácie? Že nám pomôžete so šírením  

tohto projektu, s osvetou tohto projektu, pretože je to fakt 

zaujímavý projekt a myslím si, že tento projekt dokáže zachrániť 

aj ľudské životy. Takže, Rudka Novotná, čo ideš teraz, čo 

potrebuješ? No nie, teraz idú 2 prezentácie vystúpiť a potom ty, 

ak máš nejaký tretí bod, tretiu vec, tak potom, dobre? Sme sa 

dohodli. Takže k projektu IDA, poprosím pani Nekorancovú, je tu aj 

s kolegyňami, s pani Žabkovou a pani Čarnogurskou, ktoré sú od nás 

zo župy. A ešte sú tu dvaja páni z dodávateľskej firmy, pán 

Hlubina a pán Nový, tak hovorím, čiže aj oni, ak by sa mohli potom 

vyjadriť, prípadne povedať k tomu projektu niektoré tie technické 

podrobnosti a hlavne teda to, že z pohľadu GDPR, ochrany osobných 

údajov, atď. je tento projekt úplne neutrálny, čiže nezasahuje     

do toho súkromia, pretože fakt tieto senzory, nie sú tam žiadne 

videokamery, nie sú tam žiadne nahrávacie zariadenia, čiže tento 

projekt má v tomto naozaj veľmi veľkú výhodu. Takže Hela, poprosím 

ťa, na koľko to máš? Na 10 minút. 

PhDr. Elena Nekorancová (vedúca Oddelenia sociálnej pomoci)  

10 slidov. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

10 slidov? To je moc. 

PhDr. Elena Nekorancová (vedúca Oddelenia sociálnej pomoci)  

Ale to pôjdem rýchlo. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

No dobre, tak ja poprosím Jožka Trstenského, aby teraz chvíľku 

viedol zastupiteľstvo, dobre? Ja si musím odskočiť. Pani 

Nekorancová, nech sa páči, máš slovo. 
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PhDr. Elena Nekorancová (vedúca Oddelenia sociálnej pomoci)  

Tak ďakujem veľmi pekne za slovo, ďakujem, že vám môžem 

odprezentovať tento projekt Inteligentnej domácej asistentky 

(IDA). Pán predseda už povedal takmer všetko, takže fakt moja 

prezentácia nebude taká dlhá a náročná, ale ja by som na úvod ako 

za sociálne služby chcela povedať, myslím si, že sa všetci už 

teraz stretávate, mestá a obce, s problematikou v oblasti 

sociálnych služieb a tým, ako je to aktuálne nastavené, nie je to 

dlhodobo ekonomicky udržateľné. Bežné výdavky aj všetky náklady na 

sociálne služby, pobytové nám stúpajú, naopak populácia nám 

starne. V zariadeniach chýbajú zamestnanci. Všetko má svoje klady 

aj zápory, ale pokiaľ nevytvoríme nejaké alternatívne sociálne 

služby alebo podporné služby, aby sme pomohli občanom zotrvať vo 

svojom prirodzenom sociálnom prostredí, bude len veľmi náročné 

nahradiť nejak pobytové sociálne služby. Takže dovoľte, aby som 

vám predstavila tento projekt. Pán predseda už teda všetko na úvod 

povedal. Ja by som len možno na začiatku hneď povedala, že my sme 

minulý rok oslovili postupne všetky mestá a obce, ako sa tento 

projekt implementoval, do súčasnosti, tak my sme informovali o tom 

priebehu takisto. Kto začal s nami spolupracovať, tak už sa konali 

aj 2 konferencie, zamestnanci týchto miest a obcí sa zúčastnili, 

musím povedať, že aj tí zástupcovia, ktorí sú tu z vašich radov, 

či je to mesto Myjava, takisto ako mesto Púchov, Trenčín, Brezová 

pod Bradlom, Nová Dubnica, to sú všetko mestá, ktoré sa zapojili 

do tohoto projektu už. A takisto je sociálna služba poskytovaná aj 

prostredníctvom našich zariadení sociálnych služieb. Tento projekt 

mal 2 ciele, prvým bolo vytvorenie nejakého elektronického 

nástroja, ktorým rozšírime poskytovanie služby monitorovania 

a signalizácie a potreby pomoci, a tým druhým cieľom je, aby 

benefitovalo z toho 800 koncových užívateľov. Tuto sme si 

pripravili, je to vlastne taká situácia v byte, v priestore, aby 

ste videli vlastne, z čoho sa tá Inteligentná domáca asistentka 

skladá. Funguje teda prostredníctvom rady senzorov, ktoré sú 

nainštalované v domácnosti, zbiera, vyhodnocuje informácie        

o pohybe v domácnosti a s využitím rôznych algoritmov dokáže 

identifikovať neštandardné situácie, ktoré by mohli predstavovať 

potencionálne riziko. Na vznik takejto situácie IDA upozorní 

dohliadajúcu osobu zaslaním krátkej SMS správy. Dohliadajúcou 

osobou môže byť rodinný príslušník, priateľ, sused, jednoducho 

túto dohliadajúcu osobu si vyberá človek sám. Môžu byť maximálne 

3. Dohliadajúca osoba má vlastne v mobile aplikáciu, prijíma 

správy zo systému a reaguje podľa typu alarmu, či už ide o kon-

krétnu rizikovú situáciu, ktorá bola hlásená. Telefonicky, 

situáciu preverí, navštívi prijímateľa, prípadne zavolá, poprosí 

suseda, aby sa prišiel pozrieť, čo sa vlastne deje, prípadne 

privolá pomoc. To rozmiestnenie jednotlivých senzorov je názorne 

ukázané, aby ste vedeli o tých ďalších, z čoho sa monitorovacia  

sada skladá, tak by som povedala. Teraz sú tam dvere, vlastne 1 je 

dverový senzor, senzory pohybu, to sú vlastne také malé guličky         

v miestnosti. Za pomoci technika je vždy zvolený ten najlepší 

priestor, aby bolo zasiahnuté čo najširšie pole na monitorovanie 
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pohybu. Potom sú to SOS tlačidlá 2. Ja by som to aj takto názorne 

ukázala, to červené, to je vlastne SOS tlačidlo a druhé sa 

nachádza na riadiacej jednotke, ktorá je pripojená káblom          

k routeru a vlastne odtiaľ už ide signál bezdrôtovo. Toto sú 

vlastne SOS tlačidlá, ktoré je potrebné stlačiť vyvinutím aktivity 

klienta, pričom táto IDA sama monitoruje a zaznamenáva správanie 

svojho užívateľa a ten nemusí vždy aktívne zatlačiť tieto SOS 

tlačidlá. Čo sa týka toho malého čierneho prístroja, to je vlastne 

trucker, ktorý pomocou GPS súradníc a mobilného internetového 

pripojenia zaznamenáva polohu monitorovanej osoby mimo domácnosti. 

Stále je potrebné mať na pamäti, že vlastne nejde o nahrávanie,    

o zvukové a obrazové záznamy, je to vlastne umelá inteligencia, 

ktorá rozoznáva teplo človeka a teplo priestoru, v ktorom sa 

nachádza alebo teda steny za ním. Čo je dôležité ďalej vedieť, že 

vlastne po nainštalovaní v domácnosti celý systém funguje, a nie 

je potrebné do žiadneho zasahovať. Technik podľa prešetrenia 

sociálnej situácie zo strany poskytovateľa sociálnej služby 

nastaví prvotné nastavenia tohto systému a potom sú už naďalej 

spolupráci s poskytovateľom, prípadne tieto zmeny ďalej 

zaznamenávané alebo vykonané. Takže funguje bez kamier, bez 

mikrofónov, zaznamenáva len pohyb v týchto jednotlivých 

miestnostiach a na základe neho vyhodnocuje, čo sa asi v domác-

nosti deje. Upozornenie o stave klienta, prípadne rizikových 

situáciách zasiela pri kritických alarmoch v reálnom čase, čo 

umožňuje dohliadajúcej osobe rýchlo zasiahnuť a privolať alebo 

poskytnúť pomoc. A čo je také na rozdiel od merania nejakých 

životných funkcií, tuto by som chcela upozorniť, že nie je to 

žiaden náramok alebo nejaké také zariadenie, ktoré by dokázalo 

monitorovať zdravie alebo životné funkcie. Úlohou tejto IDA je 

vlastne pomoc v rodine, v starostlivosti o svojho blízkeho, včas 

poskytnúť informácie a upozorniť na prípadné riziko, ktoré tejto 

osobe hrozí. Ako som spomínala, táto IDA zasiela 2 druhy alarmov. 

Tuto sú len rôzne príklady uvedené, radíme ich medzi kritické 

alebo informačné, tak isto podľa druhu ochorenia a rizík, ktoré sú 

spôsobené týmito diagnózami, je nastavenie týchto alarmov vysoko 

individuálne a je to fakt s ohľadom na špecifické ťažkosti 

prijímateľa. Kritické alarmy prichádzajú vždy v reálnom čase, či 

je to v noci, či je to ráno, či je to večer alebo v priebehu dňa. 

Informačné alarmy sú zasielané zväčša až ráno v priebehu dňa,  

majú takú nižšiu závažnosť. Pre koho je IDA určená - vlastne 

prioritne pre osoby osamelo žijúce v domácnosti. Nie je určená len 

pre seniorov, je určená pre osoby, ktoré majú rôzne rizikové 

ochorenia, ktoré sa vrátili z hospitalizácie z nemocnice, bývajú 

sami, bývajú osamote. Ale vieme individuálne túto IDA nastaviť aj 

pre osoby, ktoré sa nachádzajú v dome alebo v byte 2, ale trebárs 

tá 1 osoba dlhšiu dobu počas dňa je mimo tohto obydlia. Takže je 

určená pre všetky vekové kategórie, je tam dôležité len nejaké 

také rizikové ochorenie, ktoré treba ale vnímať tak, že ide o vir-

tuálnu pomoc a ak by už ten človek bolo odkázaný na pomoc        

pri jednotlivých úkonoch sebaobsluhy alebo starostlivosti o domác- 

nosť, toto IDA nedokáže. Zabezpečí privolanie pomoci, ale fyzicky 
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nepôjde toho človeka ani nakŕmiť, ani mu nejak zabezpečiť iné 

úkony spojené so životom. Čo sú výhody, teda aké sú výhody 

sociálnej služby monitorovania, signalizácia potreby pomoci,      

s využitím systému IDA. Prvé to, čo stále hovoríme, prináša pocit 

bezpečia a pohody pre celú rodinu, umožní ľuďom s oslabeným 

zdravím alebo kondíciou zotrvať v domácom prostredí, cítiť sa 

bezpečne. Na čo stále upozorňujeme, pretože ľudia sú v tejto dobe 

veľmi citliví na svoju ochranu osobnosti, údajov, je potrebné 

vedieť, že nevyužíva kamery ani mikrofóny, nenarúša žiadne 

súkromie. Tak isto celý tento systém nie je náročný na zaobchá-

dzanie ani obsluhu, funguje úplne samostatne a 1 taký veľký 

benefit pre občanov - je zdarma. Počas trvania projektu do decem-

bra 2028 je poskytovaná v rámci nášho kraja bezplatne. Jediné, čo 

je, musí byť internetové pripojenie. Podľa doteraz zistených 

informácii, teda aj z testovacej prevádzky, ktorá bola v Handlo-

vej, je internetové pripojenie, kde je teda obsah dát maximálne    

do výšky niečo cez 3 eurá, tak nejak 2,43 bez dane to vychádza.    

S týmto internetom dokážeme pomôcť, nakoľko operátor nám vytvoril 

nový program špeciálny pre túto IDA, takže my automaticky hneď 

kontaktujeme a vieme sprostredkovať tento internet. Všetky bližšie 

informácie poskytnú poskytovatelia sociálnej služby, s ktorými by 

ste komunikovali vy alebo občania komunikovali. Nechali sme tu, 

ešte aj toto je prezentácia, ktorú používame pri prezentovaní 

projektu, ale musíme stále upozorňovať, že je to len pre poskyto-

vateľa v územnom obvode TSK, aj miesto poskytovania služby je      

na tomto území a ak má niekto záujem podať žiadosť o zaradenie     

do projektu AAL, vlastne bude uzatvorená medzi budúcim poskyto-

vateľom a TSK zmluva o spolupráci. Následne, keďže ideme v zmysle 

zákona o sociálnych službách, služba monitorovania, signalizácie    

a potreby pomoci je poskytovaná v zmysle zákona o sociálnych 

službách, je dôležitá registrácia. Celým týmto procesom prevedieme 

postupne všetkých poskytovateľov. Aké sú výhody služby, čo všetko 

vám vlastne táto zmluva o spolupráci s TSK garantuje, tak je to 

zapožičanie hardwarových komponentov, to je vlastne tých jednot-

livých senzorov monitorovacích, sprístupnenie systému IDA, 

zabezpečenie jeho prevádzky, zabezpečenie inštalácie, ale aj odin-

štalovania týchto jednotlivých zariadení, zabezpečenie servisného 

zájazdu, dostupné služby helpdesku a vlastne všetko toto budeme 

zabezpečovať tak ako som hovorila predtým, na základe zmluvy      

o spolupráci bezplatne. Aké sú povinnosti poskytovateľa. Je to tu 

tak všeobecne brané, ale vzhľadom na krátkosť času máme momentálne 

v projekte zapojených 11 miest a obcí, ktoré už buď ukončili 

proces všeobecne záväzného nariadenia alebo schvaľovania všeobecne 

záväzného nariadenia, lebo je dôležité podotknúť, že poskytovateľ 

sociálnej služby, ktorý je verejný, či je to mesto, obec alebo  

zariadenie sociálnych služieb, určuje výšku úhrady vo svojom 

všeobecne záväznom nariadení. Aby sme tento proces urýchlili, aj 

keď je tam nulová úhrada, vzhľadom k tomu, že momentálne potre-

bujeme do tohoto systému dostať do inštalácií čo najviac takýchto 

občanov, poskytujeme túto službu prostredníctvom našich zariadení 

v zriaďovateľskej pôsobnosti, takže máme pokryté celé okresy. Tie 
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mestá a obce, poskytovatelia, ktorí už túto službu majú, majú 

určené svoje miesto poskytovania, tak tam samozrejme vždy 

odkomunikujeme a aby sme vedeli tomu občanovi čo najbližšie 

informácie podať, tak ho potom pošleme na toho nášho 

poskytovateľa, ktorý v danom okrese poskytuje sociálnu službu. Tak 

isto by som vám chcela, alebo teda máme pre vás pripravené podľa 

okresov letáky s touto službou a sú tam uvedení aktuálni 

poskytovatelia sociálnej služby, ktorí už túto službu poskytujú. 

My tieto letáky, nemáme v nejakých veľkých počtoch, pretože stále 

ich dopisujeme, stále aktualizujeme údaje, ale sú tam vždy 

kontaktné osoby, na ktorých sa treba nakontaktovať v prípade, že 

budú mať občania vašich obcí, miest, záujem o poskytovanie tejto 

sociálnej služby. Vždy sme tu aj my s kolegyňami na oddelení 

sociálnej pomoci, či som to ja alebo pani Mgr. Žabková, ale 

takisto aj pani Čarnogurská z Odboru regionálneho rozvoja, kde vám 

budeme poskytovať tieto informácie. Sme prístupní aj na to, že 

budeme, ak by ste vy pripravili nejaké stretnutie s určitými 

cieľovými skupinami, nielen so seniormi, ale aj s osobami so zdra- 

votným postihnutím, určite by sme vycestovali, odprezentujeme 

projekt, aby sme poskytli čo najlepšie informácie. Ja vám veľmi 

pekne ďakujem. Myslím si, že som to stihla v takom limite, ale ja 

by som teraz, ak by ste mali nejaké otázky, tak určite ich vieme 

smerovať na kolegov, ktorých tu máme z dodávateľskej firmy. 

Ing. Jozef Trstenský, podpredseda TSK 

Nech sa páči. Sú otázky k prezentácii? Páni, chcete sa 

prezentovať? Nie? Pán poslanec Ďureje s faktickou. 

Mgr. Michal Ďureje, PhD.   

Ďakujem za slovo. Ja len takú naozaj termín, že ako sme tam 

s deadline, dokedy potrebujeme naplniť tento projekt klientami? 

PhDr. Elena Nekorancová (vedúca Oddelenia sociálnej pomoci)  

My by sme mali mať to ukončenie také, kde je možné inštalácie 

previesť, je ten október 2023. Ale treba vedieť, že tá inštalácia 

niekde treba pol hodiny, niekde hodinu a pol, 2 hodiny, tak si 

neviem predstaviť, keď to všetci budeme odkladať na koniec, 

september–október, nestihneme nejakých 7-8 inštalácií denne. Takže 

toto sú už také veci z praxe. Preto by som vás chcela poprosiť, ak 

by bola tá možnosť, že by ste to vlastne v tej svojej komunite na 

mestách, obciach prebrali aj s týmito rôznymi združeniami, ktoré 

združujú rôzne, či už seniorské organizácie alebo osoby so zdra-

votným postihnutím, aby ste to pozreli, vy ako starostovia, 

primátori, máte k svojim občanom najbližšie. Takže určite by bolo 

dobré, vy ich poznáte, viete ktorí žijú sami, ktorí sú tá cieľová 

skupina, na ktorých sa vlastne táto IDA hodí, tak by bolo dobré, 

aby ste to s nimi odkomunikovali a určite, keď sa skontaktujete    

s nami, my vás hneď budeme vedieť informovať ďalej, čo treba 

robiť. Ak by bola tá možnosť a že máte záujem, tak určite v prie-

behu ešte máj, jún, júl, lebo vieme, že nás čaká aj dovolenkové 

obdobie, kde teda akože bude trošku možno problém s tými inšta-

láciami, pretože na inštaláciu je potrebné dať dokopy viacero 

ľudí. Musí tam byť prítomný klient, musí byť prítomný poskytovateľ 

sociálnej služby a teda bude tam technik a dohliadajúca osoba, aby 
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sa toto všetko vedelo zabezpečiť, tak ako tie termíny, máme už aj  

také poznatky, že niekedy aj termín je odsunutý, pretože niekde  

buďto klient ide k lekárovi, alebo rodina nemôže z nejakých 

dôvodov sa dostaviť. Takže snažíme sa aj tieto procesy nejak 

optimalizovať. Stretávame sa s tými poskytovateľmi, takže myslím 

si, že je to rozbehnuté dobre, len by sme potrebovali teraz vašu 

pomoc. 

Mgr. Michal Ďureje, PhD.   

Samozrejme. A my sme sa aj pred týmto bodom rozprávali vonku, len 

ešte ma napadla v tejto súvislosti 1 dosť podstatná vec. Bolo by 

možné z oddelenia poslať návrh zmluvy medzi klientom a poskyto-

vateľom? 

PhDr. Elena Nekorancová (vedúca Oddelenia sociálnej pomoci)  

Samozrejme, všetko máme takto pripravené, ešte aj vzory žiadosti    

o zabezpečenie služby, vzory tlačív, ktoré sa dávajú vypisovať 

lekárovi. A každý kto sa zaradí do projektu, tak automaticky toto 

kolegyňa odosiela, keď je podpísaná zmluva o spolupráci. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Vlastne aj tie VZN-ka vzory, čo musia zmeniť obce ako 

poskytovatelia. Mesto Púchov to už má, mesto Prievidza asi hej. 

PhDr. Elena Nekorancová (vedúca Oddelenia sociálnej pomoci)  

Áno, len nemáme už teraz toľko času, ja som už hovorila o tých 

VZN-kách, len nemáme teraz už toľko času, lebo zastupiteľstvo 

pravdepodobne budete mať možno v júli, potom až v septembri. A ak 

by pristúpili noví poskytovatelia, tak už by sme to nevedeli až 

tak rýchle sprocesovať, ale je možnosť prostredníctvom týchto 

našich zariadení vlastne poskytovať tú službu, takže len 

operatívne pomôcť týmto našim zariadeniam rozšíriť to poskytovanie 

služby medzi vašich občanov. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Okej, ďakujem veľmi pekne, pani poslankyňa Máčeková, nech sa páči, 

s faktickou. 

Ing. Zuzana Máčeková  

Ďakujem. Ja som vlastne chcela sa toto spýtať, čo teraz pani 

vedúca povedala, že v prípade, že by sme sa chceli prihlásiť, 

takže potom už len cez niekoho, ktorý tú službu, už je tu na tom 

letáčiku uvedený, hej? Že by sme to tak riešili? 

PhDr. Elena Nekorancová (vedúca Oddelenia sociálnej pomoci)  

Takto to môže byť teraz, keďže potrebujeme naplniť tých 800 

benefitujúcich osôb, ale určite do projektu sa bude dať zapojiť 

počas celého obdobia, takže určite je dobré si toto VZN-ko dať 

schváliť, pripraviť, ale teraz vzhľadom na to, že potrebujeme     

do toho októbra 2023 naplniť ten počet ľudí, tých 800, tak už 

teraz vlastne ďalší noví poskytovatelia, keby aj prichádzali, ak 

to bude ešte v júni schválené, tak ešte by sa dalo júl, august, 

september, ale tí, ktorí pripravujete zastupiteľstvo niekedy      

na september, tak už potom až na to ďalšie obdobie, ak budeme mať 

úspešný projekt, pretože týchto sád pre tých 800 ľudí nám bude 

zostávať v kraji a nepredpokladáme, že bude niekto užívať 5 rokov 

túto službu, čo môže byť ale vzhľadom, ak by sa zhoršil jeho 

zdravotný stav a že by potreboval inú službu, tak určite vlastne  
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sa ukončí táto služba monitorovania a signalizácia potreby pomoci 

a táto sada sa uvoľní pre ďalšieho. Takže budeme možno mať aj 

poradovníky budúci rok, ale teraz potrebujeme naplniť ten počet. 

Ing. Zuzana Máčeková  

Ja sa ešte jednu vec spýtam, lebo sme sa spolu bavili, že ešte 

dnes dopoludnia nejaké tie informácie. Myslela si tým tieto 

letáčiky, ktoré sme tu obdržali? 

PhDr. Elena Nekorancová (vedúca Oddelenia sociálnej pomoci)  

Nie, ja som aj dnes aj v piatok ešte posielala maily, kde máte 

možnosť sa zapojiť, ale vždy vám poskytneme všetky informácie.  

Ing. Zuzana Máčeková  

Tak by som toto poprosila, keby ste nám mailovou formou, máme 

teraz výročné členské schôdze. 

PhDr. Elena Nekorancová (vedúca Oddelenia sociálnej pomoci)  

Máte v maili. 

Ing. Zuzana Máčeková  

Áno, my to nevedeli dievčatá nájsť. Dobre, ďakujem pekne, nebudem 

zdržiavať, ďakujem. 

PhDr. Elena Nekorancová (vedúca Oddelenia sociálnej pomoci)  

Ale je možné si aj tuto zobrať, my sme to dali vytlačiť, aby ste 

mali k dispozícii. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, pán podpredseda Božik, nech sa páči. 

doc. PaedDr. Jozef Božík PhD. (podpredseda)  

Ďakujem pekne, pán predseda, kolegyne, kolegovia. Ja by som teda, 

ja som pozorne počúval pani vedúcu oddelenia a je pravdou, že      

u nás to zabezpečuje v Partizánskom Centrum sociálnych služieb     

(CSS) a je pravdou, že ten support zatiaľ až taký veľký nie je. 

Čiže keďže už tu boli niektoré mestá menované, istotne poprosím 

pani vedúcu, urobíme u nás v okresnom meste okrúhly stôl s organi-

záciami, lebo totižto myšlienka je absolútne super, akurát že tá 

informovanosť v regiónoch, lebo viete, pošlete mail a myslím si, 

že to iba mailom nevybavíte, ak chcete takú aktivitu prezentovať, 

to musíte opakovať na týždennej báze a nie na rokovaní zastupi-

teľstva, ale priamo v teritóriu, v jednotlivých tých mestách. Viem 

teda, videl som, že niektoré mestá sa zapojili, viem, že ten počet 

je stále v desiatkach, že nám chýba 7 stoviek ľudí, tzn. že 

potrebujeme trošku to agregovať, tzn. že bude potrebné, aby boli 

oslovení primátori okresných miest, ja to tu hovorím verejne, že 

do dvoch týždňov, maximálne do troch okrúhly stôl tak, aby to išlo 

von, aby to išlo v časových slučkách a tá informovanosť bola      

a samozrejme osloviť predsedov organizácií, ktoré sa venujú jednak 

seniorom, ale aj zdravotne postihnutým občanom, či už sú to Únia 

slabozrakých, nevidiacich alebo postihnutých civilizačnými 

chorobami alebo zdravotne ťažko postihnutých, atď. Čiže ja teda    

za Partizánske ponúkam spoluprácu v tom zmysle, ja som to počul 

prvýkrát u pani riaditeľky a potom to nejako utíchlo. Takže       

do budúcna, keď takýto projekt úžasný, skvelá myšlienka, a je 

nejaký problém, treba to avizovať skôr a istotne sa do toho 

zapojíme aj my, je to správna vec a je to do budúcna. Potom otázka 

znie, ako sa to podarí prelomiť, či bude samosprávny kraj 
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pripravený dať aj vyššiu kapacitu ako 800, lebo skutočne, keď sa 

to dobre odprezentuje a urobí sa dobrý pí ár, tak som presvedčený, 

že ľudia pochopia, že to je výhoda a je to výhoda najmä pre deti 

rodičov, ktorí majú problém a niekedy si to nevedia priznávať, 

deti presvedčiť rodičov, že toto je správna vec. Takže iba 

opakovanie je matkou múdrosti a ďakujem za túto prezentáciu. 

Istotne bola potrebná. Doteraz tá naliehavosť tej myšlienky až tak 

prezentovaná nebola. Myslím si, že je najvyšší čas a teda         

za Partizánske hovorím, že sa zapojíme prostredníctvom CSS, ktoré 

je v pôsobnosti TSK, ale potrebujeme, aby nositeľom informácie 

nebol riaditeľ inštitúcie, ale kompetentná osoba z úrovne Úradu 

TSK a samozrejme vedenie mesta. Ja sa k tomu hlásim, takže pre 

naše okresné mesto to je taká služba, ktorá sa bude skôr využívať 

v mestách, za toto mesto hovorím, že sa k tomu hlásime a ideme do 

toho, takže teším sa na stretnutie v Partizánskom.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Presne toto chceme, pán primátor, aby sme 

mohli takto odkomunikovať tie jednotlivé združenia, ktoré pôsobia 

v meste, ale aj v okolí a aby sme im to vysvetlili. Naši ľudia sú 

pripravení tam ísť aj s implementačnou spoločnosťou, s tým dodá-

vateľom vysvetliť presne tie úskalia a tie veci, aby sa nemuseli  

báť ničoho, že to je teda naozaj pre nich. Ja pevne verím, že 

teraz ten máj-jún využijeme na to, aby sme nazbierali naozaj tých 

ľudí a máme leto síce pred sebou, ale budeme vedieť, aj tá 

dodávateľská spoločnosť, tá je nachystaná chodiť implementovať     

do tých domácností tú technológiu aj počas leta. Je to fakt dobrá 

služba, ktorá pomôže, si myslím a už sa budem opakovať, zachráni 

aj životy niektorých týchto ľudí. Takže my sme nachystaní, treba 

chodiť na tie osobné stretnutia, a druhá vec, musíme tomu urobiť 

aj také pí ár na tých sociálnych sieťach, aj ďalej, to by som 

chcel požiadať tiež ako druhú vec. Samozrejme osobný kontakt je 

veľmi dôležitý, ale v tomto prípade by nám mohli pomôcť aj tie 

sociálne siete a ďalšie. My sme k tomu sedeli minulý týždeň aj     

so zhotoviteľom, no aj od nás s ľuďmi. Máme tu aj komunikačný 

odbor, kde sme sa dohodli, akým spôsobom by sme mohli to pí ár 

zlepšiť vo vzťahu k tomuto jedinečnému projektu. Pán poslanec 

Bublavý, nech sa páči, potom pani primátorka Heneková. 

Mgr. Dušan Bublavý  

Ďakujem za slovo, pán predseda. U nás v našom okrese Nové Mesto 

nad Váhom máme spoločnú úradovňu SUS-ku, kde máme sociálny odbor     

a ja si myslím, že by bolo dobré a vhodné, keby sa váš odbor      

na TSK alebo aj naši ľudia v spoločnej úradovni, keby došlo       

k spojeniu a myslím si, že tá prezentácia, my máme rokovanie za 2 

týždne, spoločná úradovňa, kde je zhruba 30 richtárov, ak by aj     

k nejakej tejto prezentácii alebo teda k bližšiemu vysvetleniu, 

lebo ja som sa snažil pozorne sledovať aj vaše vysvetľovanie. 

Neviem, nie je to jednoduché pre toho staršieho človeka, ktorý 

bude mať tú techniku. Vieme, že ľudia niekedy majú, alebo staráme 

sa o ľudí, o našich rodičov a prarodičov, dávame im mobily        

a niekedy majú problém jedno číslo vyťukať, aby z tých nejakých 3  

špecifických príslušenstiev, ktoré majú tam na dosah, možnože to 
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domotajú, takže treba určite, aby aj tie decká vysvetlili mamičke 

alebo babičke, ale k tomu treba naozaj, ako pán podpredseda 

hovoríl, že treba o tom komunikovať a určite spoločná úradovňa je 

jedným z tých odborov, ktorý by mohol nápomocný byť k tomu, aby 

tých ľudí bolo čím ďalej, tým viac, keď sú na to finančné zdroje, 

ktoré treba kapacitne využiť, tak bolo by dobré, keby aj v našom 

okrese k takémuto stretnutiu došlo a verím tomu, že sa zapoja 

všetci richtári aj primátori, ktorí sú z tej našej spoločnej 

úradovne. Takže ďakujem pekne za možnosť a verím, že tá spolupráca 

aj v našom novomestskom okrese bude úspešná a bude to všetko 

fungovať. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne, pán poslanec, za príspevok, pani poslankyňa 

Heneková, nech sa páči. 

JUDr. Katarína Heneková, M.B.A.  

Ďakujem. Ja by som sa chcela zastať naozaj oddelenia pani vedúca, 

lebo ja o tomto projekte už viem viac ako rok, si myslím, keď sme 

boli oslovení, či sa chceme zapojiť, my sme sa zapojili, ja som 

ešte v lete zorganizovala stretnutie so všetkými starostami        

v celom okrese, kde musím povedať, naozaj ochotne prišli všetky 

pracovníčky TSK v rámci tohto oddelenia, ktoré to majú na starosti 

a vyslovene to pánom starostom odprezentovali, ukázali, vysvet-

lili, prišli s týmito tlačivami, kde opäť prezentovali, ak bude 

záujem, že môžu prísť osobne aj do danej obce. Ja viem, že obce 

možno nemajú sociálne oddelenia, všetko je to na tom starostovi, 

ale opäť je to otázka komunikácie. Boli dané aj v rámci stránky 

TSK, boli všetky tieto informácie zverejnené. Takže naozaj tu by 

som moc nerada, aby to nejakým spôsobom dopadlo, že my nemáme čo 

robiť, že si len nejak sledujeme stránku, ale naozaj išlo o to, že 

dostali sme echo, že je takáto možnosť. Ja som naozaj využila 

všetky možnosti, lebo verím tej myšlienke. My sme mali predtým tie 

náramky záchrany, boli s tým nejaké ťažkosti, takže toto sa nám 

zdá byť presne, že nebude to obmedzovať toho seniora ako doteraz 

to bolo, že spadol a nejaké hodinky sa buchli, narazili a už to 

vysielalo signál. Dokonca sme do toho zapojili mestskú políciu, 

čiže v prípade, ak dotyčný nemá nikoho blízkeho alebo nemá suseda, 

žije sám, tak sme v podstate naviazali túto službu na mestskú 

políciu. Takže ja držím päste a verím, že sa to dá. Už teraz je to 

naozaj trošku komplikovanejšie, keď už to musí ísť iba cez tie 

samostatné oddelenia, ale ja to naozaj prezentujem aj na všetkých 

stretnutiach so seniormi, či už rôzne organizácie, ktoré majú, ale 

naozaj to bude treba asi riešiť aj cez tie Domovy sociálnych 

služieb a pod., ktoré sú teraz na to pripravené. Ale ja ďakujem     

za túto možnosť, my sme to využili a verím, že sa nájde ešte veľa 

klientov, ktorí sa do toho zapoja. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, pani primátorka, som rád, že ste to rozbehli 

v Púchove a vlastne aj v okolí. Dúfam, že sa aj ďalší starostovia 

pridajú ku nám. Sedeli sme aj s nimi minulý týždeň, boli tu       

na návšteve. Poprosím, pani poslankyňa Novotná, nech sa páči.     

K tomuto, áno? Jaj, tak to nie teda.  
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PhDr. PaedDr. Rudolfa Novotná  

Keď bude ďalší bod do Diskusie. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

No ešte nie je, potom, aha, dobre, tak teraz vypnite na chvíľku 

pani poslankyňu, dobre, aby sme sa nemýlili. A prosím vás ešte      

k tomuto bodu, k tej IDA chce niekto niečo prípadne               

na zhotoviteľa? Chcete niečo dodať teraz? Nakoľko to máte? 2 

minútky? Dobre. Už vám bežia. 

Mgr. Roman Hlubina, ICZ Slovakia  

Dobrý deň. Ja len chcem z tohto miesta iba povedať, že naša 

spoločnosť vám pre implementáciu a inštaláciu týchto zariadení 

poskytne plný servis, ktorý potrebujete. Nebojte sa, že to bude 

tak, že dostanú sa vlastne tí klienti potenciálni do stavu, že 

budú mať zariadenia, s ktorými nebudú vedieť nič robiť. Budú 

oboznámení a budú oboznámení aj ich rodinní príslušníci alebo 

osoby, ktoré sa celého procesu zúčastnia. Takže v podstate naši 

technici zabezpečia túto informovanosť priamo na mieste a vlastne 

po tejto inštalácii, ktorá bude vykonaná na mieste v tej 

domácnosti, tie zariadenia by mali byť úplne bezúdržbové a nemali 

by predstavovať žiadne obmedzenie pre štandardný život toho 

klienta. To je za mňa všetko. Ak máte nejaké technické otázky, ja 

tu budem ešte sedieť, takže potom sa môžte kľudne pýtať. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne za tieto informácie. Teraz ešte, dobre, Rudka 

chce k tretiemu bodu, Ivetka Randziaková k tomuto, čiže pustite 

prosím vás pani poslankyňu Randziakovú. 

Ing. Iveta Randziaková  

Tento projekt IDA od samého začiatku a veľmi som sa oň zaujímala. 

Zúčastnila som sa viacerých seminárov, ktoré TSK robil, na zasad- 

nutiach nášho Regionálneho združenia ZMOS som pravidelne o tom 

starostov informovala aj cestou sociálnych sietí. Neviem v čom je 

problém. Napr. konkrétne aj ja som oslovovala rodiny, ktoré som  

poznala alebo rodinných príslušníkov, kde som si myslela, že ten 

projekt je pre nich ako vyšitý a jednoducho odozva nebola, proste 

nebol záujem. Takže neviem, či tí ľudia sa toho nejako obávajú, 

možno cez nejaké praktické príklady by to bolo dobre spropagovať, 

ale zatiaľ tá propagácia, alebo tá práca, ktorú ja som teda 

urobila, neviem, nepadla na nejakú úradnú pôdu a nepodarilo sa mi 

nájsť žiadnych takýchto klientov a pritom som presvedčená o tom, 

že je to výborný projekt a konkrétne poznám ľudí, pre ktorých by 

to bolo maximálne vyhovujúce.  

PhDr. Elena Nekorancová (vedúca Oddelenia sociálnej pomoci)  

Ďakujem, môžem, pán predseda, odpovedať. Ja by som len k tomuto 

chcela povedať, že tu je treba prelomiť tú bariéru toho, že 

občania nemajú dôveru. Bola veľmi zlá situácia, či už to bol 

covid, či to bola ekonomická kríza, či to bolo zneužívanie 

seniorov alebo teda rôznych osôb so zdravotným postihnutím. Takže 

každý je váhavý. Tuto je dôležité, aby ste tou tvárou pre tých 

ľudí boli vy. Preto je to dobré, aby to išlo cez tie mestá a obce, 

aby mestá s tým pomohli. Vy robíte v tej komunite, vy sa 

nachádzate v tej komunite, na vás je dôvera. My takisto chceme 
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zachovať ten trend toho, že sa nemôže stať tuto, že by bola nejaká 

osoba zneužitá, že sa niekto bude vydávať za technika. Preto bolo 

zložité tieto procesy celé nastaviť, celé to vlastne odkomunikovať 

a ako by to malo postupovať, aby to bolo aj v zmysle zákona, aj     

v zmysle tej zmluvy o dielo. A takisto sme boli rôznymi 

komunitami, my sme so všetkými seniormi odkomunikovali, sedeli sme 

aj s Krajskou jednotou dôchodcov, aj s okresnými organizáciami, aj 

takisto s rôznymi združeniami, či už občianskymi, alebo kde sa 

združujú osoby so zdravotným postihnutím, takže my sme tuto veľa 

aktivít dali. Ďakujem, pani primátorka, že ty si to tak isto 

uchopila hneď na začiatku toho obdobia a veľmi nám pomohla tá 

testovacia prevádzka. Tá testovacia prevádzka bola ukončená 

eštelen teraz v marci, preto na tie ďalšie inštalácie sa nabehlo    

v priebehu apríla a vlastne aj teraz prebiehala ďalšia inštalácia 

s tým, že je to teraz na začiatku, je to niečo nové a všetko, čo 

je nové, každý odmietne, ale potrebujeme zacieliť tento marketing 

aj na ľudí, ktorí sú vlastne aktívni v živote, sú to 

štyridsiatnici, päťdesiatnici, ktorí majú práve takýchto osamelo 

žijúcich príbuzných doma. Takže smerujeme to na všetky cieľové      

a vekové kategórie. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ja ešte len dodám teda, aby sme to mohli ukončiť, pani poslankyne, 

páni poslanci, vy ste ľudia, ste starostovia, primátori, 

primátorky, starostky, ste ľudia, ktorí žijete v tom okolí, možno 

v úplne bezprostrednom okolí tých ľudí v tých jednotlivých mestách 

a obciach, poznajú vás, ste členmi rôznych občianskych združení, 

atď., rôznych organizácií, kde tiež vystupujete. Ste známi ľudia    

a tá dôvera je vo vás. Teraz nechcem nejako naše oddelenie 

sociálnych služieb dehonestovať, atď., ale oni sú pre nich cudzí 

ľudia. Je, tak? Veľakrát. Čiže vy ich poznáte. Vám podľa mňa viac 

dôverujú ako úradníkom u nás na úrade, na župe alebo aj tej 

zhotoviteľskej spoločnosti, firme. Takže chceme vás požiadať, aby 

ste boli aj vy nositeľmi tohto projektu v tom vašom okolí         

a takýmto spôsobom nám pomohli tých ľudí správne informovať, dobre 

informovať, čo to pre nich prinesie. Je to fakt naozaj jedinečný 

projekt a možno aj tá cieľová skupina, o ktorej sme sa bavili aj 

my minulý týždeň, že možno tie ich deti alebo tie vnúčence tých 

ľudí, ktorí túto službu môžu užívať, ktorí nežijú v spoločnej 

domácnosti, možno aj týchto osloviť a možno tiež cez tie sociálne 

siete. A veľmi dôležité naozaj, sa to osvedčilo aj v tom Púchove, 

že sa oslovili osobne rôzne tie organizácie, združenia, atď. Takže 

toto by som vás chcel naozaj požiadať v tom okolí, v ktorom 

žijete, v ktorom vás ľudia poznajú, aby ste tento projekt 

hovorili, o čom je ten projekt, pre ktorých ľudí je určený, atď.    

a to nám naozaj veľmi, veľmi pomôže. Je to jedinečný projekt, 

ktorý takto máme. Takže ešte raz vám veľmi pekne ďakujem, naši 

ľudia sú vám tu pripravení pomôcť, poskytnúť tie údaje, či už      

z regionálneho odboru, zo sociálneho oddelenia a veľa ľudí je 

nachystaných vám poskytnúť všetky tie dáta, tie údaje, ktoré sú 

potrebné na to, aby sme mohli väčšinu tých ľudí alebo viac, väčší 

počet tých ľudí zatiahnuť do tohto projektu. Dobre, ďakujeme 
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pekne. 

PhDr. Elena Nekorancová (vedúca Oddelenia sociálnej pomoci)  

Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Poďme na tom pracovať, pán podpredseda Božik, ku ktorému chce ešte 

vystúpiť? K tomuto projektu, takže ešte nech sa páči, v krátkosti. 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. (podpredseda TSK)  

Ja by som chcel poprosiť, ak je to možné, lebo tá informácia 

odznie, pôjde na sociálne siete, mohla by pani vedúca ešte s komu-

nikačným oddelením natočiť nejaké video, také inštruktážne, ktoré 

by vyšlo na stránke TSK, bolo poslané všetkým primátorom aj 

poslancom, ktorí aktívne využívajú sociálne siete. To je tiež 

dôležitý komunikačný kanál, nie dlhšie ako jednu minútu, ale s tým 

teda, že sa tam tá myšlienka celá odprezentuje, aj ukáže, ako to 

vyzerá, čo to robí, atď., lebo teda ja viem o tomto probléme 

relatívne krátko. Vedel som o službe, a bol informovaný v rámci 

CSS, ale ak sa tomu Katka Heneková venuje, tuto pani predsedníčka 

združenia a venuje sa tomu rok, máme tam 70 ľudí, tak niekde 

urobili kolegovia z NDR, nechcem povedať chybu, hej? Čiže tuto by 

som bol, teda parafráza samozrejme. To je strašne málo, čiže my 

potrebujeme skutočne byť asertívnejší. A ja poprosím pani vedúcu, 

keby sa urobilo také krátke video informačné, lebo ten dosah je 

rádovo na desiatky tisíc ľudí a je pravdou to, čo bolo povedané, 

že musíme to zacieliť nielen na tých samotných klientov, ktorí by 

to mohli využívať, ale najmä na ich rodinných príslušníkov, a to 

sú ľudia vo veku 40, 50, ktorí viac využívajú facebook ako napr. 

Instagram. Ďakujem pekne.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Áno, my určite tie videá máme, Hela, že? natočené, máme ich hodne, 

rôzne videá, dokonca aj ja som ešte natáčal nejaké, minulý rok, 

atď.. A nemám asi taký dosah, takú cieľovú skupinu, ktorá by tam 

mala byť, takže naozaj, pán podpredseda, je hodne tých videí, 

takže pošlú kolegyne aj tieto veci na sociálne siete. Dobre, 

ďakujem veľmi pekne. Čiže tento bod máme uzavretý k projektu AAL.  

 

     Ja teraz poprosím Luciu Dubačovú, riaditeľku CIT, Kreatívny 

inštitút Trenčín, nezisková organizácia, Lenku Kuricovú, ktorá je 

umeleckou riaditeľkou v tomto CIT a Natáliu Tariškovú, manažérku 

pre strategické aktivity. Chcú vystúpiť, tak ako sme sa bavili      

na predchádzajúcom zastupiteľstve, ohľadom Európskeho hlavného 

mesta kultúry 2026. Mali sme aj niektoré otázky a chcú vás 

informovať, v akom stave sa nachádza tento projekt EHMK, Európske 

hlavné mesto kultúry Trenčín 2026, ako funguje Kreatívny inštitút 

Trenčín a prípadne, ak budete mať nejaké otázky, a budú vám vedieť 

odpovedať, tak vám radi odpovedia, takže Lucia, dávam vám slovo, 

dobre, tu prezentáciu máte fakt nie dlhú, hej, nie dlhú, len 

dôležité veci, radšej skôr potom otvorme diskusiu a debatu. Dobre? 

Takže Lucia, nech sa páči, máte slovo. 

Lucia Dubačová (Kreatívny inštitút Trenčín, n.o.)  

Ďakujem, dobrý deň. Ešte by som doplnila, že ďakujem vám veľmi 

pekne, že ste nám umožnili sa zúčastniť tohto zastupiteľstva       
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a taktiež sme chceli dnes prísť, pretože sa chcem veľmi pekne 

poďakovať za doterajšiu podporu, ktorá je úplne zásadná pre 

existenciu a implementáciu projektu samotného dodnes. Takže ešte 

raz, ďakujeme veľmi pekne, veľmi si to ceníme. My sa pri tej 

prezentácii prestriedame, aby sme vás neunudili, ale budeme sa 

snažiť byť čo najstručnejší. Na začiatok som myslela, že by bolo 

fajn si tak pripomenúť, keďže sme tu ešte neboli pred vami takto, 

na čo vôbec projekt Európskeho hlavného mesta kultúry robíme,     

a prečo by mala kultúra byť súčasťou rozvoja miest? Použijem tu 

zopár príkladov z Košíc 2013, kde sa vlastne dokázalo, že každé 

euro investované do Európskeho hlavného mesta kultúry a do kultúry 

ako takej má návratnosť 1,85 EUR a taktiež celkový nárast počtu 

pracovných miest v Košickom kraji zaznamenal nárast o 1449 

zamestnancov a zvýšila sa pridaná hodnota v regióne o 47.452.000. 

58% Košičanov si dnes myslí, že región je lepším miestom pre život 

po roku 2013 a 70% obyvateľov potvrdilo, že titul Európskeho 

hlavného mesta kultúry zlepšil imidž regiónu Košíc doma a aj      

v zahraničí. Došlo taktiež k celkovému zvýšeniu hrubého 

regionálneho produktu vyvolaného projektom Košice 2013. Takže 

prakticky podobné zmeny prebehli v iných európskych hlavných 

mestách kultúry po celej Európe, ktorých už boli desiatky, ak nie 

stovky a podobné zmeny môžme očakávať aj u nás v Trenčianskom 

regióne a ja by som teda rada predstavila tento projekt ako 

strategickú investíciu a nie nejakú priamu alebo izolovanú 

investíciu. Znamená to, že samotný princíp projektu alebo spôsob, 

akým ho Európska komisia zostavila je taký, že neinvestujeme 

priamo do jednotlivých samospráv, ale vlastne tie financie sú 

investované do jednotlivých inštitúcií, organizácií alebo firiem, 

ktoré v ňom pôsobia prostredníctvom projektov, ktoré v rámci tej 

kandidatúry boli schválené 11 člennou medzinárodnou porotou. Takže 

ako iste viete, ja aj s mojimi kolegyňami zastupujeme dnes 

Kreatívny inštitút Trenčín, ktorého priamymi zriaďovateľmi je TSK 

aj mesto Trenčín, a naša organizácia zodpovedá za implementáciu 

projektu Trenčín 2026 alebo ako tu vidíte napísané, tento Bid 

Book, to je vlastne kniha, ktorú sme aj priniesli a tam sú spísané 

všetky tie projekty, ktoré sa majú do konca roku 2026 a hlavne      

v tom roku 2026 realizovať. Čiže ako som spomínala, TSK spolu      

s mestom Trenčín sú zriaďovateľmi našej neziskovej organizácie 

zároveň, tzn. že obidva subjekty investujú 5 mil., dokopy 10 mil. 

do operatívnych výdavkov. Zároveň Ministerstvo kultúry investuje 

15 mil. eur a MIRRI vyčlenilo 38 mil. eur s podmienkou 2-milió-

nového spolufinancovania na kapitálové výdavky. Tieto investície, 

ako som už spomínala, však nemajú byť investované priamo do samo- 

správ a teda do nejakých mestských alebo obecných pokladníc, ale 

majú byť rozdistribuované do projektov z Bid Booku prostredníctvom 

rôznych kultúrnych organizácií a útvarov, prostredníctvom malých     

a stredných podnikateľov najmä v sektore ubytovania, gastronómie, 

maloobchodu a do škôl. Predpokladáme, že návrat tejto investície 

bude v hodnote približne 111.550.000,- eur. A ešte by som možno 

dodala, že vlastne tento návrat, znova nehovoríme o návrate, ktorý 

je priamo do samosprávnych pokladníc, ale je to návrat, ktorý 
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príde prostredníctvom rozvoja toho ekonomického prostredia v celom 

regióne. To, že sem príde viac návštevníkov, ak budú dlhodobo 

prichádzať viacerí návštevníci, že sa tu rozbehne vlastne nejaká 

kultúra, kreatívny priemysel, vzniknú tu pracovné príležitosti     

a celkovo atraktivita regiónu sa zvýši pre život, návštevu, 

vzdelávanie, prácu a život ako taký. Vlastne ten posledný rok 

alebo viac ako rok sme hlavne pracovali na vytvorení tej 

neziskovej organizácie ako takej. Rada by som vyzdvihla to, že 

vlastne museli sme vytvoriť neziskovú organizáciu so všetkými 

atribútmi a zákonným plnením organizácie, ktorá pracuje s verej-

nými prostriedkami. Takže sme do veľkej miery vytvárali admini-

stratívno-finančné a personálne základy. Som veľmi rada, že u nás 

dnes môže pracovať zhruba 20 špičkových odborníkov, ktorí 

pochádzajú z celého Slovenska a naďalej máme neustále každý rok 

otvorené výberové konania na ďalších kolegov, čo ma veľmi teší, že 

máme kolegov z prostredia, ako je samotné Ministerstvo kultúry, 

Slovenské centrum dizajnu, zo súkromného sektora. Ľudia, ktorí 

pôsobili v reklamných agentúrach a naozaj aj vďaka nim sa dnes 

upriamujú na tento projekt očí ľudí, ktorí pôsobia v súkromnom 

alebo verejnom sektore naozaj na tej národnej úrovni a ten projekt 

je veľmi blízko sledovaný. A ja by som predala slovo Lenke 

Kuricovej, našej umeleckej riaditeľke, ktorá vám povie viac        

o takých hlavných projektoch, ktoré realizujeme vlastne už v roku 

2023. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem, Lenka, máte slovo, dobre? 

Lenka Kuricová (Kreatívny inštitút Trenčín, n.o.)  

Ďakujem veľmi pekne. Takže ja by som tak veľmi v skratke zhrnula 

tie aktuálne kľúčové programové aktivity s tým, že by som veľmi 

rada povedala, že celý program sa vlastne spúšťa na základe 

časovej línie, ktorá je uvedená v Bid Booku. Bid book je tá kniha, 

ktorá tu bola prezentovaná a zároveň je už od dňa 1, ako bola 

vlastne spísaná, zverejnená, je prístupná na našom webe Trenčín 

2026.eu alebo sk. RunWay kultúrni profesionáli je jeden z pro-

gramov, ktorý sa nám podarilo vlastne včas spustiť už v roku 2022. 

Je to vlastne súčasť veľkej iniciatívy tzv. Capacity buildingu 

alebo budovania profesionálnych kapacít a vlastne je to vzdelávací 

program, kde sa môžu aktuálne vzdelávať rôzni kultúrni 

profesionáli z celého regiónu a aj profesionáli z celého regiónu 

sú do toho procesu zapojení. Okrem nezávislej kultúry, súkromného 

sektora, sú tam vlastne účastní aj rôzni zástupcovia útvarov 

kultúry z rôznych regionálnych samospráv a vytvára sa nám tam ako 

keby veľmi príjemný a diverzný mix, kde sa vlastne aj tí 

jednotliví účastníci učia nielen medzi sebou, ale samozrejme majú 

tam špičkových zahraničných lektorov z rôznych svetových 

univerzít. Ďalšiu z takých iniciatív, ktorú by som rada spomenula, 

ktorú sa nám takisto úspešne podarilo spustiť už minulý rok, je 

Mesto pretvorené alebo v originále City Reimagined a toto je 

flagshipový vlajkový projekt iniciatívy Trenčín 2026, ktorý má     

za hlavný cieľ skvalitnenie verejného priestoru. Rozprávame sa      

o vizuálnom smogu, o umení vo verejnom priestore, o vytvorení 



63 

 
dizajn manuálu pre vlastne celé mesto, čiže je to veľmi 

strategický projekt nielen v rámci programu aktivít alebo 

festivalov, čo vlastne platí pre absolútne všetky projekty, ktoré 

sú v programe. Nejde naozaj len o víkendové aktivity alebo zábavu. 

Sú to strategické kultúrne projekty, ktoré majú za účel zlepšiť 

prostredie v celom meste a v celom regióne dlhodobo počas tých 

piatich rokov. A ešte by som spomenula, vlastne aktuálne máme 

spustený projekt garáž, ktorý tiež už sme vlastne realizovali      

od minulého roku a tento zastupuje aktuálne veľmi dôležitú líniu 

kultúrno-kreatívneho priemyslu. Garáž sa konkrétne zameriava      

na hudobný priemysel, na hudobných producentov, mladé kapely, ale 

nielen na kapely, aj to, ako sa môžu showcaseovo prezentovať, ako 

sa môže zapojiť vlastne do európskeho kultúrneho diania a vlastne 

aktuálne sa nám podarilo cez Open call, ktorý bol otvorený do 

dnešného dňa, osloviť až 80 regionálnych kapiel, aby sa zapojili. 

Bude ich vybraných 20 a eventy sa budú realizovať v auguste         

a v septembri. Keby som vám mala prezentovať úplne všetky 

programové aktivity, tak by sme tu určite boli ešte mnoho dní, ale 

veľmi rada by som len tak v skratke spomenula kreatívny klaster, 

ktorý je v rámci programu dizajn Bedrock, ktorý združuje znova 

diverzný blok medzi súkromným sektorom, medzi nezávislou kultúrou 

a kultúrnymi organizáciami, kde vlastne našim hlavným partnerom je 

Zlínsky kreatívny klaster, najúspešnejší kreatívny klaster         

v Čechách a pomáha nám nastaviť tieto podmienky aj v Trenčíne tak, 

aby sme tu mali čo najdynamickejšie a najprosperujúcejšie 

kultúrno-kreatívne prostredie na Slovensku. Ďalej spúšťame spolu-

prácu so strednými školami. Aktuálne zatiaľ v meste Trenčín        

a počas nasledujúcich rokov sa bude táto spolupráca rozširovať aj 

do regiónu. Je to vlastne program s organizáciou Leaf, ktorá sa 

vlastne špecializuje na kultúrno-kreatívne podnikanie, na podnika-

teľské myslenie a na prebudenie týchto typov zručností medzi 

študentmi. Ďalej je spustený program Čo je v meste, to sa počíta, 

tzn. že každá z mestských častí by si mala vyvinúť svoju vlastnú 

kultúrnu identitu na základe komplexného mapovania ich potrieb      

a kultúrnej infraštruktúry. V rámci tohto projektu sa najprv      

v rámci Trenčína vytvoria rôzne manuály a check listy, ktoré potom 

budú distribuovateľné aj do regionálnych miest. Ďalej destinácia 

All inclusive je program, ktorý sa sústreďuje na menšiny, aktuálne 

národnostné, ale bude sa to rozširovať aj ďalej, kde zároveň 

takisto prebieha maping, pretože chýba nám veľmi veľa veľmi 

kľúčových dát na to, aby sme mohli naozaj špecificky a udržateľne 

nastaviť mnoho programov. Takže teraz spúšťame toto mapovanie      

v rámci destinácie All inclusive. Ďalej sú tu aktivity európskej 

dimenzie, kedy práve nastavujeme rezidenčný program, aby sme mohli 

umelcov z Trenčína a z Trenčianskeho regiónu poslať do zahraničia 

a zároveň prijímať špičkových zahraničných umelcov u nás. Spúšťame 

program kultúrnych ambasádorov, kedy rôzne kultúrne organizácie, 

ktoré nemusia byť úplne na profesionálnej úrovni, ale aj rôzni 

zástupcovia komunít sa budú môcť zapojiť do programu aktívnym      

a systematickým spôsobom. Bude spustený čoskoro dobrovoľnícky 

program a práve sa nám v meste už rozbieha aj Inštitút pre 
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participáciu, ktorý bude mať za účel zapájanie verejnosti        

do všetkých aktivít, nielen EHMK, ale celkovo občianskeho a verej-

ného života. A ešte by som spomenula, práve dopisujeme sylaby 

Cultural accessibility alebo Prístupnosť ku kultúre, čo bude        

v podstate taký systematicky program, ktorý bude pracovať hlavne      

s kultúrnymi organizáciami a inštitúciami v celom regióne, aby 

všetky skupiny obyvateľstva s akýmkoľvek typom znevýhodnenia mali 

prístup ku kultúrnym programom, ktoré budú vytvárané či už počas 

EHMK alebo aj neskôr po ňom. Teraz odovzdám slovo Natálii 

Tariškovej. Už by som povedala len poslednú vec. Tak isto jedna    

z mojich kolegýň Mirka Gučíková, ktorá má na starosti pí ár vám 

všetkým posielala e-mail koncom minulého týždňa ohľadne našich 

mediálnych výstupov. Takže aj tam máte ako keby ten sumár, k tomu 

sa tým pádom už nebudem vracať, ale ak ste ten e-mail ešte 

nevideli, tak vás pozývam, aby ste si ho našli, lebo je tam 

takisto mnoho dôležitých a vecných informácií, ktoré vás určite 

budú zaujímať. Zatiaľ vám ďakujem, Natália, nech sa páči. 

Natália Tarišková (Kreatívny inštitút Trenčín, n.o.) 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja by som vás veľmi rada 

informovala, keďže Kreatívny inštitút Trenčín je rovnako 

inštitúcia alebo organizácia, ktorá funguje na manažérskych 

princípoch, tak aké princípy využívame v našej práci v riadení 

ľudí? Je to projektový imperatív, ktorý sa zaoberá tromi časťami. 

Každý 1 deň, každý 1 program a každú aktivitu, ktorú organizujeme, 

vyhodnocujeme z hľadiska času, financií a programu, tzn. 

naplňovaniu strategického Bid Booku, ktorý sme priniesli so sebou, 

tzn., že všetky informácie sú zhrnuté v tejto knihe a zároveň je 

to našou limitujúcou premennou, tzn., že program, ktorý je tam 

uvedený, musíme naplniť. Musíme dodržovať kvalitatívne ukazo-

vatele, ale samozrejme na kvalitu vplýva aj riziko. Z každej 

jednej dimenzie, z každého jedného imperatívu - času, financií     

a programu nás tlačia aj riziká, ktoré neočakávane vznikajú        

a musíme ich teda tiež s ohľadom na čas, ktorý nás rovnako tlačí. 

Konečný rok 2026 je tým hlavným, kde sa bude organizovať hlavný 

program, ale my fungujeme ďalej, tzn., že aj po roku 2026           

a v priebehu tohto obdobia nás čakajú 3 míľniky. Jeden už máme     

za sebou. Ten bol v roku 2022, kedy vznikla monitorovacia správa 

za prvú časť tejto našej dlhej púte, by som povedala. Druhá 

monitorovacia správa nás čaká až v roku 2024, tzn., že ten rok 

2023 je naozaj na naštartovanie, spustenie, plnú prevádzku našich 

programov a  projektov a posledná správa monitorovacia, ktorá bude 

rovnako k dispozícii ako tá prvá na našej webstránke, je v roku 

2025, tzn. že naozaj bude to tesne pred tým kľúčovým rokom 2026.  

V tej strednej časti by som vám rada podala informáciu o tom, že 

sledujeme aj našu internú výkonnosť, tzn. že je to strategický 

nástroj riadenia v čase s ohľadom na programy a projekty, ktoré sú 

uvedené v strategickej knihe a vyhodnocujeme to opäť z troch 

úrovní, tzn. z tej najvyššej makroúrovne, ako je európska dimen-

zia, outrage znamená prenikanie do verejnosti, práca s publikom, 

nové premenné, ktoré v rámci kultúrneho manažmentu sa dostávajú    

do každého mesta, ktoré je Európskym hlavným mestom kultúry. 
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Dostávame sa do povedomia európskeho priestoru a tak isto aj 

capacity building a capacity to deliver, tzn. že chceme odovzdávať 

tie vedomosti, skúsenosti a dobré praxe, aby pretrvávali v TSK aj 

do budúcnosti. Čiže nie je to opäť jednorazová záležitosť. Druhá 

dimenzia je vlastne náplň našej strategickej knihy, ktorá sa delí 

na šesť vlákien, podporovaná marketingovými aktivitami a to tvorí 

tú základňu, ktorou smerujeme k roku 2026, a posledný je finančný 

a personálny manažment. Keby sme sa na to pozreli z hľadiska 

makro, mezo a mikroúrovne, tak je to to, čím my žijeme, tzn. koľko 

máme ľudí, aký máme rozpočet, ako musíme manažovať rizika.        

Na ukážku sme si pripravili pár takých reportingových oblastí. 

Uplynulo už 14 mesiacov zo 46 mesiacov celkovej časovej náročnosti 

nášho projektu. Sledujeme koľko ľudí je oslovených na sociálnych 

sieťach. Je veľmi dôležité sledovať aj digitálnu infraštruktúru, 

tzn. koľko ľudí nás sleduje na sociálnych sieťach. Sledujeme 

návštevníkov, tzn. tú fyzickú účasť na miestach, ktoré sú zahrnuté 

na realizácie našich programov, koľko ľudí sa stretáva s kultúrnou 

komunitou, koľko ľudí z kultúrnej komunity navštevuje naše 

aktivity, počet pí ár výstupov. Lenka už spomínala reporting, 

ktorý vám budeme pravidelne pred každým zastupiteľstvom odosielať. 

Nárast návštevníkov webu, opäť je to súčasť digitálnej ekonomiky, 

ktorá v súčasnosti aj v kultúrnom manažmente veľmi rezonuje. 

Účastnícky v strategických programoch Runway, to je budovanie 

kapacít a odovzdávanie dobrých skúseností a nových prístupov       

v kultúrnom manažmente aj do budúcnosti. Záujemcov o podporu 

videoklipov. Zahraničné pracovné cesty, ktoré realizujeme v rámci 

rozširovania európskej dimenzie, budovania medzinárodných 

partnerstiev a zviditeľňovania TSK na kultúrnej mape Európy, 

kultúrnych ambasádorov, nové spolupráce s kandidátskymi mestami     

na Európske hlavné mestá kultúry a samozrejme aj kooperácie       

s ministerstvami. 

Lucia Dubačová (Kreatívny inštitút Trenčín, n.o.)  

Takže to už je záver našej prezentácie, ja by som to len zhrnula 

tak, že to čo sa pokúšame docieliť, nie sú podujatia, je to 

celospoločenská zmena za veľmi krátky čas, zmena, ktorá by sa 

normálne diala desiatky rokov a my ju vlastne potrebujeme spraviť 

za roky viac menej 4. Ja vám ešte raz ďakujem veľmi pekne, že 

vďaka vám môžme realizovať to, čo je v tomto Bid Booku napísané, 

prijímam akékoľvek otázky alebo odovzdávam vám slovo, pán 

predseda. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Lucia, ďakujem veľmi pekne za stručnú prezentáciu EHMK             

a Kreatívneho inštitútu Trenčín, ktorého spoluzakladateľom je aj 

Trenčianska župa. My sme minule tiež na zastupiteľstve rozprávali 

o tomto projekte. Boli tu také 2 otázky, ktoré tu najviac 

rezonovali, že ako do toho budú zapojené tie jednotlivé mestá, 

okrem teda krajského mesta Trenčín, čiže tých ďalších 17 tu        

v Trenčianskom kraji, ktoré tiež vyjadrili podporu tomu projektu, 

okrem samotnej Trenčianskej župy. A viem, že možnože to bolo 

pochopené alebo nepochopené, len tie mestá, keď dali tiež tomu 

podporu a je to projekt, ktorý naozaj siaha nielen za hranice 
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samotného krajského mesta, ale aj za hranice nášho kraja, pretože 

sú tam aj zahraniční partneri, že ako budú zapojené do tohto 

projektu tieto jednotlivé samosprávy, tieto mestá. Možno z toho 

Bid Booku by bolo dobré povedať, že v ktorom meste, čo sa udeje, 

aké podujatia, aké stretnutia, atď., že čo také hmatateľné budú 

mať tie jednotlivé mestá ako podporovatelia? Možno to nemusí byť 

hneď, že investícia za pol milióna eur do nejakého mesta tu       

v Trenčianskom kraji. Asi nie, ale že teda ako budú participovať 

celkovo aj na tom programe vlastne tieto jednotlivé mestá. A druhá 

taká otázka, ktorá sa zas týka tých rôznych kultúrnych 

ustanovizní, kultúrnych združení, atď., ktoré majú čo do kultúry 

povedať nielen tu krajskom meste, ale aj v okolí, či sú to rôzne, 

ja neviem, folklórne združenia, občianske združenia atď., že ako 

oni budú tiež profitovať z tohto projektu EHMK 2026, že nielen 

možno do toho roku 2026, ale ako ste hovorili, že tu máte nejaké 

projekty heritage, čiže ktoré by mali, ktoré by mali pokračovať aj 

potom roku 2026, že ako budú tieto organizácie do toho, do toho 

zapojené a tiež, či budú môcť žiadať nejaký grant, niekde 

vystúpenia atď. a veľa, veľa ďalších vecí, lebo sa nás to pýtajú 

tie rôzne združenia, ktoré tu fungujú a ktoré do kultúry majú tiež 

čo povedať a sú tu dlhé roky, pretože na toto asi potrebujú tú 

odpoveď. Obávajú sa skôr toho, že aby to, s prepáčením, tie 

finančné prostriedky nezjedli nejaké zahraničné kapely, ktoré sem 

prídu proste vystúpiť v roku 2024 alebo v roku 2026 raz zo zahra-

ničia a potom vypýtajú si nejaké peniaze za to angažmá, za to 

vystúpenie a potom odídu a už ich tu nebudeme vidieť potom žiadne 

obdobie. Takže toto tiež, že či cestou EHMK 2026 budú podporené aj 

takéto organizácie, takéto dlhoročné združenia, ktoré tu fungujú. 

To sú otázky normálne z prostredia tejto kultúry a z okolia nielen 

teda samotného krajského mesta Trenčín, kde tieto organizácie 

fungujú, ale aj zo širšieho okolia a z celého kraja. To boli 2 

také veci, také 2 otázky, ktoré tu boli a na ktoré by sme tiež 

potrebovali vedieť a kolegovia by potrebovali vedieť odpoveď. Čiže 

toto, ak viete k tomuto odpovedať alebo neviete, tak toto boli 2 

také zaujímavé a dôležité otázky, ktoré trápia jednak tie 

organizácie, jednak aj tie jednotlivé mestá tu v Trenčianskom 

kraji. 

Lucia Dubačová (Kreatívny inštitút Trenčín, n.o.)  

Ďakujeme veľmi pekne za tie otázky. Oni spolu vlastne absolútne 

súvisia. Takže ja by som začala tou druhou a určite Lenka ma 

doplní s nejakými konkrétnymi príkladmi. Ono dôležité je si 

uvedomiť, že ten projekt nie je grantový systém ani dotačný 

systém. Ten projekt Európskeho hlavného mesta kultúry a tieto 

pravidlá vlastne určuje Európska komisia. My už keď sme začali 

vypracovávať ten projekt ako taký, dostali sme vlastne taký 

manuál, podľa ktorého sme museli postupovať a tam je úplne jasne 

dané, akým spôsobom sa do toho projektu majú aké organizácie, 

inštitúcie alebo iné subjekty zapájať. Takže tieto riešenia 

prináša vlastne princíp projektu samotný a teda on nemá byť 

dotačnou schémou, ten projekt má byť strategickým projektom, 

súborom aktivít, ktoré sú tam napísané, ktoré idú realizovať 
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konkrétne organizácie alebo subjekty a tie subjekty samozrejme 

nemajú byť vybraté náhodne, ale ide tam práve opak toho, čo ste 

spomínal, pán predseda, určite by sa v žiadnom prípade nemalo stať 

to, že teraz sem prídu nejaké zahraničné kapely na nejaké 

jednorazové predstavenie. Práve naopak, ide tam o prepojenie 

lokálnych a zahraničných partnerov, vytvorenie spoluprác,         

z ktorých tie organizácie budú môcť ťažiť dlhodobo. Napr. čo my 

vnímame ako také najväčšie riziko, na ktoré narážajú tie lokálne 

organizácie kultúrne je to, že nemajú veľké kapacity spolupracovať 

medzinárodne. Sú tam rôzne bariéry, či už jazykové alebo práve to, 

že im chýbajú možnože cesty, ako nájsť tie medzinárodné prepojenia 

a napr. keď si tie organizácie chcú nájsť dlhoročné veľké 

financovanie, akými napr. Kreatívna Európa, tak tým základným 

predpokladom alebo podmienkou je to, že prídu s ďalšími troma 

medzinárodnými partnermi, ktorých si ale dnes napríklad nevedia 

nájsť. Takže úlohou tohto projektu je práve tie organizácie 

prepojiť, ukázať, dať im cestu, vybudovať kapacity, napr. preto 

máme aj kurz Angličtina pre kultúrnych profesionálov, aby oni 

vôbec vedeli sa dohovoriť s tými partnermi a na základe toho 

nielen získali financovanie od nás prostredníctvom toho, že sa 

zapoja do nejakého projektu, ale aj budú schopní si sami dlhodobo 

získavať rôzne druhy financovania, aké si dnes možno nie sú 

schopní získavať. Tzn. že spôsob, akým sa vedia tie organizácie 

zapojiť, sú vlastne spolupráce. Každý projekt má svojho 

projektového lídra, ktorý zodpovedá za realizáciu toho projektu, 

sú tam už vlastne aj v tomto Bid Booku odhadnuté partnerstvá, 

ktoré sa samozrejme môžu rozširovať na základe potrieb toho 

projektu, potrieb aktuálnej situácie v regióne, ale zároveň aj ako 

keby kompetencií a kapacít tých subjektov, ktoré tu pôsobia.      

V každom prípade vždy sa tie subjekty musia napojiť na tie 

programy, ktoré tu už sú. Tam oni nemôžu si vymyslieť niečo nové, 

čo vlastne žiadnym spôsobom nesúvisí s tým projektom samotným, 

takže to je veľmi, veľmi dôležité. A to isté vlastne platí aj že 

akým spôsobom sa môžu zapojiť mestá. Vlastne mesto alebo 

samospráva je ďalším potenciálnym partnerom nejakého projektu, keď 

poviem príklad, máme tam projekt kreatívneho wellbeingu, ktorý sa 

venuje rozvoju kultúrneho programu v kúpeľných mestách, kde 

vlastne už komunikujeme od kandidatúry s mestom Trenčianske 

Teplice samozrejme. Čiže mestá sa môžu zapojiť v podstate v rámci 

nejakej programovej spolupráce alebo napr. aj ako nejaký partner, 

ktorý nám pomôže identifikovať subjekty, ktoré v tom meste alebo 

obci pôsobia a mali by záujem sa do projektu zapojiť a možno viac 

takých konkrétnych vecí môže povedať Lenka.  

Lenka Kuricová (Kreatívny inštitút Trenčín, n.o.)  

Je to ešte doplním, Luci. Takže v podstate tie mestá sú už       

do veľkej miery zapojené napr. aj tým, že mnoho pracovníkov z tých 

kultúrnych útvarov už aktuálne vlastne navštevuje náš vzdelávací 

program Runway alebo Angličtinu pre kultúrnych profesionálov. 

Tieto programy sú pre týchto ľudí bezplatne a už teraz prinášajú 

veľkú vzdelávaciu hodnotu vlastne do tých regionálnych miest, čo 

je veľmi dôležité povedať. Čiže podpora a zapojenie sa nevnímame 
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len ako grantový program alebo dotačnú schému, ale práve cez 

vzdelávanie, cez spolupráce alebo aj cez otvorené výzvy, či už 

priamo na líderstvo projektov alebo na partnerstvo v projektoch 

alebo na zapojenie sa malých subjektov, ako keď som spomínala 

projekt Garáž, kde sa zapájajú priamo malé regionálne kapely, čo 

sú takisto subjekty, s ktorými počítame. Otvorených výziev bude 

pribúdať a pribúdať vlastne počas nasledujúcich rokov. Budú 

zamerané na rôzne žánre, či už v rámci kultúrno-kreatívneho 

priemyslu, samozrejme, hudba, literatúra, atď., atď., ale vždy 

budú naviazané na projekty, ktoré sú napísané v Bid Booku          

a na strategické ciele, ktoré sa Bid Book snaží dosiahnuť. Všetko, 

čo robíme, je podpísané tými strategickými cieľmi, ktoré sme sa 

zaviazali splniť nielen preto, že sme to sľúbili Európskej 

komisii, ale pretože nám na tom skutočne záleží a pretože na tom 

Bid Booku sme pracovali extrémne usilovne s mnohými odborníkmi      

a je naozaj naplánovaný tak, že pokiaľ sa nám ho podarí naplniť, 

tak celý región posunie skutočne dopredu kultúrno-kreatívnymi 

prostriedkami. Takže ešte raz by som to možno tak zosumarizovala. 

Vzdelávacie príležitosti, otvorené výzvy na zapojenie sa do pro-

jektov, partnerstvá, spolupráce, to sú ako keby tie hlavné 

nástroje, ktoré budeme ponúkať, či už samosprávam, s ktorými teda 

okrem toho samozrejme aj zvlášť komunikuje práve Natália, možnože 

ešte ti dám slovo, aby si ma doplnila. A je veľmi dôležité 

sledovať samozrejme našu webovú stránku, kde všetky tieto príle-

žitosti budú pravidelne zverejňované pre všetky subjekty, mestské, 

regionálne aj medzinárodné. Ďakujem zatiaľ. 

Natália Tarišková (Kreatívny inštitút Trenčín, n.o.) 

Ja by som doplnila na záver 2 dôležité dokumenty, s ktorými budeme 

pracovať. Prvým z nich je Metodika tvorby strategických dokumentov 

pre mestá, obce a samosprávy. Vydalo to Ministerstvo kultúry       

a obsahuje takmer 40 manažérskych nástrojov, s ktorými môžete      

vo vašich samosprávach pracovať a my sme naozaj pripravení vám                                                           

v tomto pomôcť s cieľom, aby ste mali vytvorené koncepcie rozvoja 

kultúry. Pretože keď bude vytvorená Koncepcia rozvoja kultúry, 

bude to dokument, ktorý bude pevným bodom na podávanie grantov     

v rôznych schémach v rámci kultúry a je to jedno z hodnotiacich 

kritérií, tzn. že tá pravdepodobnosť získania iného zdroja finan-

covania ako z verejných zdrojov z grantových schém, aj tých 

medzinárodných je práve týmto dokumentom. A druhým momentom je 

práca s publikom a s mladými ľuďmi. Ide nám o to, aby naozaj tými 

programami a projektami, ktoré realizuje, oni sú nadstavbou 

tradičným kultúrnym podujatiam, aby sa prilákali ľudia, ktorí 

povedzme ešte nikdy na takej aktivite v rámci TSK neboli. Čiže 

mladá generácia je naozaj tá, ktorá potom to dedičstvo ponesie aj 

po roku 2026. Sú to nielen mladí ľudia, sú to aj ľudia s obmedze- 

ním, sú to tzv. tá staršia generácia a sú to aj menšiny. Takže 

naozaj všetky tie skupiny obyvateľov a verejnosti a publika, ktorí 

by sa inak na takéto aktivity nedostali, tak ide nám o to, aby sme 

ich dokázali týmto Európskym hlavným mestom kultúry prilákať. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, ďakujem. Máme ešte potom nejaké otázky, pán rektor Habánik 
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mal otázky, nech sa páči, sa prihlásil. 

doc. Ing. Jozef Habánik, PhD.  

Ďakujem, dúfam, že som nepredbehol pani Novotnú v poradí, ale... 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Nie ona čaká na svoj tretí bod, nech sa páči, pán rektor, 

pokračuj, nech sa páči. 

doc. Ing. Jozef Habánik, PhD.  

Tak sa ospravedlňujem, ale vrátim sa do tej debaty EHMK 2026.      

V prvom rade ďakujem za tú prezentáciu, ktorú sme tu mali možnosť 

vidieť aj počuť, a ktorá nám aj ukázala nielen ten základný rámec 

tohto projektu, ale aj načrtla jednotlivé aktivity a možno ich 

taký Plán do roku 2026, ale nedá mi, aby som ako predseda 

Finančnej komisie nespomenul to, že cítim takú veľmi slabú 

prezentáciu toho, že zriaďovateľom Kreatívneho inštitútu Trenčín 

je aj Trenčiansky samosprávny kraj. Zriaďovatelia sú len dvaja, 

mesto Trenčín a Trenčianska župa a títo dvaja zriaďovatelia sa 

nemalou mierou finančne podieľajú na tom, aby tieto aktivity, 

ktoré ste prezentovali, mohli byť financované a zabezpečované,     

a z tých prezentácií, nie tých, ktoré sú tu dnes, ale z tých, 

ktoré idú smerom k verejnosti, mi tam absentuje to, že sa to 

realizuje aj s participáciou a finančnou podporou Trenčianskej 

župy. Áno, možno to až v tej poslednej prezentácii bolo viac 

spomenuté dnes, ale keď si zoberieme tie mediálne výstupy alebo 

niektoré tie marketingové aktivity, tak vlastne absentuje tento 

faktor a bol by som rád, keby ste začali s touto mojou poznámkou 

nejakým spôsobom pracovať a uvažovať v rámci toho tímu, ktorý 

máte. No a to je také len konštatovanie a ja som mal tiež 

pripravenú tú otázku, ale ju položil pán predseda, že akým 

spôsobom môžu byť zapojené subjekty miestnej kultúry, takto to 

poviem, že miestnej kultúry, ale to sú ľudia alebo organizácie, 

ktorí svojou kvalitou a svojou históriou prekračujú rámec mesta 

Trenčín, aj nášho regiónu, aby sa mohli oni nejakým spôsobom 

aktívnejšie zapojiť do tých aktivít alebo do tých grantov, 

projektov, výziev čohokoľvek, čo realizuje dnes Kreatívny inštitút 

Trenčín, pretože na rôznych fórach a podujatiach tieto otázky 

dostávam aj ja, že je tu Trenčín, hlavné mesto kultúry a chceli by 

nejakým spôsobom vedieť, kde sa môžu obrátiť na koho, 

participovať, spolupracovať. Viem, že máte webovú stránku, že 

existujú sociálne siete, ale nejakým spôsobom ešte keby ste 

urobili aj nejakú možno konferenciu alebo možno nejaký workshop 

pre týchto ľudí, aby aj im to bolo jasné. Oni vám vyjadrili všetci 

podporu vlastne v tej kandidatúre. Sú nesmierne hrdí na to, že 

Trenčín je Európskym hlavným mestom kultúry v roku 2026 a chcú vám 

pomôcť a chcú vyvinúť maximálne úsilie, aby sa ten projekt vlastne 

podaril a tie ciele boli naplnené. Preto prosím, ako keby venujte 

aj im pozornosť a myslím, že si ju zaslúžia a určite urobte nejaký 

workshop, aby ste si to s nimi vysvetlili, pretože tým potom 

odpadnú tie otázky o tom zapojení sa do tohto celého projektu. 

Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem, než dám slovo pánovi podpredsedovi, ja by som tiež 
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nadviazal na slová pána rektora. Možno fakt by bolo dobré urobiť 

nejaké také stretnutie s tou kultúrnou obcou atď. možnože ste mali 

nejak, však nechajte ma dohovoriť, hej? Som ešte ani nezačal. 

Takže toto možno treba im to nejako povysvetľovať, lebo sa pýtajú 

možno nejakí umelci, že či môže niekde nejakú výstavu urobiť toho 

roku 2025 alebo v roku 2026. Či môže, ja si vymyslím, teraz nejaká 

folklórna skupina vystúpiť na tom podujatí, na tom atď. To sú 

také, to sú ich legitímne otázky, možnože nechápu úplne ten 

projekt EHMK 2026, hej? Čiže toto by ste mali vysvetliť, aby bolo 

na to naozaj odpovedané. Čo sa týka toho marketingu, tak tam asi 

máme už v tých zmluvách tie financie, ktoré dáva župa, že máte tam 

propagovať aj Trenčiansky samosprávny kraj atď. vo všetkých týchto 

záležitostiach. Keďže máme to aj v iných dotačných schémach, 

dotačných výzvach, kde dávame oveľa menej peňazí - 1.000, 1.200, 

1.500 EUR, alebo 3.000 EUR, tam to je podmienkou vlastne tej 

zmluvy o propagácii TSK, tak keď dávame 800.000, resp. 600.000 

alebo máme dať 5.000.000 EUR, tak by sme boli radi, aby tam bol 

ten Trenčiansky samosprávny kraj teda spomenutý. A hovorili ste      

o tých výzvach a o tých partnerstvách, to budú asi nejaké výzvy aj 

na partnerstvá atď., že kto sa do nich môže zapojiť a kedy vlastne 

sa môžu zapojiť do týchto výziev a do týchto partnerstiev,        

o ktorých ste vy hovorili. To by ste mohli aj konkrétnejšie 

povedať. Možno tiež to vysvetlím rôznym organizáciám, tým 

združeniam, ktoré v tej kultúrnej obci, aby vedeli sa zariadiť      

a reagovať na toto. Viete, ak by ste aj na toto mohli odpovedať     

a potom dám slovo pánovi podpredsedovi. 

Lucia Dubačová (Kreatívny inštitút Trenčín, n.o.)  

Ďakujem vám veľmi pekne za všetky podnety. My samozrejme, do čo 

najplnšej miery napĺňame zmluvné podmienky s TSK, ale samozrejme 

budeme na to teraz dávať ešte väčší dôraz. Čo sa týka stretnutí      

s kultúrnou komunitou, deje sa ich niekoľko ročne. Aj na tom 

jednom slajde sme mali napísané, že sa na nich doteraz zúčastnilo 

vyše 250 ľudí. Posledné stretnutie kultúrnej komunity sme mali asi 

pred dvoma týždňami, takže pravidelne sa s nimi stretávame, majú 

tam priestor na otázky, na diskusiu, poskytujeme im tam občer-

stvenie, takže verím tomu, že toto je dobrá cesta, ako tento 

problém adresovať. A čo sa týka tých výziev, ja možno začnem iba 

tým, že ja by som rada pripomenula, že je rok 2023 a nie rok 2025 

a že vlastne my sme ešte len založili tú organizáciu, hej, že 

vlastne snažíme sa najať ľudí, samozrejme, ten program ešte 

nezačal naplno. On naplno začne. Je to Európske hlavné mesto roku 

2026. Takže treba naozaj brať ohľad na tú časovú linku, ktorá je    

v tom projekte spomínaná. Tie výzvy budú pribúdať, nie sú tam 

nastavené žiadne nejaké diskriminačné kritériá. Prihlásiť sa môže 

ktokoľvek. Ale samozrejme oni budú nejak tematicky rozdelené, hej, 

že keď je to výzva pre komunitné projekty v oblasti výtvarného 

umenia, tak toto bude určovať typ partnerov alebo subjektov, ktoré 

sa na to môžu prihlásiť. Nejaký presný harmonogram výziev ešte len 

vzniká, hej? Že sme veľmi, veľmi skoro v tom procese. My aktuálne 

zostavujeme programovú radu, ktorá tiež musí takéto procesy 

nejakým spôsobom schváliť alebo sa na tom podieľať, takže ešte 
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veľmi skoro na nejaké konkrétne termíny. Lenka, neviem, či chceš 

niečo doplniť. 

Lenka Kuricová (Kreatívny inštitút Trenčín, n.o.)  

Ja by som len doplnila, že v rámci tých stretnutí kultúrnej 

komunity, ktoré sa vlastne realizujú kvartálne už od minulého 

roku, máme veľmi silné regionálne zastúpenie už teraz. Dokonca je 

to regionálne zastúpenie často silnejšie ako občanov Trenčína 

alebo kultúrnych organizácií Trenčína. Naozaj tam chodia ľudia aj 

z nezávislých kultúrnych centier, ale presne aj z kultúrnych 

útvarov a samospráv, takže považujeme tento formát za naozaj 

funkčný. Zároveň je otvorený, takže stále tam môžu ako keby 

pribúdať noví a noví účastníci a naozaj je nevyhnutné, aby vlastne 

aj tie organizácie zároveň sledovali aj naše aktivity a tým pádom 

vieme ako keby veľmi dobre komunikovať a minimálne na tomto 

formáte si odovzdávať všetky typy informácií aj o tom, akým 

spôsobom sa môžu zapojiť, lebo tých spôsobov bude veľa. Ako som už 

spomenula, aj tých výziev bude veľa pre rôzne žánre, pre rôzne 

veľkosti subjektov, pre rôzne typy expertízy, takže áno, použijem 

už znova ten konkrétny príklad, ktorý už som hovorila. Aktuálne 

bola otvorená výzva pre mladé kapely, neskôr môže byť otvorená 

výzva pre mladých výtvarníkov. Bude otvorená výzva pre architektov 

alebo pre tvorbu projektov vo verejnom priestore. Čiže vždycky to 

bude tematicky zašpecifikované a budú tam dané nejaké kritériá      

a podmienky, lenže tých výziev bude mnoho a budú naozaj veľmi 

pestré a budú prebiehať počas nasledujúcich rokov. Čiže už sme 

začali od minulého roku Runwayom, Garážou, atď. a budeme 

pokračovať až do roku 2026. Konkrétny harmonogram týchto výziev 

alebo spôsobu tých zapojení samozrejme budeme komunikovať nielen 

na tých stretnutiach kultúrnej obce, ale čoskoro aktuálne 

aktualizujeme web, takže určite nejaký prehľadný spôsob zapojenia 

sa bude zverejnený aj tam. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne, pán podpredseda Božik, nech sa páči. 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. (podpredseda)  

Ďakujem pekne. Rudka, ospravedlňujem sa, že tiež ťa preskočím. 

Áno, to tu dlho dneska budeme. Chcem sa poďakovať za prezentáciu, 

ale priznám sa, že z toho, čo sa tu dneska bavíme, by nikdy nič 

nebolo, keby nebolo dohody dvoch inštitúcií a to je mesta Trenčín 

a TSK ako inštitúcii územnej samosprávy a potom keby nebola taká 

tá masívna podpora, deklaratívna podpora vo vzťahu k mestu 

Trenčín. Čiže ja by som chcel, dámy, vás poprosiť, ja neviem, 

koľko stretnutí bolo s primátormi, teda okrem Trenčianskych 

Teplíc, ale ja sa priznám, že nebol som pozvaný ani na 1. 

stretnutie tematické s 18 primátormi, ktorí sa deklaratívne 

prihlásili k projektu Európske hlavné mesto kultúry a ja by som 

chcel teda vedieť, že koľko takýchto stretnutí bolo, čo sa na nich 

hovorilo, ja som tam nebol. Čo sa tam vlastne dohodlo, lebo viete, 

my sa tu tvárime, že ideme do úžasného projektu, čo aj pravda je. 

Na druhej strane, či chceme alebo nechceme, možnože nie tak       

v Trenčíne, ale vo zvyšných okresných mestách je hlavným donátorom 

kultúry a rozvoja kultúry a či majú koncepciu alebo nemajú 
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koncepciu, sú to mestá, ktoré do toho valia státisíce EUR. Tzn. že 

my sa môžeme tváriť, že nám to teraz donesie strašne veľa 

pracovných pozícií, rádovo v tisíckach v kultúrno-kreatívnom 

priemysle, ale jednoducho mne tam chýba, a to poviem úprimne, tá 

spätná väzba, lebo podľa mňa tí kľúčoví hráči, ktorí v tej 

samospráve sú, sú tí štatutári miest v našom kraji, myslím, že 18 

a bolo by fajn, ak náhodou stretnutie nebolo, lebo je možné, že 

boli a ja som tam nebol pozvaný. Ale ak náhodou neboli, tak aby sa 

reálne zrealizovali práve preto, lebo vy môžete mať tie kultúrne 

spolky v tých jednotlivých mestách, ktoré tak čakajú na to, koľko 

im to mesto v dotačnej schéme dá, či koncepciu má alebo nemá, čiže 

tá základná úroveň mala byť tam. A teraz ja sa pýtam úplne laicky, 

koľko z plánovaných podujatí mimo výziev, koľko podujatí, resp. 

koľko aktivít z týchto výziev bude napr. v jednom z deviatich 

okresných miest a to je Partizánske. Lebo tam treba zachovať 

nejakú proporcionalitu a potom fakt to vidím tak, že tým partnerom 

by tam mala byť samospráva, lebo to je fajn, že to by bolo to 

nejaké predpolie pre NG-ovky, ale my tu môžeme hovoriť o well-

beingu, hostingu a klastroch a neviem, čo všetko možné máme tu aj 

lepšie výrazy etymologicky a sémanticky v slovenčine. Lebo totižto 

veľa ľudí toto pozerá a možnože nie všetci hovoria hneď po anglic-

ky a musia to všetko vedieť, že malo by tam byť, ak je to Európske 

hlavné mesto kultúry, Európska únia sa formuje na báze jednoty 

rôznorodosti, tzn. že slovenský jazyk, jeden z rokovacích jazykov 

Európskej únie, tzn. že aj na pôde Európskeho parlamentu sa do 

slovenčiny tlmočí a bolo by fajn, keby sme to Európske aj hlavné 

mesto kultúry, keďže ho financuje TSK, poňali aj tak trošku viacej 

slovenskejšie už v tej verbalizácii myšlienkových pochodov, aj     

v tom inštitucionalizovanom vyjadrení a to práve preto, lebo tam 

treba prepojiť a nie všetky internacionalizmy museli prejsť      

do slovenského jazyka len z anglického jazyka. Čiže tu by som 

chcel poprosiť aj taký ten slovenskejší pohľad na to a hlavne teda 

veľká prosba o vyššiu komunikáciu so samosprávami, ktoré sa 

prihlásili k tomu, aby Trenčín bol Európskym hlavným mestom 

kultúry. Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem, pán podpredseda. Čiže jeden asi z tých záverov aj z toho 

dnešného stretnutia by bolo, ak by ste sa mohli stretnúť s tými 

ďalšími 17 alebo 16 mestami a by ste im možno povedali, že kde ich 

vidíte v tom priestore, že čo sa tam bude robiť. Viem, že napr. aj 

Partizánske, Fabrika umenia, viem, že tam je jeden z tých 

projektov, tuším je v tom Bid Booku, atď., ak si dobre pamätám, 

hej? Takže tieto veci. Bolo by dobré sa normálne s nimi stretnúť, 

ale naďalej komunikovať tú druhú vec ohľadom tej kultúrnej obce, 

nielen tu v Trenčíne, aj v okolí, že kedy asi, aké budú tie výzvy, 

aké tie partnerstvá sa môžu robiť, atď., atď.. Aby cítili naozaj, 

že to EHMK bude, z toho EHMK budú profitovať aj takáto kultúrna 

obec a takéto rôzne inštitúcie, ktoré tu sú. Možnože to nie je tak 

komunikované, ako by to mohlo byť, atď., čiže nechceme nič zlé, 

možno nič naviac, len aby to tie inštitúcie v Trenčíne, ale aj     

v okolí, aby to naozaj pochopili, aby videli a cítili proste, že 
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naozaj to EHMK 2026 má zmysel a to rácio. Tak isto aj celý ten 

projekt vlastne, ktoré vznikol roky dozadu ako bruselská 

iniciatíva, tak naozaj je, myslím, že dobrým projektom, ale možno, 

treba to asi, možno viac vysvetľovať ešte a možno sa ukáže, že      

v roku 2024, 2025, 2026, že už budú aj nejaké reálne projekty      

za nami, atď. Ten rok 2022 bol taký rozbehový, ale podľa mňa toto 

treba urobiť, odkomunikovať to aj s tými mestami, aké podujatia, 

aké veci sa zorganizujú v tých jednotlivých mestách a teda čo      

z toho budú mať aj oni v rámci toho EHMK, ako sa zviditeľnia počas 

tých rokov EHMK 2026. Čiže toto by bolo veľmi, veľmi dobre takýmto 

spôsobom odkomunikovať. Ja dám možno ešte pani Hajšovej, pani 

viceprimátorke z Bánoviec slovo a potom by ste mohli ešte na záver 

odpovedať, dobre? Majka, nech sa páči. 

Ing. Mária Hajšová, PhD.  

Ďakujem za slovo. Ja by som chcela nadviazať na to, čo povedal pán 

primátor Partizánskeho, aj na to teda, čo ste povedali vy, lebo      

v mnohých vašich slovách sme skorej počuli metódy kultúrneho 

manažmentu, ako to, čo idete, alebo čo plánujete robiť v jednot-

livých mestách a skutočne nás sa takisto pýtajú starostovia, ktorí 

teda počuli o tomto projekte, že ako sa to vlastne ich dotýka.      

A to, čo ma zaujíma, tak ma zaujíma najviac to, že vy ste tu 

hovorili, že organizujete rôzne stretnutia s kultúrnymi komunitami 

a chcem sa spýtať, ako tieto komunity vy oslovujete alebo len 

čakáte, že niekto sa vám prihlási podľa toho, čo máte uvedené      

na stránke? Lebo ja z Bánoviec nad Bebravou nemám žiadne 

informácie, že nejaké komunity by boli oslovené, aby sa mohli      

do tohto systému, ktorému celkom nerozumiem, ktorý tu predsta-

vujete, aby sa mohli zapojiť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tak nech sa páči, ak môžete odpovedať, reagovať na pána pod-

predsedu, na moje slová, aj na pani viceprimátorky Hajšovej       

z Bánoviec, nech sa páči. 

Natália Tarišková (Kreatívny inštitút Trenčín, n.o.) 

Ďakujem veľmi pekne. Z tohto miesta by som chcela povedať, že 

osobne som absolvovala v januári a februári 18 stretnutí so všet-

kými primátormi miest v TSK. Aj vo vašom meste som bola, pán 

primátor, ale osoba zodpovedná za váš časový harmonogram mi nedala 

vedieť, že v tom čase ste boli odvolaný na TSK. Rovnako som sa 

stretla aj s pánom primátorom z Bánoviec. Ešte boli 3 mestá, kde 

bohužiaľ z hľadiska pracovnej vyťaženosti primátorov som sa 

nemohla stretnúť osobne, ale mali vždy plnohodnotnú náhradu, 

ktorá, ja predpokladám, že poskytla všetky informácie. Tie 

stretnutia boli naozaj veľmi inšpiratívne. Pán primátor Ciran je 

toho svedkom, bol jeden z tých zástupcov TSK, ktorí sú primátormi 

a stretla som sa osobne s nimi. Niektorí primátori si prizvali aj 

členov Komisie kultúry, projektového manažmentu, viem, že         

v Bojniciach to bolo prvé moje mesto, kde som sa teda aj narodila, 

aj som si ho zvolila ako prvú destináciu. Tam naozaj bolo 9 ľudí. 

Bol tam aj zástupca projektového manažmentu, ktorý má na starosti 

verejné obstarávania a podávania projektov. Takže dokonca sa bolo 

aj v Piešťanoch, keďže je to partnerské mesto a pán primátor tiež 
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si prizval ďalších členov kultúrnej komisie, svojich zástupcov, 

niektorí mali prednostov. Takže január, február som obetovala svoj 

čas. Bolo to takmer 3000 km. Nie je, myslím si, že v TSK miesto, 

kadiaľ som neprešla, keďže som rovnako rodáčka. Takže myslím si, 

že túto otázku som zodpovedala asi na 100% a čo sa týka tých 

stretnutí. 

Lucia Dubačová (Kreatívny inštitút Trenčín, n.o.)  

Áno, takže čo sa týka pozývania na stretnutia, tie stretnutia sú 

verejné a otvorené rovnako ako toto zastupiteľstvo. Takže ktokoľ-

vek sa ich môže zúčastniť. Informácie o nich podávame cez našu 

webstránku, cez sociálne médiá, cez info Trenčín, zároveň existuje 

mailing list, na ktorý sa posielajú pozvánky všetkým, ktorí v tom 

mailing liste sú. Na to, aby sa niekto dostal do mailing listu, 

musí sám súhlasiť s tým, že nám dá svoje údaje. Na každom 

stretnutí kultúrnej obce, ale aj na každom kultúrnom podujatí 

alebo inom podujatí pre verejnosť, ktoré organizujeme, poskytujeme 

možnosť zapísať sa do tohto zoznamu s tým, že nám dá tento subjekt 

alebo osoba súhlas na použitie toho e-mailu. Zároveň samozrejme 

rada vyzvem naše Komunikačné oddelenie, aby zaslal každému mestu   

v TSK žiadosť o doplnenie subjektov, ktorú ale vy nebudete môcť 

dať priamo, budete asi musieť osloviť tie subjekty, aby nám ju 

sami doplnili, ale veľmi radi to urobíme určite, ak je to         

vo vašich kapacitách. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, pán podpredseda, vidíš, ozveš sa a už si 

odvolaný. Ani o tom nevieš v januári. Ale nie robím si teraz 

srandu. Ďakujem veľmi pekne za to, čo ste povedali a ja by som 

navrhoval možno ešte raz spraviť nejaké také stretnutie, možno 

spoločné stretnutie jedno so všetkými tými primátormi atď. 

Stretnúť sa a povedať si zasa, kde sa môžu vidieť v tom Bid Booku, 

atď., čo by mohli urobiť, ako bude prezentované to EHMK v ich 

mestách atď. Takže, Lucia, dobre, toto vás poprosím, áno, ako člen 

Správnej rady CIT, ak by ste toto mohli ešte zorganizovať raz 

nejako teraz, možno ešte pred prázdninami a nejaký timeline, tú 

časovú os načrtnúť, že kde by sa mali vidieť a potom možno ešte 

viac by sme mohli, ešte raz sa vrátim k tomu, komunikovať tie 

výzvy, tie partnerstvá, možno už tento rok zas ak budú nejaké prvé 

tie výzvy partnerstva, alebo v tom roku 2024, aby to aj videli. 

Takže ešte raz, pani poslankyňa Hajšová, potom pán podpredseda 

Božik. 

Ing. Mária Hajšová, PhD.  

Ja by som teda chcela poďakovať za odpoveď, ale problém je v tom, 

že ja viem, že sa niekto z tej neziskovej organizácie stretol      

s naším primátorom, ale ja som sa práve pýtala na to, že či oslo-

vujete nejakým špeciálnym spôsobom tie komunity kultúrne v jed- 

notlivých okresných mestách a teda neoslovujete ich, tak ste teda 

to priznali. A možno je dobrý ten, áno, vy ste to sama priznala 

alebo nejaká vaša predrečníčka, ale vítame zároveň to, čo ste 

povedala, že teda budete kontaktovať a to je tá cesta, čo povedal 

aj pán primátor z Partizánskeho, že treba oslovovať primátorov 

alebo proste ľudí, ktorí s kultúrou pracujú a my vás na tie 
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komunity nakontaktujeme. Ale pokiaľ neoslovujete, neoslovíte       

v tejto veci starostov a nehľadáte tie kontakty, tak nečakajte, že 

všetky kultúrne komunity sa vám budú prihlasovať a budú sledovať 

vašu stránku, pretože ten Trenčín, Európske mesto kultúry nie je 

len o jazyku, je to aj o financiách často, takže hlavný problém    

v tom, v tej realizácii a zapojení sa môžu byť práve financie. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, pán podpredseda Božik, ešte s faktickou. 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. (podpredseda TSK)  

Ďakujem pekne. No priznám sa, že tú informáciu som nejakú valnú 

spätnú nedostal, ale ako bolo povedané, ak som bol v tom čase 

odvolaný, tak som sa k nej nemal ako dostať, ale čo chcem povedať, 

je to, že ak sa kvartálne robia stretnutia na úrovni kultúrnej 

obce, tak bolo by fajn, keby možnože raz za pol roka bolo 

stretnutie na platforme tých 18 dotknutých miest, či už, lebo to 

bude jasné, to bude pravidelne, aby sme tie informácie mali. A to 

aj preto, lebo všetky tie vaše spolky, ktoré k vám chodia, chodí 

tam napr. aj od nás Fabrika umenia, tak sú vždy kofinancované, 

financované z mesta Partizánske. Pričom Fabrika umenia, to sú moji 

kamaráti a ja si ich prácu veľmi vážim a spolupracujem. Aj teraz 

sme v jednom spoločnom projekte Baťa point, takže ja by som bol 

veľmi rád a my sme teraz urobili takú platformu neformálnu 

starostov a primátorov hornej Nitry na báze 75 ľudí, takže 

istotne, a to hovorím dopredu, budem veľmi rád, keď na jesennom 

stretnutí, tých 75 starostiek, starostov, primátoriek a primátorov 

odznie komplexná informácia o stave pripravenosti, ale aj o tom, 

že, lebo ak to majú byť stále výzvy a dopyt, ja som bol v tom, že 

sa budú organizovať podujatia, ktoré budú cielene nielen z titulu 

podpory toho, že kto sa prihlási o nejaký grant a nejaká komisia 

to dopytovo vyhodnotí, ale sa budú organizovať podujatia, ktoré 

nebudú len v Trenčíne, ale budú na území celého Trenčianskeho 

kraja. A to ja som nemal, keďže som v tom čase bol odvolaný, som 

nemal si to čas prejsť, aby som o tom vedel a bol bližšie infor-

movaný. Takže chcem poprosiť, že v tomto duchu, ak robíte 

pravidelné stretnutia, dajte priestor aj na stretnutie zástupcov 

samospráv preto, lebo záleží nám na tom, my tú aktivitu podpo-

rujeme, dokonca my sme tu hlasovali, tí primátori, starostovia, čo 

sú tu aj poslanci mestských a obecných zastupiteľstiev, hlasovali 

za tento projekt a vyčlenili na to peniaze, a my sme hrdí na to, 

že to Trenčín získal spolu s TSK, a chceme byť pritom účastní, 

viac informovaní a keď je náhodou niekto odvolaný, tak jednoducho 

možnože buď si dohodnúť iný termín náhradný, lebo však 

Partizánske, Trenčín, ak som bol jediný, ktorý bol vtedy odvolaný, 

tak jednoducho dá sa to ešte zopakovať a urobiť ešte raz. Veď 

Partizánske je kolískou odkazu prvej Československej republiky, 

tak aspoň minimálne z toho titulu by to tak mohol byť. Ďakujem 

pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pán podpredseda. Lucia, ja vám dám ešte slovo posledné, 

akože hej, aby ste sa vyjadrili, a ja by som to potom zhrnul celé. 

Dobre? Takže nech sa páči. 
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Lucia Dubačová (Kreatívny inštitút Trenčín, n.o.)  

Ja len úplne v krátkosti, že radi zorganizujeme takéto stretnutie, 

už sme ho organizovali aj počas kandidatúry, takže ak o to je 

záujem, tak veľmi radi ho zorganizujeme. 

Lenka Kuricová (Kreatívny inštitút Trenčín, n.o.)  

Ja už by som len takú poslednú informáciu doplnila ohľadne toho 

geografického balansu alebo rozloženie podujatí v regióne. To 

geografické rozloženie podujatí v regióne nie je ako keby kľúčovým 

ukazovateľom toho, ako sa skladá program. Naozaj, že kľúčovým 

ukazovateľom sú tie témy a tie projekty v tom Bid Booku,          

do ktorých sa môžu zapojiť rôzne regionálne mestá. Čiže nemáme ten 

systém, že tento projekt je iba pre toto mesto alebo naopak. Tie 

výzvy budú otvorené pre celý región a väčšinou niektoré budú 

niekomu tematicky bližšie ako iné, napr. je prirodzené, že napr. 

Púchov sa bude viacej zapájať do tém odevného priemyslu a tak 

podobne. Čiže zároveň ešte by som rada povedala, že to slovo 

podujatia, my sa mu snažíme veľmi vyhýbať aj v našich prezen-

táciách alebo v komunikácii, lebo nejde o set podujatí, toto je 

naozaj strategický projekt, projekt, kde tie projekty neústia len 

do podujatí, ale presne napr. do systematickej spolupráce         

so školami, so strednými školami, základnými. Sú tam rôzne druhy 

stakeholderov a nie vždycky výsledkom projektu je len podujatie, 

ale naozaj je tam omnoho ako keby hlbšia hodnota za tým a tie 

projekty sú dlhodobejšie, takže len toľko. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, ešte kolegyňa chce niečo do tretice. Vybavené, hej? Vy 

nepočúvate ľudí na tých mestských úradoch, že bol niekto odvolaný 

atď., lebo oni nemajú na to kompetenciu, viete. Takže. Pardon. Ja 

by som to teda zhrnul celú tú debatu. Rudka, ty stále ideš do toho 

svojho bodu, hej? Bývalá emeritná primátorka mesta Bánovce nad 

Bebravou by si možno tiež mohla niečo povedať, nie? Ja sa pýtam,  

či chceš teraz? Tak sme ťa k tomu vyprovokovali, nech sa ti páči, 

2 vety. 

PhDr. PaedDr. Rudolfa Novotná  

Vážený pán primátor, ctení kolegovia, hostia. Pardon, predseda, 

ale možno budeš aj primátor. Vidíš, som ťa degradovala. Odvolali 

Jozefa, budeš mať šancu v Partizánskom. Áno, vidíš kam to smeruje. 

Vážený pán predseda, ešte raz, ospravedlňujem sa. Chcem povedať, 

že tých prvých stretnutí, ktoré boli organizované, som sa 

zúčastnila ako primátorka Bánoviec. Mňa tento projekt veľmi 

oslovil, aj sa mi páčil, aj sme komunikovali na báze, že je 

potrebné rozšíriť informovanosť do obcí. Nielen do miest, ale aj 

do obcí v regiónoch, a to najmä do takých obcí, ktoré majú 

skutočne kultúrne dedičstvo a majú čo povedať. Viem o tom, že ste 

mali stretnutie s novým primátorom v našom meste a verila som, že 

informácie boli posunuté ďalej. Vnímam všetko čo tu bolo povedané, 

ako veľmi pozitívne. Bolo to potrebné, aby došlo už konečne       

k nejakému možno zlomu alebo odrazu, aby ste uspokojili 

informáciami skutočne všetkých. A pravdou je, že vyhľadávať vás      

na internete alebo na nejakých stránkach určite občania alebo 

funkcionári nebudú. Musí ísť informácia od vás na verejnosť možno 
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adresne, konkrétne do všetkých tých miest a obcí. Takže zo začiat-

ku to bolo fajn, komunikovali sme s primátorom Trenčína. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

To vy ženy, keď sa rozhovoríte, to nezostane nikdy pri tých dvoch 

vetách. Takže dovoľte mi zhrnúť celé toto vystúpenie, aj tu 

prezentáciu. Sme radi, že ste prišli, pretože ak sa nekomunikujú 

veci, tak to je to najhoršie, čo môže byť, že to ostáva len        

v takých polohách, otázkach, nezodpovedaných otázok. To je vždy 

najhoršie a ja pevne verím, že znova prídete za určité obdobie, 

možno ku koncu roka alebo keď už budeme mať nejaké tie výzvy, aj 

tie partnerstvá pripravené reálne nejaké, hej, na ktoré sa budete 

pripravovať tento rok, že prídete znova odprezentovať, čo ten KIT 

robí a vlastne kde sa nachádza projekt EHMK 26. To je prvá vec, 

druhá vec. Som rád a pevne verím, že aj tento rok tá propagácia 

toho Trenčianskeho samosprávneho kraja ako partnera, jedného       

z dvoch partnerov, teda pri kreácii tohto Kreatívneho inštitútu 

Trenčín, že bude ten marketing aj to pí ár zachované tak ako má 

byť, to je druhá taká vec. A tretia vec je to, že by som odporučil 

spraviť znova nejaké stretnutie za účasti tých primátorov, spravte 

ho spoločné, spravíte pozvánku, nech prídu aj so svojimi, ktorí do 

tej kultúry majú čo povedať v tých jednotlivých mestách. Že si 

poviete, že kde ich môžeme vidieť, kedy atď., akú tú účasť môžu 

mať a ako môžu profitovať. A nie je to, nehovorím o peniazoch, 

teraz, že ako môžu profitovať pri tej propagácii a pri fungovaní 

toho EHMK 2026, kde sa tie mestá môžu ukázať, hej, tomu svetu 

vlastne, keď sem prídu z celého sveta tí ľudia, o tej ekonomike,    

o tom dopade na HDP atď. To už ste hovorili. Takže asi aj toto 

bude pre tie mestá veľmi dôležité, aby sa vedeli predať, vedeli 

spropagovať to, čo majú aj pre týchto zahraničných návštevníkov. 

Čiže takéto stretnutie urobiť. Potom možno ešte zasa 

odkomunikovať, jak treba aj od nás, z našej strany TSK pomôcť tej 

komunikácii smerom k tej kultúrnej obci. Nielen tu v Trenčíne, ale 

možno aj v iných mestách. Všeobecne, keď to zoberiem za celý kraj, 

tak sme tiež nápomocní a možno tiež im povedať, že podľa toho Bid 

Booku asi očakávame tu a tu. Viem, že tie naše stredné školy, a sú 

to nielen naše, ale aj iných zriaďovateľov, cirkevných 

zriaďovateľov, súkromných zriaďovateľov, budú tiež do tohto 

projektu zapojené, hej, ako mladí možní budúci kultúrnici alebo 

tak, ktorí budú tvoriť to HDP v tej kultúre tu v Trenčianskom 

kraji. Takže by sa tiež zišlo urobiť nejaké takéto ešte stretnutia 

a tých bude určite viac, lebo naozaj ten projekt začal minulý rok, 

inštitucionalizoval sa KIT, hľadali sa ľudia atď. a preto možno sú 

aj ľudia trošku nedočkaví, že čo to bude pre nás znamenať, atď.. 

Ten rok 2023 tu máme, je pomaly polovica mája a možno toto tiež 

komunikovať, Lucia, dobre, potom, áno? A myslím, že sa to celé 

potom, že sa to celé rozbehne. Chcem sa spýtať, kto bude teraz 

predseda správnej rady KIT-u, keď dnes bola pani ministerkou 

menovaná predsedkyňa Správnej rady? Máme tam, už niekoho? Nemusíte 

odpovedať. 

Lucia Dubačová (Kreatívny inštitút Trenčín, n.o.)  

Mám sa s pani predsedkyňou bývalou teda spojiť dnes, zajtra. 
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Vlastne máme o tom hovoriť, že aký bude ďalší postup. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tak ale máte človeka na druhej strane. Čiže ona tú dotáciu rýchlo 

podpíše a ju pošle, asi nie?  

Lucia Dubačová (Kreatívny inštitút Trenčín, n.o.)  

Dúfame, že to urýchli určité procesy. A ja len dodám, že ďakujem 

veľmi pekne za to zhrnutie a že sa veľmi tešíme na tú spoluprácu. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, ďakujem veľmi pekne ešte raz Lucii Dubačovej, Lenke 

Kuricovej, aj Natálii Tariškovej, že prišli medzi nás a ja pevne 

verím teda, že tie veci z toho Bid Booku, že sa aj podarí naplniť 

do toho roku 2026 a že ten projekt bude, v tých projektoch to 

herity, že bude pokračovať aj po roku 2026. Ďakujem veľmi pekne. 

No a teraz Rudka dávam znova tebe slovo, môžeš hovoriť, koľko 

chceš teraz. Tak dlho si čakala? Poď, nech sa páči, pustite pani 

poslankyňu Novotnú. 

PhDr. PaedDr. Rudolfa Novotná  

Ďakujem veľmi pekne. Tí, ktorí ma poznáte, viete, že som 

poslankyňa trpezlivá, veľmi trpezlivá. Čiže dočkala som sa 

tretieho bodu v Diskusii, našej nekonvenčnej diskusii, kde by som 

chcela vám podať takúto informáciu.  

Do konca mesiaca apríl bolo potrebné, aby poslanci a všetci tí, 

ktorým to prikazuje zákon, podali oznámenie funkcií a majetkových 

pomerov verejného funkcionára v TSK. Konštatujem, že všetci, ktorí 

mali túto povinnosť, si ju aj splnili k určenému termínu. Zvoláme 

v mesiaci jún komisiu, kde budeme otvárať tieto obálky a kon-

trolovať tie náležitosti, ktoré zo zákona tieto majetkové 

priznania majú mať. Čiže toľkoto k tomu, čo som chcela ako 

predsedníčka Komisie na ochranu verejného záujmu kraja pri výkone 

verejnej funkcie povedať. Ale ešte ti musím sa ospravedlniť, pán 

predseda, pokiaľ mne povedia niekedy miesto primátorka alebo 

povedali mi primárka, brala som to v rámci multiverbizácie        

a univerbizácie, že takto konštatovali, ale neviem, ako ospravedl-

ním to, že tebe som povedala, že primátor miesto predseda. Ale... 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ja si ťa viem predstaviť ako doktorku. 

PhDr. PaedDr. Rudolfa Novotná  

Ale čo nie, dobre... 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, takže majetkové priznania podali všetci, hej? Ja som 

nepodal sem, hej? Ja som podal do parlamentu. Dobre, ďakujem veľmi 

pekne. Michal Ďureje, nech sa páči - Diskusia, rôzne. 

Mgr. Michal Ďureje, PhD.   

Ďakujem za slovo. Ja sa chcem spýtať skôr takú investičnú alebo 

technickú otázku. Vidím tu aj zástupcov odboru dopravy. Most 

Nedožery-Brezany je dokončený, sfinalizovaný? Okres Prievidza. Ak 

áno, prišlo mi to ako dielo, ktoré alebo boli sme teda v tom, aj 

sme boli poslanci za náš okres ešte v predošlom volebnom období 

dosť utvrdzovaní, že prioritizácia alebo preskočenie tejto inves-

tície smerom napred, je dôležité hlavne preto, lebo dôjde 

k rozšíreniu mosta, tam nie je ani tak dôležitá tá exponovanosť 
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dopravy, ale najmä rozšírenie je dôležité, ale po rekonštrukcii, 

neviem teda, či je ešte sfinalizovaná, preto sa na to pýtam, ale 

po rekonštrukcii mi teda nepríde, že tento most je rozšírený       

od pôvodného profilu šírkového, tak sa chcem spýtať, čo s tým?     

A ak by sme teda už boli po finalizácii a je toto finálne dielo, 

tak do budúcna by som bol rád, aby pri tých projektoch v regiónoch 

sa naozaj myslelo na to, že čo očakávame o tej investície. Aby sa 

nestalo to, že ak hovoríme dobre, ideme rozšíriť nejakú tepnu, 

dopravu alebo ideme ho opraviť, tak aby sme neboli tam po inves-

tícii, kde sme aj boli. To je z mojej strany všetko. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Michal, určite ma kolegovia doplnia, aj pán riaditeľ Správy ciest 

Karkuš. Ten most bol rozšírený podľa mňa, z jednej strany 

cyklochodník pribudol, z druhej normálny chodník asi, hej. Problém 

jediný tam bol, že nie je ľavé odbočenie z tej cesty 1/61 či 1/64. 

Tam sa Slovenská správa ciest nevie zmestiť medzi koryto tej rieky 

a na druhej strane rodinných domov, ale ten most bol zmoderni-

zovaný, teda je úplne nový, sú tam tieto prvky, ktoré som 

spomínal. Ten energo kanál sa presunul mimo mosta a veľa, veľa 

ďalších vecí, takže tá investícia, to ako keby ste hovorili, že tá 

investícia je zbytočná. No nie je zbytočná tá investícia, neviem    

v koľkátke už bol ten most, či vo štvorke, päťke alebo päťke už 

bol. Pomaly mal byť presunutý už do šestky. Takže tým, že sa 

zhodil a postavil sa nový, úplne nový most, tam nemáme prečo 

rozširovať ten most, rozšíril sa teda na jednej strane o ten 

cyklochodník a na druhej strane vlastne o chodník pre peších. To 

tam bolo od začiatku takto projektované a ten most by sa mal kedy 

dokončiť, skolaudovať? Teraz cez leto. Kedy v júli? V júli. Čiže 

prídeme tam, strihneme pásku a dúfam, že bude slúžiť ten most. 

Toľko z mojej strany. Pán poslanec Oulehle, teraz, nech sa páči. 

MUDr. Peter Oulehle  

Vážený pán predseda, chcel by som sa opýtať jednu otázku.        

Na poslednej komisii boli prítomní hostia za Ligu dôchodcov        

a za odbory a chcel by som sa opýtať do budúcna, ak sa budú pre-

jednávať nejaké materiály, z ktorých by mali byť vylúčení, ako to 

právne môžem zabezpečiť a že či právne oddelenie mi aj označí tie 

materiály, ku ktorým by nemali byť prítomní títo cudzí ľudia. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

A ja si myslím, že všetky tie materiály zatiaľ, ktorý máme, ktoré 

prejednávame, sú aj verejnosti dostupné, tak ja neviem, či by sme 

mali nejaký vyhradený materiál alebo taký prejednávať na roko-

vaniach komisií. Tomáš, asi nie, hej. Nemáme, nemáme nič také. 

Lebo sme sľúbili, že na sociálnej komisii budú zástupcovia Jednoty 

dôchodcov Slovenska atď. že budú prizývaní a tam nevidím problém, 

že by sme tam riešili nejaké utajované skutočnosti alebo tak alebo 

veci, ktoré nepatria verejnosti. Vždy rokujeme o veciach verej-

ných. Idú tie materiály aj do komisií, sú asi tiež verejné, nie? 

Ak nám niekto pošle nejaký vyhradený materiál, že máme prerokovať, 

skôr zvrchu niekto nám pošle, tak potom samozrejme dáme vedieť, že 

je to vyhradený alebo proste nejaký okruh, nejaký okruh ľudí. 

Tomáš, nech sa ti páči. 
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Mgr. Tomáš Baláž  

Áno, ako ste už povedali, pán predseda, zatiaľ sú teda materiály 

verejné, ale aj Rokovací poriadok komisií Zastupiteľstva TSK  

pamätá na situáciu, že aj tie zasadnutia komisie sú verejné až      

do naplnenia kapacity tej miestnosti s tým, že pokiaľ nastane 

situácia, že pôjde naozaj do rokovania komisie alebo komisií, nie 

teda vašej, ale všeobecne nejaký materiál, ktorý bude vyhradený 

ako neverejný, tak samozrejme, budete na to ako predsedovia 

komisií upozornení a urobia sa aj organizačné opatrenia, keď 

vlastne na ten bod bude verejnosť vylúčená z prerokovania komisie. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme pekne. Prosím vás, ešte niekto do bodu 21. Diskusia, 

rôzne? Ak nikto, uzatváram tento bod. 

 

 

22. Interpelácie poslancov Zastupiteľstva TSK. 
 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

A ešte máme posledný bod číslo 22. Interpelácie poslancov 

Zastupiteľstva TSK, ktoré majú byť teda predložené aj písomne. 

Nech sa páči, má niekto takúto interpeláciu, takúto otázku 

písomného charakteru? Mala by byť odborná. Ak nie, tak uzatváram 

možnosť hlásiť sa do bodu 22. Interpelácie poslancov 

Zastupiteľstva TSK.  

 

 

23. Záver 
 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

A chcem vám, panie poslankyne, páni poslanci, poďakovať za účasť 

na dnešnom zasadnutí zastupiteľstva. To ďalšie, ako sme si teda 

schválili v tom druhom polroku tohto roka, bude 3. júla           

v pondelok, 2 dni pred svätým Cyrilom a Metodom. Rada predsedov sa 

zíde 19. júna, to je pondelok a tie komisie budú zasadať v ponde-

lok, resp. v stredu 4 komisie, 12. júna a v stredu 14. júna, 

zostatkové 2 komisie.  

Takže všetko najlepšie, ešte vám dovolenky nebudem želať, že sa 

stretneme teda, niektorým, že už môžem, áno, dobre. Viem, že 

niektorí idú na dovolenky a potom prosím vás, toho 26. a 27. mája 

sa teda stretneme mimo priestorov Trenčianskej župy. Podrobnejšie 

informácie vám dá určite pán riaditeľ úradu Briestenský.  
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Ďakujem ešte raz veľmi pekne za účasť na dnešnom zastupiteľstve    

a prajem vám peknú cestu domov. 

 

 

 

Trenčín,  25.5.2023 

Zapísala: Mgr. Anna Hájková,  

          referent Kancelárie predsedu TSK   

                         
 

I. overovateľ: Mgr. Jaroslav CIRAN, v.r.   
         

 

 II. overovateľ: Ing. Tomáš VAŇO, v.r.  
                  

 

Ing. Marek BRIESTENSKÝ, poverený riadením Úradu TSK, v.r.  

 

 

 

 

 

 

                                 Ing. Jaroslav  B a š k a, v.r.  
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